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PŘEDMLUVA
„První liga je letos neuvěřitelně vyrovnaná. Ne, že by se to nedalo 

očekávat, ba právě naopak, ale rozdíly mezi jednotlivými celky jsou opravdu 
minimální. Zkrátka a dobře, každý může porazit každého. Nutno ovšem dodat, že 
do konce základní části ještě zbývá přes třicet kol, takže je samozřejmé, že se 
bodové rozestupy ještě výrazně obmění. Zatím je však na tabulku opravdu 
interesantní pohled. 

Ve třetím čísle magazínu o 1. lize naleznete opět pravidelný přísun 
informací. Ohlédneme se za uplynulým měsícem, pochopitelně prostřednictvím 
pravidelných rubrik včetně milníků období. Nechybí ani články o prvoligových 
osobnostech. Tentokráte se zaměříme na dva bývalé reprezentanty. Jeden z nich 
táhne Kladno, druhý jihočeský Motor. Řeč je pochopitelně o Petru Tenkrátovi a 
Josefu Strakovi. Fanoušci Českých Budějovic si mohou přečíst i o kariéře Petra 
Punčocháře, který si v nedávné době přošel velmi těžkým životním obdobím.  

Dalšími čtyřmi hráči, které v tomto čísle magazínu o 1. lize představíme, 
jsou prostějovský Matouš Venkrbec, českobudějovický Petr Punčochář, 
chomutovský gólman Miroslav Kopřiva a havířovský Martin Jakúbek, synovec 
tragicky zesnulého Pavola Demitry. Zejména kariéra prvního jmenovaného je 
nesmírně zajímavá. Vždyť si dal od hokeje tři roky pauzu a věnoval se studiu! 

Nechybí pochopitelně ani speciální články. Jeden z nich je o třebíčských 
brankářích, v němž jsou použity exkluzivní citace Michala Valenta a Šimona 
Hrubce. Druhý se pak zaměřuje na prvoligové weby. Doufám tedy, že se Vám 
toto číslo bude líbit a naleznete v něm spoustu zajímavých informací.“ 
 

Pěkné počtení přeje HSfan 
  

CITÁT ČÍSLA
 

„Měl jsem z toho slzy na krajíčku. To, že jste nejlepší fanoušci v republice, 
nemusím ani psát. To, co jste mi přichystali, bylo moc dojemné a nikdy v životě na 
to nezapomenu. Prvně jsem myslel, že na zápase nebudu, ale to bych si vyčítal do 

konce života.“ 
 

Útočník Jan Daneček sice rozvázal s mateřským Havířovem smlouvu, ale 
rozloučení s fanoušky (viz videotéka) mu evidentně spravilo náladu. 

UFOTO ČÍSLA20 Litoměřice letos zažívají velmi povedený vstup do sezóny. Zejména na domácím ledě jsou 
Severočeši takřka k neporažení. Toto choreo tedy hovoří za vše. 

KRÁSNÝ GÓL MICHALA ŠVIHÁLKA
To, co předvedl v zápase 12. kola 
českobudějovický mladíček Michal Švihálek, 
můžeme bez přehánění nazvat nejhezčím 
hokejovým momentem sezóny. Nedovedeme 
si totiž představit, jaký hezčí gól by ještě mohl 
padnout. No, posuďte sami: 41 51 http://www.youtube.com/watch?v=3mps_bRF
ioM&feature=youtu.be

 
 

- 

 
 
SÉRIE ČISTÝCH KONT MIROSLAVA KOPŘIVY 

Největší předsezónní posila Chomutova se 
Pirátům konečně začíná vyplácet. Miroslav 
Kopřiva, který loni chytal v KHL za Slovan 
Bratislava, totiž vychytal tři čistá konta v řadě a 
dostal se do popředí všemožných brankářských 
statistik. Po této spanilé sérii bez inkasovaného 
gólu se však zranil. Zdravotní stav Kopřivy tedy 
přidělává Chomutovu hodně starostí. 
 

JOSEF STRAKA 
Před sezónou jsme o jeho případném přínosu 
pro České Budějovice dost spekulovali. Nebyli 
jsme jediní, kdo se zprvu k jeho podpisu 
smlouvy s Motorem vyjadřoval zdrženlivě. 
Jenže bývalá hvězda Kontinentální hokejové 
ligy zatím předvádí skvělé výkony. Josefa 
Straku, o jehož úspěšné kariéře si můžete 
přečíst  již v tomto čísle, dokonce na výpomoc 
angažovala extraligová Sparta.  

VYJÁDŘENÍ TRENÉRA HAVLÍČKOVA BRODU
Rebel letos nezažívá vůbec povedený ročník. 
Jedním z mála hráčů, který svými výkony patří 
k ligovému nadprůměru, je ikona místního 
hokeje Lukáš Endál. Jenže toho po jednom ze 
zápasů ostře zkritizoval trenér Richard Cachnín. 
„Co udělal v závěru zápasu extraligový hráč, 
když zbývaly tři minuty do konce, to nepatří ani 
do žákovského hokeje. Soupeř to potrestal, a 
proto máme body jenom dva,“ obvinil 
týmového lídra v pozápasových ohlasech. 
Svého bývalého spoluhráče se však zastal 
Miroslav Třetina, který na FB stránky Rebelu 
umístil tento vzkaz. „Pro HC Rebel a jejich super 
trenéry: Než obviníte svého nejlepšího hráče, 
který Vám jede vypomoci z ELH, z toho že díky 
jeho zbytečnému faulu jste ztratili bod, 
podívejte se prvně na video, byla to jen 
šikovnost Blaženy (hostujícího brankáře)... Ani 
nemá cenu komentovat to, že díky Vaší 
aroganci ho nepostavíte ani na jedno střídání v 
prodloužení a nájezdy..Jsem zvědav jestli v sobě 
najdete aspoň tolik slušnosti se mu 
omluvit..Bohužel je to obrázek celého dění a 
vedení klubu!“ 
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TIPY NA ROZHOVORY VIDEOTÉKA

 

1) Velmi zajímavý rozhovor s Romanem Bernatem, bývalým hokejistou Českých Budějovic, který před více než dvěmi lety přišel 
o nohu, přinesl web iDnes.cz. Už pouhý nadpis článku – Život je krásný a baví mě i bez nohy ‐ svědčí o tom, že se 21letý muž 
s vážnou nehodou vypořádal vskutku obdivuhodně. http://hokej.idnes.cz/hokej‐roman‐bernat‐rozhovor‐d1q‐
/hokej.aspx?c=A141021_111426_hokej_cig 
 
2) V hokejovém prostředí není moc mecenášů jako Jaroslav Veverka, šéf chomutovského hokeje. Tento podnikatel investuje 
(pochopitelně nenávratně) do pirátského celku rok co rok několik milionů. O sponzoringu a mnoha dalších věcech pohovořil 
s redaktorem webu piratichomutov.cz Liborem Kultem. 
http://piratichomutov.cz/clanek.asp?id=%84Muj‐ideal‐Ctyri‐rychle‐goly‐a‐pak‐si‐uzivat‐%93‐rika‐majitel‐klubu‐Jaroslav‐
Veverka‐5713 
 
3) Tomáš Nouza přišel do Českých Budějovic jako velká posila. Po nepříliš povedené přípravě se skutečně stal jedním z lídrů 
mužstva. Zvedne v kabině hlas, nebo to nechává na jiné? Jak si užívá angažmá na jihu Čech? To a mnoho jiného v interview pro 
hokej.idnes.cz.  
http://hokej.idnes.cz/hokej‐ceske‐budejovice‐nouza‐di0‐/hok_1liga.aspx?c=A141004_111205_hok_1liga_rou 
 
4) Vítek Vaněček (na fotce), hrdina loňského juniorského mistrovství světa, si díky povedenému turnaji řekl o NHL, kam byl 
draftován Washingtonem (a to již ze 39. pozice!). S Capitals absolvoval i předsezónní kemp, načež se vrátil zpět do Benátek nad 
Jizerou, kde dohraje sezónu a následně se vydá do zámoří. Rozhovor s tímto nadějným gólmanem přinesl server hokej.cz. Jak 
vzpomíná na Alexandra Ovečkina, největší hvězdu Caps? 
http://novy.hokej.cz/vitek‐vanecek‐super‐pocit‐kdyz‐jsem‐chytil‐prvni‐strelu‐oveckina/5002421 
 
5) Zajímavý životní příběh prožívá kladenský obránce Martin Kehar. Ten v dorosteneckém věku skončil s hokejem. Po dvou 
letech si však svoje rozhodnutí rozmyslel a vrátil se na led. Nyní je stabilním členem kladenské sestavy. Rozhovor s tímto 
mladíkem naleznete zde: 
http://kladensky.denik.cz/hokej_region/kehar‐ze‐zivotniho‐dna‐az‐do‐ligy‐20141018.html 
 
6) Ondřej Kacetl neprožívá idylické období. Původně měl být neotřesitelnou jihlavskou jedničkou, poté se však zranil hradecký 
Pavel Kantor a ex‐znojemský brankář se vrátil do extraligy. Když se Pavel Kantor uzdravil, dalo se očekávat, že se Ondřej Kacetl, 
loňský fantom Havlíčkova Brodu, vrátí do Dukly. Jenže v té se začalo dařit zkušenému Lukáši Sáblíkovi a Dukla o Kacetla ztratila 
zájem. Nicméně talentovaný brankář je nyní zpět v týmu nejúspěšnějšího celku československé historie. O zajímavý rozhovor 
vás však nechceme ochudit, byť už není aktuální. 
http://hokej.idnes.cz/brankari‐hokejove‐jihlavy‐dcf‐/hok_1liga.aspx?c=A141018_145900_hok_1liga_par 
 

 

Fanoušci Havířova jsou sice hodně kontroverzní, ale co se týče vztahu k hráčům jsou prostě jedineční. Podívejte se, jak se 
rozloučili s Janem Danečkem, velkým klubovým patriotem a miláčkem tribun.  
https://www.youtube.com/watch?v=RfAgx2B6G6Q 

 
 
Litoměřice letos zažívají dobrou sezónu. Není divu, když hráči skákají do střel doslova po hlavě. V derby proti nedalekému Ústí 
nad Labem šlo o hodně. O body, o čest, o slávu. A hráči to moc dobře věděli. Podívejte se, jak neuvěřitelným způsobem ubránil 
Stadion oslabení. www.facebook.com/video.php?v=10152306018412827&set=vb.100802302826&type=2&theater 
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HRÁČSKÉ STATISTIKY  

TOP 15 kan. bodování 
 
1. Josef Straka (ČB)    29 bodů 
2. Tomáš Nouza (ČB)    29 
3. Jaroslav Roubík (ÚNL)  26 
4. Jaroslav Kalla (LIT)    26 
5. Patrik Moskal (ŠUM)    25  
6. Tomáš Čachotský (JIH)  22 
7. Vítězslav Bílek (LIT)    20 
8. Lukáš Havel (TŘE)    20 
9. Michal Důras (JIH)    20 
10. Marek Melenovský (JIH)  19 
11. Roman Erat (TŘE)    19 
12. Tomáš Rod (ÚNL)    19 
13. Miroslav Holec (TŘE)  18 
14. Miloslav Hořava (KLA)  17 
15. Martin Heřman (ČB)  17 
 

TOP  7 kan. bodování (obránci) 
 
1. Tomáš Sedlák (ŠUM)    17 bodů 
2. Zdeněk Čáp (JIH)    15 
3. Aleš Holík (ŠUM)    13 
4. Jakub Bartoň (TŘE)    12 
5. Jiří Drtina (CHO)    12 
6. David Roupec (PRO)    11 
7. Roman Vráblík (ČB)    11 
 

TOP 7 střelců 
 
1. Jaroslav Roubík (ÚNL)            17 gólů 
2. Josef Straka (ČB)              13 
3. Vítězslav Bílek (LIT)              13 
4. Tomáš Nouza (ČB)              12 
5. Lukáš Havel (TŘE)              12  
6. Roman Chlouba (KAD)           10 
7. Marek Loskot (HAV)              10 

TOP 3 střelců (obránci) 
 

1. Zdeněk Čáp (JIH)    6 gólů 
2. Tomáš Sedlák (ŠUM)    5  
3. Jakub Bartoň (TŘE)    5  
 

TOP 7 asistentů 
 
1. Jaroslav Kalla (LIT)    22 asistencí 
2. Patrik Moskal (ŠUM)             18  
3. Tomáš Nouza (ČB)     17 
4. Josef Straka (ČB)    16 
5. Tomáš Rod (ÚNL)    16 
6. Tomáš Čachotský (JIH)  15 
7. Michal Důras (JIH)     15 
 

TOP 3 asistentů (obránci) 
 

1. Tomáš Sedlák (ŠUM)    12 asistencí 
2. Zdeněk Čáp (JIH)     9  
3. Aleš Holík (ŠUM)     9 
 

TOP 10 hráčů s bilancí plus/minus 
 
1. Lukáš Havel (TŘE)              + 14 
2. Roman Erat (TŘE)     12 
3. Karel Ton (KAD)     11 
4. Aleš Pavlas (KAD)     11 
5. Rostislav Malena (TŘE)   11 
6.  Jaroslav Kalla (LIT)      10 
7. Vítězslav Bílek (LIT)     10 
8, Martin Lenďák (HAV)     9 
9. Miroslav Holec (TŘE)                 9 
10. David Ostřížek (TŘE)    9 
 

TOP 5 nejtrestanějších hráčů 
 
1. Michal Beránek (BNJ)      52 TM 
2. Martin Mazanec (KAD)     51  
3. Jan Látal (KLA)       49 
4. Václav Meidl (PRO)          44 
5. David Růžička (KLA)          42 
 

Nejhorší +/‐ 
 
421. Lubomír Vosátko (PRO)    ‐ 12 
420. Jan Bojer (MOS)        ‐ 11 
419. Lukáš Luňák (PRO)     ‐ 11 
418. Patrik Poulíček (PRO)    ‐ 10   
417. Tomáš Havlín (BNJ)    ‐ 10 
 

TOP 3 cizinci (bodování) 
 
1. Marek Hovorka (CHO)  15 
2. Bryan McGregor (CHO)  13 
3. Rok Pajić (ČB)    12 
 

TOP 3 gólmani (počet výher) 
 
1. Jan Strmeň (KAD)    10 
2. Tomáš Král (KAD)    10 
3. Ondřej Bláha (ČB)    10 
 

TOP 3 gólmani (čistá konta) 
 

1. Tomáš Král (LIT)    3 
1. Ondřej Bláha (ČB)    3 
1. Jan Strmeň (KAD)    3 
1. Miroslav Kopřiva (CHO)  3 

Úspěšnost zákroků (min. 9 zápasů) 

 
1. Jan Strmeň (KAD)          96,21% 
2. Miroslav Kopřiva (CHO)     94,77% 
3. Tomáš Král (LIT)                  94,21% 
4. Jan Lukáš (BNJ)          94,20% 
5. Miroslav Hanuljak (CHO)   93,33% 

 
 
Průměr gólů na zápas  (min. 9 zápasů)  

1. Jan Strmeň (KAD)          1.22 
2. Miroslav Kopřiva (CHO)        1.40 
3. Tomáš Král (LIT)             1.79 
 

Nejvíce odchytaných minut 
1. Ondřej Bláha (ČB)                     924 
2. Michael Petrásek (ÚNL)   892 
3. Tomáš Král (LIT)             873 
 
 

TOP 5 juniorů (bodování) 
 
1. David Kämpf (KAD)     11 
2. Luboš Rob (ČB)     10 
3. David Kaše (CHO)      9 
4. Ondřej Kaše (CHO)      8 
5. Mikuláš Rimmel (HAV)    4 

STATISTIKY

TÝMOVÉ STATISTIKY 

TABULKA 

#  Tým  Z  V  VP PP P  Skóre  B 

1  SK Horácká Slavia Třebíč  20  13  1  2  4  60:36  43 

2  Piráti Chomutov  20  11  2  4  3  58:35  41 

3  HC AZ Havířov 2010  20  11  2  1  6  65:53  38 

4  SK Kadaň  19  11  1  3  4  51:39  38 

5  HC Stadion Litoměřice  20  11  1  2  6  63:44  37 

6  HC Dukla Jihlava  19  8  3  2  6  66:52  32 

7  ČEZ Motor České Budějovice  19  9  2  1  7  65:54  32 

8  Salith Šumperk  18  7  2  2  7  65:66  27 

9  HC Slovan Ústí nad Labem  20  8  1  1  10  50:68  27 

10  HC Benátky nad Jizerou  20  7  2  0  11  39:53  25 

11  Rytíři Kladno  18  6  2  1  9  51:47  23 

12  HC Most  20  2  5  5  8  44:72  21 

13  LHK Jestřábi Prostějov  19  3  2  2  12  39:66  15 

14  HC Rebel Havlíčkův Brod  20  2  1  1  16  36:67  9 

 

TABULKA PRŮMĚRNÉ NÁVŠTĚVNOSTI 
DOMÁCÍCH ZÁPASŮ  

 
1. České Budějovice    4200 diváků 
2. Chomutov      2609  
3. Havířov      2087 
4. Třebíč      1866 
5. Jihlava      1629 
6. Prostějov      1350 
8. Šumperk      1190 
7. Litoměřice       1182 
9. Ústí nad Labem      933 
10. Havlíčkův Brod      607 
11. Most        477 
12. Kadaň         433 
13. Benátky nad Jizerou     329 
 
pozn.: Kladno doma dosud nehrálo 

VYUŽITÍ PŘESILOVÝCH HER  
 
 
1. Šumperk      24,75 % 
2. Litoměřice      23,85 
3. Kladno      19,51 
4. Jihlava      19,49 
5. České Budějovice    17,76 
6. Chomutov      17,65 
7. Třebíč      15,46 
8. Kadaň       15,00 
9. Havířov      14,14 
10. Most      12,50 
11. Prostějov      12,39 
12. Benátky n/J     11,93 
13. Ústí nad Labem    11,54 
14. Havlíčkův Brod       7,55 

 



OHLÉDNUTÍ

 SK HORÁCKÁ SLAVIA TŘEBÍČ
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

LUKÁŠ HAVEL   
Třebíč  5:1  Most 

Benátky n/J  2:1  Třebíč   
Třebíč  5:1  Ústí n/L 
Třebíč  0:1  Havířov 

Č. Budějovice  3:4  Třebíč   
Třebíč  5:1  Prostějov 
Litoměřice  0:2  Třebíč   
Třebíč  2:1  Jihlava 

Třebíč  1:2pr.  Chomutov 
Havl. Brod  2:5  Třebíč   

 

Po nemastné neslané přípravě Lukáš Havel 
střelecky ožil a přesně splňuje to, co si od něj 
Třebíč před jeho angažováním slibovala. Bývalý 
reprezentační útočník dá gól v takřka každém 
utkání, navíc se mu daří i ve statistice +/‐, 
přestože to není zrovna ukázkový hokejista do 
defenzivy. Hlavně jemu může Třebíč vděčit za to, 
že dokázala vyhrát na ledě Českých Budějovic. 
Havel se tehdy blýskl hned čtyřmi body! 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Horácká Slavia pokračuje ve výborných výkonech. 
Nejenže zvládla domácí derby s Jihlavou, ale hlavně 
dokázala zvítězit na ledě Českých Budějovic a Litoměřic! 
Trenér Stadionu Jiří Doležal sice nazval hru Třebíče 
antihokejem, nicméně i tak patří Horácká Slavia 
k nejčastěji skórujícím týmům druhé nejvyšší soutěže. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
DALŠÍMI BRANKÁŘI, KTEŘÍ NASKOČILI ZA TŘEBÍČ, KAREL VEJMELKA A MARTIN FALTER 
Horácká Slavia sice letos zažívá poměrně vydařený vstup do soutěže, ale situace v brankovišti Třebíče 
je velmi nevyzpytatelná. Do hry již naskočila šestice gólmanů! Po Tomáši Štůralovi, Luboši Horčičkovi, 
Lukáši Dusíkovi a Marku Čiliakovi i Karel Vejmelka, jenž má nakročeno k tomu, aby se stal 
nejslavnějším gólmanem, jenž začínal v Třebíči. Již v osmnácti letech totiž předvádí výkony, za které 
by se nemusel stydět žádný prvoligový brankář. O Karlu Vejmelkovi ještě uslyšíme, zřejmě však už 
v souvislosti s Pardubicemi, s nimiž je vysoký gólman smluvně vázán. V duelu proti Českým 
Budějovicím pak Horácké Slavii vypomohl i Martin Falter, který v Třebíči strávil celý loňský ročník. 
 
STŘÍDAVÉ STARTY JAKUBA HERMANA A JIŘÍHO ŘÍPY 
Třebíč z postupu Olomouce hodně vytěžila. S Morou měla Horácká Slavia skvělé vztahy již od dob, co 
čtveřice Kohoutů zachránila život Lukáši Slámovi. Letos se vzájemná spolupráce obou celků ještě 
prohloubila. Dalším důkazem jsou střídavé starty Jakuba Hermana, který v loňské prvoligové sezóně 
nasázel hned šestnáct branek. Tento hbitý útočník se dlouhou dobu potýkal se zraněním, a právě 
působení v Třebíči mu mělo pomoci k návratu do bývalé formy. Za Horáckou Slavii zatím odehrál 
pouze dvě utkání, protože si ho Olomouc velmi brzy stáhla zpět. Dalším hráčem Mory, který oblékl 
dres Třebíče, je Jiří Řípa. Třicetiletému forvardovi se dařilo zejména v ročníku 2012/2013, v němž 
nasbíral úctyhodných 48 kanadských bodů. Řípa by měl na Vysočině setrvat delší čas. 
 
ČACHRY V KOMETĚ ODNESLI DAVID OSTŘÍŽEK A PETER KÖNIG 
Kometa Brno nezažila ideální vstup do soutěže. Svým způsobem to odnesla i Horácká Slavia, která 
měla takřka v každém zápase jinou sestavu. V poslední době jezdil Třebíči vypomáhat starý známý 
David Ostřížek, jeden ze symbolů úspěšného ročníku 2012/2013. Obranu pak přišel vyztužit Peter 
König, podle mnohých nejlepší obránce loňské extraligové sezóny (pochopitelně té slovenské). 



OHLÉDNUTÍ

 PIRÁTI CHOMUTOV
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

 JIŘÍ DRTINA 
Kadaň  3:4  Chomutov 

Č. Budějovice  3:2sn.  Chomutov 
Chomutov  1:2  Kladno 

Prostějov  0:3  Chomutov   
Chomutov  2:0  Kadaň 

Litoměřice  0:2  Chomutov   
Chomutov  2:3sn.  Most 
Jihlava  4:3sn.  Chomutov   
Chomutov  6:1  Benátky n/J 
Třebíč  1:2pr.  Chomutov   
Chomutov  5:0  Ústí n/L 

 
Chomutov zvolil svého kapitána opravdu výtečně. 
Jiří Drtina je totiž správným lídrem. V tomto 
období byl totiž u několika klíčových momentů. 
Dvěma asistencemi se podílel na těsném 
vítězstvím v derby s Kadaní, v utkání 
s Prostějovem pak vstřelil důležitý třetí gól, jenž 
vnesl na hokejky Pirátů potřebný klid. Skvělý 
výkon podal i proti nevyzpytetelným Benátkám 
nad Jizerou (branka a 4+ body). Klání s Třebíčí 
pak rozhodl trefou v prodloužení. 

  

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Tři nezvládnuté série samostatných nájezdů, to je rozdíl 
tří bodů. To už je velmi podstatná část. Je tedy zřejmé, 
na čem by Piráti měli zapracovat. V play‐off by totiž 
nezvládnuté nájezdy mohly stát Severočechy postup. 
Obdivuhodný byl výkon Miroslava Kopřivy, jenž vychytal 
tři čistá konta v řadě.  

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
DALŠÍ KVĚTOŇ V CHOMUTOVĚ – TENTOKRÁTE DAVID 
Dva Růžičkové (jeden jako konzultant, druhý jako první centr), dva Kopřivové (trenér a brankář), dva 
Kašové (talentovaní bratři David a Ondřej) a nově i dva Květoňové. Předsezónní posilu z Hradce 
Králové Lukáše Květoně totiž doplnil jeho jmenovec David. O něho měli Piráti zájem již před startem 
letošního ročníku, bývalá opora třineckých Ocelářů však dala přednost extraligové Boleslavi. Jenže 
angažmá v Bruslařském klubu hvězdnému forvardovi nevyšlo, ačkoliv na tom neměly největší podíl 
hokejové výkony. Když se Mladá Boleslav jeho služeb vzdala, bylo jasné, že tentokrát si ho nenechá 
Chomutov proklouznout mezi prsty. V polovině listopadu tedy Severočeši ohlásili jeho příchod. David 
Květoň, jenž v extraligové sezóně 2008/2009 nasbíral 44 kanadských bodů, podepsal v Chomutově 
jednoletou smlouvu s opcí. Pomůže Pirátům k postupu do nejvyšší soutěže? 
 
ZÁPAS S BENÁTKAMI NAD JIZEROU OKOŘENILO PLNO BITEK 
Utkání favorizovaného Chomutova a farmářského týmu Liberce bylo vypjatější, než by se dalo 
očekávat. Na ledě se strhlo několik bitek, hned dvě z nich měl na svědomí slovenský Pirát Marek 
Hovorka. Tyto emotivní momenty můžete zhlédnout po kliknutí na tento odkaz: 
http://piratichomutov.cz/clanek.asp?id=Pesti‐pesti‐a‐zase‐pesti‐aneb‐Marek‐Hovorka‐a‐Radek‐
Havel‐v‐akci‐5772 
 
MARODKA SE ROZRŮSTÁ 
Když ve středu 29. října zajížděl Chomutov na led lídra první ligy Třebíče, trenér Kopřiva nemohl 
počítat se službami několika marodů. Od té doby se však situace mírně zlepšila. I tak ale momentálně 
trápí zranění Antonína Duška, Maria Scalza, Jaroslava Mrázka, Vladimíra Růžičku a Radka Havla, jenž 
se zranil při výše uvedené bitce s benáteckým Beránkem. 
 

http://piratichomutov.cz/clanek.asp?id=Pesti-pesti-a-zase-pesti-aneb-Marek-Hovorka-a-Radek-Havel-v-akci-5772
http://piratichomutov.cz/clanek.asp?id=Pesti-pesti-a-zase-pesti-aneb-Marek-Hovorka-a-Radek-Havel-v-akci-5772


OHLÉDNUTÍ

 AZ HAVÍŘOV 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
ANTONÍN PECHANEC   

Prostějov  2:4   Havířov   
Havířov  2:1  Litoměřice 
Jihlava  4:3  Havířov   
Třebíč  0:1  Havířov   

Havířov  3:2  Havl. Brod 
Šumperk  4:5sn.  Havířov   
Havířov  5:2  Kladno 
Kadaň  2:1sn.  Havířov   
Havířov  5:1  Most 

Benátky n/J  0:5  Havířov   
 
 Většině prvoligových fanoušků stále jméno 

Antonína Pechance nic moc neříká. Příznivci 
AZetu však moc dobře ví o jaký klenot se jedná. 
Právem tedy mají strach, že po něm sáhne 
některý z extraligových klubů, stejně jako po 
Robertu Říčkovi, v současnosti hráči Zlína. Bude 
Antonín Pechanec, velký bojovník a nesmírně 
dravý hráč, následovat svého spoluhráče a 
zahraje si nejvyšší soutěž? No, nakročeno má 
rozhodně slušně. 

  

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Havířov zažil velmi povedené období a vyšvihl se na 
přední příčky tabulky. AZet zvládl těžké souboje 
s Litoměřicemi, Třebíčí, Šumperkem či Kladnem. 
Zejména vítězství na ledě Horácké Slavie je velmi cenné. 
Škoda zbytečně zmařeného závěru utkání s Jihlavou. 
Havířov měl na dosah zisk bodu, avšak selhal.  

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
HAVÍŘOV NEPRODLOUŽIL SMLOUVU JANU DRESLEROVI, SMLOUVU ROZVÁZAL JAN DANEČEK 
V minulém čísle magazínu o 1. lize jsme vás informovali o hvězdné posile AZetu. Nyní nám ovšem 
nezbývá nic jiného, než se rozepsat o jeho odchodu. Jan Dresler, který má bohaté extraligové 
zkušenosti, totiž ve Slezsku vydržel pouze jeden měsíc. Hostování zadáka, jenž to v létě neúspěšně 
zkoušel v dresu Olomouce, totiž nebylo ze strany Havířova prodlouženo. Ano, Dresler sice v prvních 
deseti zápasech kdovíjak neoslnil (nezískal ani jeden kanadský bod), nicméně se jednalo o velmi 
prospěšného obránce. Spekuluje se však o jeho hvězdných manýrech. V týmu už nebude pokračovat 
ani útočník Jan Daneček. Velký oblíbenec fanoušků s mateřským klubem rozvázal smlouvu. 
 
SPOLUPRÁCE SE ZLÍNEM SE PROHLUBUJE 
AZet měl vždy pověst klubu, který dával příležitost svým odchovancům a kmenovým hráčům. Letos je 
tomu ovšem jinak. Spolupráce s Třincem, Vítkovicemi a v poslední době především se Zlínem je totiž 
velmi úzká. Z týmu úřadujícího mistra ČR v Havířově působí například Tomáš Fořt či Oldřich Horák. 
V poslední době se pak pravidelně v dresu Slezanů objevoval Tomáš Valenta, který patří k absolutní 
prvoligové elitě mezi zadáky. To vše na oplátku za Roberta Říčku, jenž se ve Zlíně uvedl ve velmi 
dobrém světle, a za střídavé starty Jakuba Šlahaře. 
 
ARON CHMIELEWSKI NASTUPUJE PRAVIDELNĚ  
V minulém čísle jsme se krátce zmínili, že se v dresu Havířova objevil polský útočník ve službách 
Třince Aron Chmielewski. Zprvu to sice vypadalo tak, že se jednalo o krátkodobou výpomoc, nakonec 
se však ukázalo, že předsezónní posila Ocelářů v týmu AZetu stráví delší dobu. Mladému forvardovi, 
jenž pochází ze země našich východních sousedů, se sice v první lize daří, ale rozhodně ho nečeká 
lehká cesta za návratem do hvězdami nabitého Třince. 



OHLÉDNUTÍ

 SPORTOVNÍ KLUB KADAŇ
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

JAN STRMEŇ   
Kadaň  3:4  Chomutov  
Havl. Brod  1:3  Kadaň   
Kadaň  4:2  Kladno   

Chomutov  2:0  Kadaň   
Most  0:1  Kadaň   

Kadaň  0:1sn.  Benátky n/J 
Ústí n/L  1:3  Kadaň   

Kadaň  2:1sn.  Havířov 
Č. Budějovice  2:5  Kadaň   
Kadaň  3:0  Prostějov 

 
  
 Chomutov má jistě velké dilema. Janu Strmeňovi 

se totiž na farmě dařilo natolik, že je strašně 
těžké nepovolat ho zpět do hlavního týmu. Jenže 
je tu jedno velké ale. V dresu Pirátů totiž figuruje 
Miroslav Kopřiva, který by Strmeně moc často do 
branky nepustil. Otázka tedy zní, zda Chomutov 
oželí jeho schopnosti a raději ho nechá v Kadani, 
kde se může dále rozvíjet, nebo se raději pojistí o 
kvalitní dvojku a na farmu pošlou veterána 
Hanuljaka? 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Sportovní klub zažil velmi povedený říjen. Body nebral 
pouze v utkáních s partnerským Chomutov. A i tyto 
zápasy byly velmi vyrovnané. Zářil zejména gólman 
Strmeň, jehož náš magazín vyhlásil hráčem období. 
Velmi cenná je především výhra na ledě 
českobudějovického Motoru. Tři body z tohoto utkání 
totiž neočekával ani ten nejzarytější optimista. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
JAROSLAV MRÁZEK STAŽEN DO CHOMUTOVA 
Zkušený obránce odehrál v Kadani deset zápasů, načež odešel zpět do Chomutova. Bývalý zadák 
Kladna určitě Sportovnímu klubu chybí, nikde však není psáno, že se na farmu opět nevrátí. 
 
TRENÉR ROBERT KAŠE OPUSTIL REALIZAČNÍ TÝM KADANĚ 
Severočeši museli udělat změnu v realizačním týmu. Jeden z asistentů – Robert Kaše – byl totiž 
přeřazen k juniorce Chomutova, kde nahradil známého Karla Soudka. V Kadani tak bude pokračovat 
dvojice Beck‐Martínek. 
 
TOMÁŠ BARTEJS STARONOVOU POSILOU DO ZADNÍCH ŘAD 
V minulém čísle jsme vás informovali o tom, že se Chomutov rozhodl ukončit spolupráci s mladým 
zadákem Tomášem Bartejsem. A to z důvodu toho, že třebíčský odchovanec opakovaně porušil 
týmová pravidla. Konstruktivní obránce nakonec nezamířil do mateřského klubu, nýbrž na farmu do 
Kadaně. Ve Sportovním klubu se tedy rýsuje velmi zajímavě složená obrana. Kromě Bartejse totiž 
mohou trenéři Beck s Martínek počítat se službami Jakuba Trefného, Martina Mazance, Aleše Pavlase 
či Jakuba Stehlíka.  
 



OHLÉDNUTÍ

 HC STADION LITOMĚŘICE
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
JAROSLAV KALLA   

Litoměřice  5:1  Ústí n/L 
Havířov  2:1  Litoměřice   

Litoměřice  5:2  Č. Budějovice 
Litoměřice  5:2  Prostějov 
Litoměřice  0:2  Chomutov 
Jihlava  5:4pr.  Litoměřice   
Litoměřice  0:2  Třebíč 

Havl. Brod  1:3  Litoměřice   
Litoměřice  6:2  Šumperk 
Litoměřice  6:3  Kladno   

  
  

Zkušený útočník předvádí opravdu skvělé výkony. 
Samozřejmě se od něj hodně očekávalo, ale jeho 
přínos pro tým je snad ještě  větší, než se dalo 
předpokládat. Jaroslav Kalla, ikona kladenského 
hokeje, je dokonce nejčastěji asistujícím hráčem 
druhé nejvyšší soutěže. Zároveň patří k nejlepším 
hokejistům ve statistice +/‐. Sečteno podtrženo, 
Jaroslav Kalla je litoměřickým hráčem období 
zcela zaslouženě.  

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Litoměřicím se na vlastním ledě hodně daří. Zatím 
v domovské Kalich aréně prohrál jen dvakrát. A to 
pouze s lídry tabulky z Třebíče a Chomutova, což není 
žádná ostuda. I nadále se tedy Stadion drží v horní 
polovině prvoligové tabulky. Chtělo by to však zlepšit 
výsledky venku, kde Severočeši bodovali pouze třikrát. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
JIŘÍ RYS STAŽEN MLADOU BOLESLAVÍ 
Litoměřice se v úvodu základní části spoléhali zejména na souhru úderné formace Rys‐Kalla‐Bílek. 
První jmenovaný však podával tak skvělé výkony, že si jich nemohla nevšimnout jeho kmenová 
Boleslav. Bruslařský klub si tedy Ryse stáhl zpět do svých řad. Nutno ovšem podotknout, že čas od 
času jezdí Litoměřicím vypomáhat. Každopádně už se Severočechy neabsolvuje tréninkové dávky. 
 
STŘÍDAVÉ STARTY MILOSLAVA ČERMÁKA 
Kališníci loni zaznamenali historický úspěch. Na čtvrtý pokus se jim totiž podařilo postoupit do play‐
off. Výrazný podíl na tom měl zejména Miloslav Čermák, s devětadvaceti brankami 2. nejlepší střelec 
prvoligové sezóny 2013/2014. Po životní sezóně se Čermák vrátil do pražské Slavie, v níž zahájil i 
letošní extraligový ročník. Sedmadvacetiletý forvard však nebyl moc výrazný a po nepovedeném 
startu Sešívaných mu byly vyřízeny střídavé starty do Litoměřic.  



OHLÉDNUTÍ

 HC DUKLA JIHLAVA
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
TOMÁŠ ČACHOTSKÝ   

Jihlava  4:0  Benátky n/J 
Ústí n/L  4:3  Jihlava   
Jihlava  4:3  Havířov 

Jihlava  2:3pr.  Č. Budějovice 
Prostějov  5:3  Jihlava   

Jihlava  5:4pr.  Litoměřice 
Jihlava  4:3sn.  Chomutov 

Třebíč  2:1  Jihlava   
Jihlava  3:2  Havl. Brod 

 

Tomáš Čachotský opět sbírá více než jeden bod 
na zápas a stejně jako v minulosti je hlavní 
ofenzivní zbraní Dukly. Jeho přínos pro mužstvo 
byl nejlépe viditelný v duelu proti 
favorizovanému Chomutovu. Nejprve si připsal 
asistenci na gól Adama Zemana, v samostatných 
nájezdech pak proměnil oba své pokusy a zajistil 
Jihlavě důležitý bonusový bod. Krom 
Čachotského dobrou formou oplývala i posila 
z Olomouce Richard Diviš.  

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Jihlava se stále hledá. Rozhodně nepředvádí výkony, 
s nimiž by se Dukla mohla dostat do baráže o extraligu. 
Ano, dokázala porazit silné Litoměřice a ambiciózní 
Chomutov, zato však ztratila body na ledě Prostějova. 
Pokud chce tedy Jihlava naplnit předsezónní cíle, měla 
by se poohlédnou po posilách. Prvními vlaštovkami jsou 
Jakub Matai a Jan Semorád. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
NOVOU POSILOU OLOMOUCKÝ RICHARD DIVIŠ 
Výraznou akvizici do útočných řad získala Dukla Jihlava z extraligové Olomouce. Formou měsíčního 
hostování totiž bude na Vysočině působit Richard Diviš, jeden z nejlepších hráčů Mory v loňském 
ročníku. Ani letos nebyl Diviš pouze do počtu, chvíli dokonce nastupoval v první formaci po boku 
legendárního Pavla Patery. Jenže po uzdravení několika marodů se opět ocitl mimo sestavu a Kohouti 
ho raději odeslali do první ligy. Zatím pouze na měsíc. „Poté se s Olomoucí budeme bavit, co dál," 
vysvětluje jednatel Dukly Jihlava Bedřich Ščerban. Diviš se začal Jihlavě okamžitě vyplácet. Hned při 
svém premiérovém střídání se totiž blýskl brankou. Zůstane v Dukle déle než měsíc?  
 
DALŠÍM HRÁČEM OLOMOUCE V KÁDRU JIHLAVY NADĚJNÝ JAKUB MATAI 
Rovněž Dukla Jihlava uvítala postup Mory do extraligy. Z kádru Kohoutů už totiž může využívat třetího 
hráče. Po obránci Jakubu Schejbalovi a výše zmíněném Richardu Divišovi se jedná o Jakuba Mataie. 
Tento útočník přicházel do Olomouce jako jedna z nejvýraznějších posil, zatím však byly jeho výkony 
notně za očekáváním a poté, co vypadl ze základní sestavy, se ho na střídavé starty rozhodla 
angažovat Jihlava. Jedná se pochopitelně o skvělou akvizici, vždyť Jakub Matai loni odehrál 40 utkání 
v KHL (Lev Praha), a to včetně natolik úspěšného play‐off! 
 
NA STŘÍDAVÉ STARTY PŘICHÁZÍ FORVARD JAN SEMORÁD A OBRÁNCE DALIBOR ŘEZNÍČEK 
Kvůli početné marodce se Jihlava rozhodla využít služeb pardubického Jana Semoráda. Ten tak 
oblékne dres již pátého prvoligového klubu (krom Dukly si zahrál i za Beroun, Chrudim, Havlíčkův 
Brod a Šumperk). Dukla navíc prohloubila svou spolupráci s extraligovým Zlínem. Posilou Beranů se 
stal Michal Důras (na střídavé starty), opačným směrem bude stejnou formou vypomáhat opora 
zadních řad loňského mistrovského celku Dalibor Řezníček. 



OHLÉDNUTÍ

 HC MOTOR ČESKÉ BUDĚJOVICE 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
JOSEF STRAKA   

Č. Budějovice  3:2sn.  Chomutov 
 Č. Budějovice  3:2  Prostějov 
Litoměřice  5:2  Č. Budějovice   
Jihlava  2:3pr.  Č. Budějovice   
Č. Budějovice  3:4  Třebíč 

Havl. Brod  3:2sn.  Č. Budějovice   
Č. Budějovice  6:3  Šumperk 
Č. Budějovice  2:5  Kadaň 
Most  2:7  Č. Budějovice   

 
  
 

Loni měl bývalý reprezentační kapitán problémy 
s fyzičkou. Nedalo se nevšimnout jeho nadváhy. 
Letos je to však úplně jiný Josef Straka. Nevysoký 
centr se drží v popředí všemožných prvoligových 
statistik a společně s Tomášem Nouzem vytvořil 
úderné duo, jež může Motor dotlačit klidně až do 
baráže. Jediným zápasem, který se Strakovi 
v tomto období vyloženě nepovedl, byl ten 
v Litoměřicích. Jinak ovšem zářil jako zamlada. 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Jihočeši zažili poměrně rozporuplné období. Vyhráli sice 
v duelech s Chomutovech či Jihlavou, zato však ztratili 
body na ledě Havlíčkova Brodu a doma s Kadaní. 
V současné formě tedy České Budějovice rozhodně 
nemohou pomýšlet na účast v baráži o extraligu. 
Fanoušci volají po hráčských trejdech, vyslyší je vedení? 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
MICHAL ŠVIHÁLEK O BRANCE ALA GRANLUND 
O gólu Michala Švihálka jsme se již zmiňovali na druhé straně, kde jsme přiložili i odkaz na jeho 
skvělou fintu. Nyní uveřejňuje i odkaz na rozhovor, v němž svou úžasnou branku popsal. 
Videointerview naleznete pod tímto odkazem: http://www.hcmotor.cz/clanek.asp?id=6786 
 
JAKUB KOVÁŘ I NADÁLE MOTORÁKEM 
Brankář Jakub Kovář, který momentálně chytá v Jekatěrinburgu, se loni fanouškům Motoru znelíbil. 
Během olympijské přestávky se totiž odjel připravovat do nenáviděného Hradce Králové. V nedávném 
interview pro oficiální klubové stránky však poodhalil okolnosti tohoto kritizovaného kroku a zmínil 
se i o svém současném vztahu s prvoligovým klubem. Zajímavý rozhovor si můžete přečíst zde: 
http://www.hcmotor.cz/clanek.asp?id=6793 
 
JOSEF STRAKA MŮŽE NASTUPOVAT ZA SPARTU 
Kapitán Jihočechů Josef Straka může v rámci střídavých startů vypomáhat Spartě. V jednom duelu už 
dokonce za tým, kde v minulosti již působil, nastoupil. „Jsem samozřejmě rád, že jsem se do extraligy 
mohl vrátit. V té poslední sezoně před osmi lety jsem tu získal titul a když jsem šel do šatny, pořád 
tam visí to připomenutí. Jsou to krásné vzpomínky, na to vítězství nikdy nezapomenu, je to můj 
největší úspěch,“ uvedl lídr Motoru pro hcsparta.cz. Straka paradoxně nastoupil v duelu proti Hradci 
Králové, který připravil České Budějovice o extraligu. Sparta nakonec zvítězila a Straka své spoluhráče 
pomstil. „Určitě mě to těší o to víc, že jsme porazili zrovna Hradec Králové. V Budějovicích mi říkali, ať 
se bez bodů nevracím,“ dodal s úsměvem pro Robina Manu.  
 

http://www.hcmotor.cz/clanek.asp?id=6786
http://www.hcmotor.cz/clanek.asp?id=6793


OHLÉDNUTÍ

 SALITH ŠUMPERK
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
MICHAL VELECKÝ   

Šumperk  3:2  Kladno 
Most  2:3sn.  Šumperk   

Šumperk  4:1  Benátky n/J 
Ústí n/L  3:5  Šumperk   

Šumperk  4:5sn.  Havířov 
Č. Budějovice  6:3  Šumperk   
Šumperk  5:4pr.  Prostějov 
Litoměřice  6:2  Šumperk   

 
  
 

Šumperk se i nadále prezentuje velmi ofenzivním 
hokejem. Není divu, když má v útoku takové 
hráče jako jsou Patrik Moskal, Daniel Vrdlovec, 
Karel Plášek, Aleš Staněk, Jan Berger, Lukáš 
Žalčík, Marek Haas či Michal Velecký. Poslední 
jmenovaný zažil velmi vydařený říjen, stejně tak 
jako celý tým. Spolupráce s Markem Haasem a 
předsezónní posilou Janem Bergerem mu prostě 
svědčí. Dal tak zapomenout na trápení v jihlavské 
Dukle.  

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Šumperk směle vykročil za postupem do play‐off. Ještě 
sice není ani polovina sezóny, přesto se zdá, že Drakům 
konečně vytoužené vyřazovací boje neuniknou. I 
v tomto období se totiž Severomoravanům dařilo. 
Fanoušci budou jistě velmi dlouho vzpomínat na duely 
s Kladnem a Prostějovem. Oba soupeře dokázal 
Šumperk těsně přemoci.  

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
ODLOŽENÝ ZÁPAS S KADANÍ 
Šumperk sehrál v období od vydání mezi druhým a třetím číslem magazínu pouze osm utkání. Dvě 
z nich totiž byly odloženy na jiný termín. V polovině října měl Šumperk odehrát venkovní duel v 
Kadani, jenže na zimním stadionu se objevila mlha, kterou nebylo možné rozehnat (podobně jako 
v extraligovém zápase mezi Brnem a Zlínem). Rozhodčí se tedy tento zápas rozhodly po jedné třetině 
ukončit. Náhradním termínem pro toto utkání je 17. listopad. Výlohy na cestovné zaplatí Šumperku 
domácí Kadaň.  
 
ODLOŽENÝ ZÁPAS S JIHLAVOU 
Aby té smůly neměli Draci málo, odložen byl i zápas s Jihlavou. Ten se měl hrát 1. listopadu, jenže 
v Šumperku i jeho okolí vypadl proud a utkání muselo být zrušeno. O náhradním termínu se bude 
teprve jednat. Nicméně najít volné místečko v nabitém prvoligovém kalendáři rozhodně nebude 
jednoduchý úkol. 
 
DANIEL ZELENKA UŽ JE UZDRAVENÝ 
V minulém čísle jsme vás informovali o zranění Daniela Zelenky. Tento gólman, který loni zastával 
post brankářské dvojky v Horácké Slavii Třebíč, už je však po zranění zpět na ledě. Otto Jeschke, jenž 
Šumperku během Zelenkovy rekonvalescence vypomáhal, tedy zamířil zpět do 2. ligy. 
 



OHLÉDNUTÍ

 HC SLOVAN ÚSTÍ NAD LABEM 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
JAROSLAV ROUBÍK   

Litoměřice  5:1  Ústí n/L  
Ústí n/L  4:3  Jihlava 
Třebíč  5:1  Ústí n/L  

Havl. Brod  2:1  Ústí n/L   
Ústí n/L  3:5  Šumperk 
Ústí n/L  3:2  Kladno 
Ústí n/L  1:3  Kadaň 
Ústí n/L  3:2sn.  Most  

Ústí n/L  4:1  Benátky n/J 
Chomutov  5:0  Ústí n/L 

  
 Kde by Ústí nad Labem bylo, kdyby nemělo 

Jaroslava Roubíka? Možná i ve druhé lize! Už loni 
měl totiž tento zkušený forvard obrovský podíl na 
tom, že se Severočechům podařilo zachránit 
prvoligovou příslušnost. Letos může Slovan 
pomýšlet na účast v play‐off hlavně díky němu. 
Jaroslav Roubík, ikona této soutěže, totiž vévodí 
střelecké tabulce 1. ligy! V sedmatřicet letech! 
V dresu podprůměrného prvoligového celku! 
Zkrátka, nezbývá než smeknout klobouk... 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Ústí nad Labem mělo v tomto období nevídanou sérii 
pěti domácích zápasů v řadě. Hned tři z nich dovedl 
Slovan do vítězného konce. Zejména vítězství nad 
Kladnem dodalo mužstvu, jež je vedeno Miroslavem 
Machem, notnou dávku sebedůvěry. Ústí nad Labem 
však rozhodně lituje porážky s Havlíčkovým Brodem. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
PRVNÍM ODVOLANÝM KOUČEM V LETOŠNÍ SEZÓNĚ JE TEN ÚSTECKÝ 
Málokdo čekal, že jako první tým z druhé nejvyšší soutěže sáhne ke změně právě ústecký Slovan. 
Kandidáti by se totiž hledali spíše jinde. Tím však nechceme říci, že by odvolání Milana Skrbka bylo 
nepochopitelné. Lvi totiž trápila hodně nevyrovnaná výkonnost a po prohře v Havlíčkově Brodě a 
následné porážce na vlastním ledě se Šumperkem byl Milan Skrbek nahrazen Miroslav Mach. Tento 
bývalý extraligový hokejista dosud vedl pouze mládežnické celky Slovanu. Moc zkušeností tedy nemá. 
Nicméně to, zda se jedná o dobrou náhradu, se rozhodne až v následujících týdnech. 
 
NÁZEV ARÉNY BEZ ZLATOPRAMENU 
Společnost Heineken končí jako hlavní sponzor ústeckého hokeje, čímž též končí název Zlatopramen 
aréna. Podrobnosti sdělil jednatel společnosti Ing. Jiří Zdvořáček: „Společnost Heineken se rozhodla 
nepokračovat v podpoře ústeckého hokeje v rozsahu hlavního sponzora. Důvodem je především 
změna marketingové politiky Heinekenu a výrazně menší podpora produktu Zlatopramen. Jednáme 
však dále s Heinekenem o sponzorství na úrovni reklamy na mantinelu či ledu. Uvolněný název arény 
budeme nabízet dalším partnerům, doufám, že nezůstane dlouho prázdný.“ 
 
TV KOSTKA JE JIŽ SPUŠTĚNA 
Jednatelé HC Slovan se dohodli na pronájmu multifunkční kostky s Městskými službami. Podrobnosti 
sdělil jednatel společnosti Ing. Jiří Zdvořáček: „Smlouva je připravena na období do konce sezóny 
2014/2015, k dispozici by měla být již ve středu na zápas s Kladnem. Chtěl bych tímto poděkovat 
zástupcům města a zástupcům Městských služeb za vstřícný krok při cenovém ústupku. Věřím, že 
provozování kostky bude ještě více atraktivní než v minulosti.“ 
 
(zdroje: tiskové zprávy z oficiálních klubových stránek hcusti.cz) 

foto: sportyusti.cz



OHLÉDNUTÍ

 HC BENÁTKY NAD JIZEROU
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
MICHAL PLUTNAR   

Jihlava  4:0  Benátky n/J    
Benátky n/J  2:1  Třebíč 

Havl. Brod  2:4  Benátky n/J   
Šumperk  4:1  Benátky n/J   
Benátky n/J  0:4  Kladno 
Kadaň  0:1sn.  Benátky n/J   
Benátky n/J  3:1  Most 

Chomutov  6:1  Benátky n/J   
Ústí n/L  4:1  Benátky n/J   
Benátky n/J  0:5  Havířov 

 
  Vybrat u Benátek nad Jizerou nejlepšího hráče 

byl opravdu obtížný úkol. Pojizeřané se v tomto 
období trápili, žádný z hokejistů navíc nikterak 
nevyčníval. Volba tak padla na Michala Plutnara. 
Mladý obránce Liberce, který předchozí sezóny 
strávil v zámořské juniorce, dal branku proti 
Třebíči. Na ledě Kadaně pak pomohl brankáři 
Lukášovi vychytat čisté konto. Účastník loňského 
mistrovství světa juniorů, kde se blýskl dvěma 
brankami, čas od času nastoupí i za Bílé Tygry. 

 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Benátky nad Jizerou na období mezi vydáním druhého a 
třetího čísla magazínu o 1. lize nebudou vzpomínat 
zrovna v lásce. Sice měly velmi těžký los, přesto je zisk 
desíti bodů mírným zklamáním. Mezi cenné vítězství 
však patří ty s Třebíčí a s Kadaní, což jsou momentálně 
celky z popředí prvoligové tabulky. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
DO BENÁTEK NAD JIZEROU SE VRÁTIL MICHAL BÁRTA 
Michal Bárta byl loni klíčovou postavou Benátek nad Jizerou a výraznou měrou se podílel i na 
povedeném čtvrtfinále s Mladou Boleslaví.Právě do Bruslařského klubu po sezóně 2013/2014 zamířil. 
Jenže úvod letošního ročníku ho nezastihl v optimální formě a v polovině listopadu se opět objevil 
v dresu Pojizeřanů. Šestadvacetiletý forvard, jenž v sezóně 2011/2012 nasázel patnáct extraligových 
branek, se tedy stal výraznou posilou farmářského celku Liberce. Jak často ovšem bude za 
Středočechy nastupovat? 
 
MAREK SCHWARZ MÁ VYŘÍZENY STŘÍDAVÉ STARTY  
Zatímco Michal Bárta se loni staral o střílení branek, Marek Schwarz měl na starosti jich co nejméně 
inkasovat. Právě tito dva muži se nejvýrazněji podíleli na loňské úspěšné sezóně Pojizeřanů. V jednom 
týmu se potkali i letos. Oba dva totiž naskočili do duelu s Kladnem. Marek Schwarz, gólman se 
zkušenostmi z NHL, letos plní roli liberecké dvojky, zápasovou vytíženost na farmě tedy jistě uvítal.  
 
ROZHOVOR S ÚTOČNÍKEM LUKÁŠEM KREJČÍKEM 
odkaz zde: http://www.hokejbenatky.cz/clanek.asp?id=2151 
 
Na oficiálních klubových stránkách vyšlo obsáhlé interview s forvardem Lukášem Krejčíkem. Ten se 
v rozhovoru s Martinou Válkovou rozpovídal mimo jiné o svých začátcích v nedalekém Nymburce. 
Zajímavá je i pasáž o přesunu benáteckého zázemí do Liberce. „Ze začátku, když se to připravovalo, 
jsem si nebyl moc jistý, jestli to je dobrý nápad, protože netrénujeme na vlastním ledě. Byl jsem na 
vážkách. Od srpna jsme tam pak začali chodit na led. Udělali nám nádhernou šatnu; Máme tam k 
dispozici posilovnu, výbronou regeneraci,... Teď jsem přesvědčený, že to pro farmu byl krok dopředu.“ 

http://www.hokejbenatky.cz/clanek.asp?id=2151


OHLÉDNUTÍ

 RYTÍŘI KLADNO 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
TOMÁŠ PITULE   

Šumperk  3:2  Kladno 
Chomutov  1:2  Kladno 
Kadaň  4:2  Kladno   
Most  2:3pr.  Kladno   

Benátky n/J  0:4  Kladno   
Ústí n/L   3:2   Kladno  
Havířov  5:2  Kladno    

  Litoměřice  6:3  Kladno 
  
 
  
 

Tomáš Pitule je velmi příjemným překvapením 
v sestavě Kladna. Přicházel jako nenápadná 
posila, jež měla mít úlohu ve čtvrté bourací lajně. 
Jenže v tomto období byl ex‐plzeňský forvard 
nejen velmi důrazný, ale rovněž i poměrně dost 
produktivní. 191 centimetrů útočník, jemuž 
schází do metráku pouze jeden kilogram, sbíral 
body zejména za asistence. V tomto hráči tedy 
důvod bídných výsledků Kladna rozhodně 
nehledejte. 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Kdo by na začátku listopadu roku 2013 čekal, že za 
12 kalendářních měsíců bude v 1. lize? Málokdo... A 
kdo by čekal, že Rytíři budou za toto období v dolní 
polovině tabulky druhé nejvyšší soutěže? To 
rozhodně nikdo! Je proto velmi překvapivé, že 
trenérem Kladna i nadále zůstává Jiří Čelanský. 
Vydrží na střídačce až do konce sezóny?  

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
STARONOVOU POSILOU ÚTOČNÍK TOMÁŠ HORNA 
Na měsíční zkoušku přišel do Kladna Tomáš Horna. Tohoto útočníka si jistě pamatujete z dob, kdy 
válel v extralize. Bezmála 34letý útočník hrál za Kladno naposledy v sezóně 2009/2010, poté střídal 
jeden klub za druhým. Zahrál si například za Chomutov, České Budějovice, kazašský Beibarys, britský 
Edinburgh, dánské Herning a naposledy letos za Žilinu. Jeho výkonnost tedy byla velkým otazníkem, 
proto Rytíři raději sáhli ke krátké zkoušce. Uspěje v ní Horna? Vybojuje si místo v týmu, za který 
sehrál bezmála 500 extraligových utkání? Zatím však Horna ani do jednoho utkání nenastoupil. 
Nastaly totiž administrativní potíže. Nicméně brzy by mělo být vše vyřešeno a Tomáš Horna by měl 
být zařazen do formace s již uzdraveným Davidem Stachem a ikonou kladenského hokeje Tenkrátem. 
 
HRÁČEM MĚSÍCE ZÁŘÍ DANIEL VLADAŘ 
Fanoušci Kladna ocenili výkony sedmnáctiletého zázraku Daniela Vladaře a vyhlásili ho hráčem 
měsíce září. Talentovaný gólman předčil i Jana Eberleho či Miloslava Hořavu. Daniel Vladař krátce po 
tomto vyhlášení absolvoval rozhovor pro Rádio Relax. Záznam z tohoto interview naleznete zde: 
http://rytirikladno.cz/cz/dalsi‐premiera‐dana‐vladare‐mlady‐golman‐hostem‐radia‐relax 
 
LUKÁŠ KUŽEL USPĚL NA ZKOUŠCE A PODEPSAL SMLOUVU DO KONCE SEZÓNY 
Kladenský odchovanec Lukáš Kužel je velmi zajímavou osobností. Vždyť loni oblékl brankářskou 
výstroj a odchytal barážové utkání v dresu Berouna! Medvědům se totiž zranili všichni gólmani a 
neměli žádného náhradníka. Lapačku a vyrážku tak obdržel právě Kužel. Už tehdy ukázal, že se jedná 
o velkého bojovníka, který pro své mužstvo udělá vše. Poznali to i na Kladně, kde dostal v letošním 
ročníku šanci. Lukáš Kužel na ledě pokaždé nechá duši a díky své urostlé postavě se nebojí tvrdé hry. 
Managament Kladna jeho píli ocenil uzavřením kontraktu do konce letošního ročníku. 

http://rytirikladno.cz/cz/dalsi-premiera-dana-vladare-mlady-golman-hostem-radia-relax


OHLÉDNUTÍ

 HC MOST 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
VOJTĚCH KUBINČÁK   

Třebíč  5:1  Most   
Most  3:1  Havl. Brod 
Most  2:3sn.  Šumperk   
Most  2:3pr.  Kladno 
Most  0:1  Kadaň 

Chomutov  2:3sn.  Most   
Benátky n/J  3:1  Most   
Ústí n/L  3:2sn. Most 
Havířov  5:1  Most   

Most  2:7 Č. Budějovice 
  
 
  Stejně jako u Benátek nad Jizerou, i v týmu 

Mostu v tomto období nikdo výrazně 
nepřevyšoval své spoluhráče. Hráčem období 
jsme se tedy rozhodli vyhlásit bojovníka Vojtěcha 
Kubinčáka. Ten v tomto období získal solidních 
osm kanadských bodů, které vznikly součtem tří 
branek a pěti asistencí. Dva góly dokázal vstřelit 
Motoru, Severočeši ovšem i tak utrpěli ostudný 
debakl.  

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Po vydařeném začátku se Most dostal do herní krize, 
která vyústila v pád Baníku do dolní poloviny tabulky. Za 
zmínku jistě stojí to, že Most je letos doslova remízovým 
králem. Hned deset zápasů z dvaceti totiž muselo 
rozhodnout prodloužení, respektive samostatné 
nájezdy. To už nemůže být náhoda... 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
PŘEKVAPENÍ! VALERIJ KOROL ODSTOUPIL Z POZICE JEDNATELE 
Osoba Ing. Valerije Korola byla s mosteckým hokejem velmi úzce spjata. Valerij Korol byl znám jako 
velmi emotivní funkcionář, jehož výroky se velmi často rozebíraly napříč všemi diskuzemi. Nyní je vše 
jinak. Valerij Korol se totiž rozhodl vzdát funkce jednatele. Jako důvod uvádí Ing. Korol tu skutečnost, 
že v průběhu loňské sezóny se jeho osoba dostala v očích veřejnosti do hodně negativního světla. 
Podle svých slov ho tato vlna negativismu vůči jeho osobě hodně poznamenala a už nadále nechce 
zažívat podobné situace, proto se rozhodl odstoupit.   
 
VÁCLAV ČÍŽEK ZAMÍŘIL DO BÁNSKÉ BYSTRICE 
Jeden z nejlepších hráčů loňské baráže, obránce Václav Čížek, se rozhodl opustit Most. Novým 
působiště bývalého zadáka Mladé Boleslavi či Hradce Králové se stala Bánská Bystrica.  
 
ROZHOVOR S TRENÉREM BAĎOUČKEM 
Na oficiálních klubových stránkách vyšlo zajímavé interview s Václavem Baďoučkem, hlavním koučem 
Baníku. Mimo jiné se v něm zmiňuje o přínosu zkušeného tria Divíšek‐Alinč‐Kubinčák či o cílech svých 
svěřenců. „Podle mého názoru je tohle mužstvo schopné sehrát s většinou soupeřů vyrovnaná utkání. 
Může s nimi bodovat a do play off se třeba i dostat. Ale nejdůležitější je, abychom byli, co možná 
nejdříve zachráněni,“ uvedl pro Jiřího Rybáře. Rozhovor čtěte zde. 
 
RADEK MRÁZEK SE ROZHODL SKONČIT NA POZICI ASISTENTA TRENÉRA 
Václav Baďouček, hlavní trenér Mostu, si bude muset hledat nového spolupracovníka. Po vzájemné 
dohodě totiž byla ukončena smlouva s dosavadním asistentem Radkem Mrázkem. Ten se tedy bude 
plně věnovat litvínovské mládeži.  

http://www.hcmost.cz/joomla/index.php/aktuality/10-aktuality/260-badoucek-prioritou-je-porad-klidna-zachrana


OHLÉDNUTÍ

 LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
JURAJ ŠIMBOCH   

Prostějov  2:4  Havířov 
Č. Budějovice  3:2  Prostějov   
Prostějov  0:3  Chomutov 
Litoměřice  5:2  Prostějov   
Prostějov  5:3  Jihlava 
Třebíč  5:1  Prostějov   

Prostějov  3:2  Havl. Brod 
Šumperk  5:4pr.  Prostějov   

Kadaň  3:0  Prostějov   
  
 

Prostějovu se nedařilo ani v období mezi vydáním 
druhého a třetího čísla magazínu o 1. lize. Těžko 
tedy vybrat hráče, kterého bychom mohli za jeho 
výkony pochválit. Nicméně Juraj Šimboch, 
brankář, jenž k Jestřábům přišel z Berouna, 
odváděl velmi slušnou práci a zejména díky němu 
zvládl Prostějov záchranářskou bitvu 
s Havlíčkovým Brodem. Vytáhl se rovněž v zápase 
proti jihlavské Dukle.  

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Z pohledu Jestřábů rozhodně letošní ročník neprobíhá 
podle plánu. Ambiciózní plány byly rychle nahrazeny 
těmi záchranářskými. Prostějov sice zvládl důležitou 
bitvu s Havlíčkovým Brodem a překvapil jihlavskou 
Duklu, zato však zbytečně ztratil tři body na ledě 
nedalekého Šumperku. Podobné kolapsy se v žádném 
případě nesmí stávat častěji, jinak bude zle.  

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
JAROSLAV BALAŠTÍK ODMÍTNUL ANGAŽMÁ V PROSTĚJOVĚ 
První liga byla poměrně blízko přestupové bombě. Prostějov totiž jednal se Zlínem o příchodu 
věhlasného kanonýra Jaroslava Balaštíka. Jenže ten nakonec angažmá v předposledním týmu 
prvoligové tabulky odmítl a hledá si působiště jinde. Pro Jestřáby však vysvitla jiskřička naděje na 
příchod jiného zkušeného forvarda. Ivan Rachůnek je totiž znovu volným hráčem. Vrátí se na Hanou? 
 
ČISTKA V PROSTĚJOVSKÉM KÁDRU SE DOTKLA I ZKUŠENÉHO LUBOMÍRA VOSÁTKA 
V minulém čísle jsme psali, že Lubomír Vosátko hraje hluboko pod své možnosti. Na druhou stranu 
jsme zmínili, že se do své bývalé formy může vrátit. Nicméně příležitost k tomu nedostane, tedy 
alespoň v Prostějově. Jestřábi se totiž se službami zkušeného zadáka rozloučili. Krom něho tým 
k velké nelibosti tamějších fanoušků opustili i Martin Belay s Frankem Kučerou, tedy jedni z mála 
hráčů, kteří měli alespoň nějaké zkušenosti s první ligou. Dres Prostějova už neoblékne ani Aleš Knesl, 
nicméně jeho odchod se dal oproti těm předcházejícím předpokládat. 
 
ZÁKAZ PYROTECHNIKY NA ZIMNÍM STADIONU 
Příznivci Prostějova byly svou pyrotechnikou proslulí. Nyní však vedení sáhlo k razantnímu zásahu a 
veškerou pyrotechniku zakázalo. A to i přes předsezónní sliby. Fanoušci Jestřábů tedy proti svému 
vedení protestují, o čemž svědčí mimo jiné tento článek: http://www.fop1913.cz/index.php?a=908.  
 
NOVOU POSILOU TOMÁŠ KÁŇA, KTERÝ VŠAK BRZY JESTŘÁBY OPUSTIL 
Když se Prostějov dostal do velké herní krize, sáhlo vedení po příchodu nového útočníka. A jednalo se 
o opravdu zvučnou posilu. Vždyť Tomáš Káňa má na svém kontě i několik utkání z NHL! Jenže bývalý 
hráč Columbusu setrval na Hané pouze pět utkání (1+1), načež odešel hrát do Německa. 
 

http://www.fop1913.cz/index.php?a=908


OHLÉDNUTÍ

 HC REBEL HAVLÍČKŮV BROD
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

JIŘÍ KUCHLER   
Havl. Brod  1:3  Kadaň  
Most  3:1  Havl. Brod   

  Havl. Brod  2:4  Benátky n/J 
Havl. Brod  2:1  Ústí n/L 
Havířov  3:2  Havl. Brod   

Havl. Brod  3:2sn.  Č. Budějovice 
Prostějov  3:2  Havl. Brod   
Havl. Brod  1:3  Litoměřice 
Jihlava  3:2  Havl. Brod   
Havl. Brod  2:5  Třebíč 

 

Havlíčkův Brod letos vyzkoušel již desítky hráčů, 
málokdo měl však pro tým takový přínos jako Jiří 
Kuchler. Tento bývalý forvard Kladna, jenž má 
opravdu bohaté extraligové zkušenosti, totiž 
sbírá bod na zápas, takže z kádru Rebelu doslova 
vyčnívá. Sedmatřicetiletý forvard by rozhodně 
nechtěl strávit sezónu bojem o záchranu, nabízí 
se tedy otázka, zda v Havlíčkově Brodě vydrží 
celou sezónu nebo dá přednost ambicióznějším 
manšaftům. Zájem by o něj určitě byl. 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Havlíčkův Brod zůstává i nadále poslední, přestože 
překvapil domácími výhrami nad Českými Budějovicemi 
a severočeským Slovanem. Rebel totiž nezvládl důležité 
záchranářské souboje o „šest“ bodů. Padl jak 
s Prostějov, tak i s Mostem. Přitom sestava Havlíčkova 
Brodu rozhodně není slabá, ba naopak se řadí 
k prvoligovému průměru. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
HVĚZDNÝMI POSILAMI OLOMOUCKÝ JAN JAROMĚŘSKÝ A VETERÁNI KUCHLER S HEŘMANEM 
Nejkvalitnější akvizicí, která rozšířila řady Rebelu v měsíci říjnu, jsou bezesporu Jan Jaroměřský, Jan 
Heřman a Jiří Kuchler. První jmenovaný se trochu překvapivě nedokázal adaptovat v extralize a 
vypadl ze základní sestavy Olomouce. Loňský nejproduktivnější bek Mory tak zamířil do partnerského 
Rebelu. Velký přínos pro mladý tým Havlíčkova Brodu má i Jiří Kuchler, jenž přišel do Havlíčkova 
Brodu z Kladna. Jedná se o forvarda, jenž má na kontě přes pět set extraligových zápasů! Hodně se 
očekává i od forvarda Jana Heřmana, který to v létě neúspěšně zkoušel v pražské Slavii. 
 
OBRANU REBELU VYZTUŽILI ROMAN KADELA A TOMÁŠ BEŇOVIČ 
Změny v kádru Havlíčkova Brodu neberou konců. Dalšími dvěma obránci, kteří letos oblékli dres 
Rebelu, jsou Roman Kadela a Tomáš Beňovič. První jmenovaný se letos pokoušel o prosazení se do 
kádru extraligové Olomouce, leč neuspěl a zamířil na hostování do slovenské nejvyšší soutěže. Ale 
v kádru Žiliny nevydržel dlouho a na začátku listopadu se vrátil do své vlasti. Ne však do mateřské 
Třebíče, nýbrž do nedalekého Havlíčkova Brodu, jenž má s Morou velmi korektní vztahy. Jedná se o 
velmi cenou posilu, jenže na Rebelu leží opravdu velká deka, s čímž nic nezmůže ani další čerstvá 
akvizice – Tomáš Beňovič. Ten se již několik let pohybuje na pomezí mezi extraligou a první ligou. Ani 
letos nemá v nejvyšší soutěži (Slavia Praha) jisté místo, takže vzal zavděk střídavými starty v trápícím 
se Havlíčkově Brodě.  
 
STŘÍDAVÉ STARTY Z PLZNĚ MÁ VYŘÍZENY MATĚJ BERAN 
Dalším zástupcem Indiánů v kádru Havlíčkova Brodu se stal Matěj Beran. To není pro hokejového 
fanouška vůbec neznámé jméno. Však se také jedná o účastníka MSJ 2013. Statný útočník však bude 
zřejmě i nadále více vytěžován kmenovou Plzní. 
 



MILNÍKY OBDOBÍ

           SESTAVA OBDOBÍ

 

  HRÁČ OBDOBÍ TÝM OBDOBÍ 

však výrazně nakročeno. A to má v občanském průkazu jako rok 
narození uveden letopočet 1977!  Poprvé v životě navíc může získat 
korunu pro krále prvoligových střelců. No, kdo by to před startem 
letošního ročníku očekával? Snad nikdo... O překvapení období i 
dosavadního průběhu sezóny tedy máme jasno. 
 

tuto hodnotu s minulým prvoligovým ročníkem, zjistíme, že 
by bylo Kladno s touto bilancí přesně uprostřed loňské 
tabulky. A to rozhodně není dobrá výchozí pozice pro 
následující měsíce. Vyhne se Kladno předkolu a zajistí si 
přímý postup do čtvrtfinále? Postoupí vůbec do play‐off?  

SK KADAŇ  JAN STRMEŇ DAVID ROUPEC (3+2)    Který hokejista Prostějova si zaslouží pochvalu? 
Snad jen jediný – David Roupec. Tomu se sice 
nepovedla letní příprava, zato v základní části 
ukazuje, že se jedná o elitního prvoligového beka. 

Ještě větším překvapením než skvělá sezóna Horácké Slavie je bezesporu umístění severočeské Kadaně. Sportovnímu klub se daří i 
přes to, že jeho partnerský Chomutov potkala rozsáhlá marodka. Kadaň tedy musela oželet několik zkušených hráčů. Stejně jako 
v sezóně 2012/2013, kdy se Severočeši kvalifikovali do play‐off z historického pátého místa, je hlavní oporou týmu gólman. 
Tentokráte nikoliv Miroslav Hanuljak, jenž opět střeží branku Pirátů, ale mladíček Jan Strmeň. Ten přitom úvod sezóny strávil na 
střídačce Chomutova, kde tvořil brankářské duo se zkušeným Miroslavem Kopřivou. Nyní je ovšem nadějný gólman z chomutovské 
hokejové líhně zpět v Kadani, kde odchytal podstatnou část loňského ročníku. Daří se mu skvěle, díky povedenému říjnu se dokonce 
vměstnal na první příčky nejdůležitějších brankářských statistik. Nabízí se tedy otázka, zda si Piráti stáhnou zpět do svého týmu, 
nebo ho nechají v Kadani posbírat cenné zkušenosti. Jak se rozhodne managament Chomutova? 

JIŘÍ DRTINA (3+4) 
Chomutovský kapitán naplňuje očekávání do něj 
vkládaná. Je jistotou nejen ve vlastním obranném 
pásmu, ale navíc vydatně podporuje i ofenzivu 
svého nového týmu.    
 

JAROSLAV KALLA (2+14) 
Na Kladně si asi musí trhat vlasy, když vidí, jak se 
Jaroslavu Kallovi daří v konkurenčních 
Litoměřicích. Ikona tamějšího hokeje totiž sbírá 
body doslova po hrstech.  Před zahájením sezóny jsme Kadaň pasovali na místa, jež by 

nezaručovala postup do play‐off. Jenže Severočeši zatím 
překvapují hokejovou veřejnost a drží se na špičce tabulky! 
Mužstvo vedené Jaroslavem Beckem těží zejména ze 
špičkové defenzivy. Opravdovou jistotou je pro kadaňské 
mužstvo gólman Jan Strmeň, v zadních šicích Sportovního 
klubu navíc nalezneme několik zvučných jmen (Pavlas, 
Trefný, Bartejs, Mazanec, Stehlík). V útoku se pak mísí 
zkušenost s mladickým entuziasmem. Sečteno podtrženo, 
v Kadani se letos sešel tým, jenž může pomýšlet na postup 
do vyřazovacích bojů. Před Severočechy je ovšem stále velmi 
dlouhá cesta...  

 
JOSEF STRAKA (7+7) 

Za normálních okolností by mohl být hráčem 
období, jenže Jan Strmeň byl pro svůj tým ještě o 
chlup důležitější. To ovšem nemění nic na tom, že 
zkušený centr prožívá neuvěřitelnou sezónu.  

 

 
ANTONÍN PECHANEC (2+5) 

Havířov zažívá povedenou první polovinu sezóny. 
Nejvíce je vidět hbitý forvard Antonín Pechanec, 
ač to na jeho produktivitě není tak zřejmé. 

PŘEKVAPENÍ OBDOBÍ  ZKLAMÁNÍ OBDOBÍ 
JAROSLAV ROUBÍK  RYTÍŘI KLADNO 

  
 

Zatímco Kadaň jsme tipovali na dolní příčky tabulky, Kladnu 
jsme naopak přisuzovali pozice v horní polovině soutěže. 
Jenže zatímco Kadaň překvapuje příjemně, Rytíři překvapují 
své fanoušky nepříjemně. Samozřejmě sehráli neuvěřitelnou 
řadu venkovních duelů, to ovšem nic nemění na tom, že 
současné umístění je velmi špatné. Podíváme‐li se totiž na 
průměrný počet bodů z venkovních kluzišť a srovnáme‐li 

Jméno nejlepšího střelce dosavadního průběhu první ligy mnohé 
překvapí. Ano, je jím Jaroslav Roubík. Ač se po letní přípravě zdálo, že 
pomalu ale jistě ustupuje ze své slávy, vše je nakonec jinak. Ústecký lídr 
a žijící prvoligová legenda má na svém kontě takřka dvacet branek! A to 
je před námi ještě více než třicet kol! Symbol současného ústeckého 
týmu nikdy ve své kariéře nepokořil hranici 30 branek, letos k tomu má 
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STRAKA 
 

 

foto: Petr Kraus 



 

premiéru v seniorské reprezentaci. Stejně jako s Litvínovem, i s Plzní získal Josef Straka medaili. 
Hned v premiérovém ročníku v tomto západočeském klubu totiž dovedl svůj tým k ceněnému 
bronzu.  

Zmiňovali jsme se, že v Plzni s přestávkami vydržel do roku 2005. Těmi přestávkami jsme 
měli na mysli jeho krátké angažmá v tehdy ještě druholigové Mladé Boleslavi (tam přišel jako 

Josef Straka patří bez přehánění k ikonám Kontinentální hokejové ligy. 
Když se tedy loni vracel do české extraligy, očekávalo se, že se stane jednou 
z hvězd naší nejvyšší soutěže. Jenže bývalý reprezentační kapitán selhal, 
neusadil se v Plzni a později nedokázal zabránit sestupu Chomutova. Když tedy 
před startem letošní sezóny přišel do Českých Budějovic, na jihu Čech nevládlo 

Litvínova neuvěřitelných 121 bodů (71+50). Rok nato řádil i v juniorce. I přes 
to, že mu tehdy bylo ještě osmnáct let, totiž sbíral takřka dva body na zápas!To 
se opravdu jen tak nevidí... 
 
STŘÍBRO S LITVÍNOVEM – BRONZ S PLZNÍ – ZLATO SE SPARTOU 

kdovíjaké nadšení, nýbrž rozpaky. Nikdo totiž nemohl vědět, v jaké formě se 
tento forvard v 1. lize představí. Několik kol po startu soutěže už však můžeme 
tvrdit, že Josef Straka rozhodně hokej hrát nezapomněl. Momentálně dokonce 
kraluje prvoligovému bodování! 

velká posila před play‐off – svůj úkol splnil a pomohl Středočechům do 1. ligy) a rovněž i nezvyklé 
putování ve výlukové sezóně 2004/2005. V tomto ročníku totiž oblékl dres hned čtyřech různých 
celků – krom Plzně hájil barvy jihomoravského Znojma, slavné Sparty Praha a zástupce rakouské 
nejvyšší soutěže Lince.  

  V ročníku 1995/1996 se Josef Straka přesunul mezi seniory. V kádru 
Litvínova se uchytil okamžitě. Již v premiérovém ročníku (ve 33 zápasech) 
nasbíral slušných jedenáct bodů. Dařilo se mu i v play‐off, v němž se blýskl 
třemi brankami. Nemalou měrou tak přispěl k jedné z nejúspěšnějších sezón 
litvínovské historie. Severočeši totiž v tomto ročníku došli až do finále naší 
nejvyšší soutěže! Tam však Litvínov nestačil na ambiciózní Vsetín. Přesto si 
Josef Straka mohl říci, že mezi muži snad nemohl začít lépe... 

    Následující sezónu sice opět zahájil na západě Čech, ale po první čtvrtině naší nejvyšší 
soutěže zamířil do pražské Sparty. Ta měla velká ambice, toužila po titulu, a tak byla ráda, že do 
svých řad ulovila tak kreativního útočníka s reprezentačními zkušenostmi. Jeho příchod se 
nakonec holešovickému celku vyplatil. I s jeho přispěním totiž Pražané slavili mistrovský titul! 
Josef Straka tak ke stříbrné a bronzové medaili přidal i tu nejcennější, čímž zkompletoval svou 
úctyhodnou sbírku. 

MLÁDEŽNICKÝ REPREZENTANT 
  Josef Straka byl talentem už od mládí. Vděčí tomu jistě mateřskému 
Táboru, kde s hokejem začínal, přestože se jedná o rodáka z nedalekého 
Jindřichova Hradce.  

  V nadcházejícím ročníku s datováním 1996/1997 zažil Josef Straka 
hokejový průlom. Přestože byl věkem stále junior, zařadil se mezi 
nejproduktivnější hráče soutěže. V 52 zápasech totiž nasbíral úžasných třicet 
kanadských bodů! Bohužel pro forvarda, kterého draftovalo Calgary ze 122. 
pozice, to byla poslední sezóna v barvách Litvínova, v níž nastřádal přes 30 
bodů. V příštích dvou ročnících už totiž tak produktivní nebyl.  

  Josef Straka však v dorosteneckém věku změnil adresu. Vydal se do 
dalekého Litvínova. Tam se z něj stal ještě lepší hokejista, který pravidelně 
nastupoval za mládežnické výběry. Zahrál si i na několika velkých akcí. Dvakrát 
se účastnil mistrovství Evropy hráčů do osmnácti let, dva světové šampionáty 
pak odehrál i v rámci reprezentační dvacítky. Nutno dodat, že ve všech 
případech plnil roli tahouna týmu. A to se dostal do silné generace v čele 
s Tomášem Kaberlem, Radkem Dvořákem, Pavlem Kubinou, Václavem 
Varaďou, Milanem Hejdukem, Tomášem Vokounem či Alešem Kotalíkem.   

STATISTIKY
 

  

  Útočníka, jehož výkony začaly nečekaně stagnovat, probudil až přestup 
do Plzně – řady tohoto západočeského celku rozšířil v průběhu sezóny 
1999/2000. V městě piva a dobrého fotbalu vydržel s přestávkami až do roku 
2005. V Plzni se Josef Straka definitivně zařadil mezi ligovou elitu. Třikrát v řadě 
se stal nejproduktivnějším hráčem týmu. Dvakrát pak překonal padesáti 
bodovou hranici! Ve své nejpovedenější sezóně (01/02) si dokonce odbyl  

  Za zmínku určitě stojí i několik individuálních počinů tohoto dnes již 
šestatřicetiletého centra. V sezóně 1993/1994 získal ve starším dorostu  
   

 
 



 

 

ZAHRANIČNÍ ANGAŽMÁ 
  Po bujarých oslavách se táborský odchovanec 
rozhodoval, co dál. Nakonec poprvé v kariéře zamířil do 
zahraničí. Ve Finsku si ho totiž vyhlédlo Lukko Rauma. V SM‐
lize se Strakovi dařilo opravdu vše, na co sáhl. Se šedesáti 

totiž nedokázal dostat do play‐off a tak se před přestupovou 
uzávěrkou vrátil do finského Lukko Rauma. Příchod Josefa 
Straky Seveřanům hodně pomohl. Tým, který v základní části 
skončil až na desátém místě, se totiž dokázal probojovat až 
do semifinále!   

sobě zakořeněný a ještě asi dlouho to v nich bude 
přežívat.“  I přes to, že v KHL patřil k největším hvězdám, 
úspěchů na reprezentačním poli se nikdy nedočkal. 
Pozvánka na světový šampionát Strakovi nikdy nedorazila, 
ačkoli měl v několika zápasech národního týmu na svém 

sice nasbíral solidních pět bodů, ale nabídku nové smlouvy si 
nevysloužil. Už tehdy na něm bylo patrné, že na tempo 
extraligy bruslařsky zkrátka nestačí.  

Přesto po něm šáhl Chomutov, který loni bral takřka 
vše, co mělo ruce a nohy (Piráti loni zkušeného centra 

s jediným cílem – vrátit extraligu tam, kam bezpochyby patří. 
„Musíme všichni pomoci Motoru a maximálně využít místní 
hlad po dobrém hokeji. To je, nejen můj, hlavní úkol,“ sdělil 
36letý útočník, který se dokonce na krátkou výpomoc vrátil 
do Sparty. „Doufám, že pomůžu Motoru zpět do extraligy.“  

dresu našité kapitánské céčko. „Trenér Hadamczik mi to 
vysvětloval tak, že na ofenzivu má hráče, jako je Eliáš či 
Erat. A pak potřebuje spíše  defenzivní typy, což já nejsem. 
Řekl, že by mě na šampionátu nemohl využít,“ prozradil. 
„Je to hokej, je to jenom sport. S tím nic nenadělám a 
musím to tak brát. V  mančaftu může být pouze 23 lidí, víc 
ne. Já tam nejsem, tím to pro mě končí," uzavřel. 

  180 centimetrů vysoký forvard už se pak do Ruska 
nikdy nevrátil. Žádná nabídka už nepřišla a tak se s KHL po 
šesti ročnících rozloučil. Nutno dodat, že za sebou zanechal 
opravdu velkou stopu a v Čerepovci se na něj dodnes 
vzpomíná jako na jednu z klubových legend. „Byly to krásné 
roky, do konce života budu vzpomínat. Skoro pět let jsem 
vydržel v Čerepovci, našel tam spoustu kamarádů a výborné 
prostředí, naučil se další řeč. Měl jsem šanci hrát nejlepší 
soutěž v Evropě a po NHL druhou nejlepší na světě. Jsem za 
ta léta moc rád,“ sdělil v interview pro Ervína Schulze. 

vyfoukli Českým Budějovicím, které se Strakou v prosinci 
2013 rovněž jednaly). Nejlépe je to vidět právě na případech 
Straky a ještě ex‐třineckého beka Martina Lojka. Oba dva byli 
ve svých bývalých klubech kritizováni, ale Piráti je ve svých 
řadách i tak rádi uvítali a očekávali od nich zázraky. Za tyto 
peníze přitom mohli pořídit rozhodně daleko lépe. Však na to 
Severočeši také doplatili. Bez vytáček řečeno byli ostudou  

kanadskými body byl dokonce druhým nejproduktivnějším 
hráčem celé soutěže! Krom toho se stal i oporou národního 
týmu. I přes parádní výkony v Euro Hockey Tour (9 zápasů, 
sedm bodů) se však Straka na konečnou soupisku nedostal.  
  Po fantastickém ročníku v zemi tisíce jezer následovalo 
lukrativní angažmá v KHL. Straku si totiž vyhlédli v Čerepovci. 
V Severstalu vydržel necelých pět sezón. Za tu dobu si v Rusku 
udělal skutečně velké jméno. Rok co rok byl totiž oporou svého 
týmu a dvakrát dokonce nasbíral přes čtyřicet kanadských 
bodů! To už jsou čísla hodná ojedinělého hokejisty.  

  extraligy a nepovedla se jim ani baráž. Po dvou letech tak 
z nejvyšší soutěže sestoupili. Zajímavé navíc bylo, že 
Chomutov v baráži posadil na tribunu takové hráče jako 
Baleje, Lojka a právě Josefa Straku, který za Severočechy 
v základní části odehrál třicet utkání s prachbídnou bilancí 
8+6. Zkrátka a dobře, managament Pirátů loni selhal. 
Abychom však jen nekritizovali, pro letošní ročník dalo 
vedení Chomutova do kupy opravdu skvěle složený tým. Zdá 
se, že se ze svých chyb poučilo.  

NEÚSPĚŠNÝ NÁVRAT DOMŮ 
  V létě 2013 se tedy Josef Straka ocitl bez angažmá. 
Na kontraktu se nakonec dohodl s Langnau, týmem 
z druhé nejvyšší švýcarské soutěže. Tam však všestranný 
útočník, jehož mohou trenéři využívat v jakékoliv herní 
činnosti, vydržel pouze šest utkání. Langnau totiž zažil 
hrozivý vstup do sezóny, který odnesli právě cizinci.  

  Není žádným tajemstvím, že člověka hodně 
poznamená (ať už pozitivně, tak i negativně) pobyt v této 
krajině. Každý tak má z této země tolik historek, že by 
vystačily na celou knihu. Výjimkou není ani Josef Straka. Ten 
se o jeden zajímavý postřeh podělil se čtenáři iDnes.cz. 
„Rusové například na tréninku skoro vůbec nevtipkují. To je 
prostě ta ruská mentalita. Oni se pořád ještě bojí. Myslí si, že 
když někde udělají nějaký vtípek, že by to mohlo být 
znevážení tréninku nebo něco podobného. Mají to prostě v  

  Nebylo tedy divu, že Josefa Straku získal před play‐off 
2012 jeden z největších favoritů soutěže – tým AK Bars Kazaň. 
Cílem byl jednoznačně zisk Gagarinova poháru. Bohužel pro 
Straku i celou Kazaň však AK Bars na třetí titul za poslední čtyři 
sezóny nedosáhl. Pro jindřichohradeckého rodáka se však jistě 
jednalo o nesmírně cennou zkušenost. Však kdo by také 
nechtěl poznat zázemí špičkového evropského týmu... 

  V říjnu 2013 tak Josef Straka hlásil definitivní 
návrat do své vlasti. Na zkoušce se dohodl s Plzní, 
s klubem, kde kdysi zažil skvělé časy. Jenže v tomto 
západočeském celku neuspěl. V osmi zápasech  

 
ZPÁTKY NA JIHU ČECH   V druhé nejkvalitnější soutěži světa strávil Josef Straka 

ještě jeden ročník. Byť ne kompletní. S Jekatěrinburgem se    Josefa Straku, jenž loni zažil jednu z nejhorších sezón 
v kariéře (možná vůbec tu nejméně povedenou), 
pochopitelně Chomutov po skončení ročníku 2013/2014 
uvolnil.  

    
  

 
 
 

HRÁČSKÉ INFO 
11. 2. 1978 

   O konstruktivního forvarda poté projevil zájem 
ambiciózní Motor. České Budějovice se nakonec s bývalým 
kapitánem národního týmu dohodly. Josef Straka se tak vrátil 
do rodného kraje (zajímavé však je, že si za žádný seniorský 
tým z jihu Čech nikdy nezahrál, až letos). A vůbec mu 
nevadilo, že se jedná pouze o druhou nejvyšší soutěž. „Je mi 
už šestatřicet, hokej do padesáti let hrát jako Jarda Jágr asi 
nebudu. I když jsem si osobně dokázal, že bych pořád na 
extraligu měl, tak je pro mě pořád lepší hrát první ligu v 
horních patrech tabulky než nejvyšší soutěž někde dole. Co 
jsem loni zažil v Chomutově, to už nikdy v životě prožít 
opravdu nechci,“ uvedl pro iDnes.cz. Straku neodlákalo od 
podpisu kontraktu ani to, že se Českým Budějovicím loňská 
sezóna vůbec nepovedla. „Z nezaujatého pohledu, jaký jsem 
loni měl, mi bylo jasné, že tým nemůže šlapat hned. Vedení 
neshánělo prioritně hráče, kteří se sem typově hodí, ale ty, 
kteří byli volní. V Budějovicích také nebyla pořádná letní 
příprava, to se muselo prostě negativně projevit. Já ale pevně 
doufám, že tento rok to bude úplně o něčem jiném, protože 
se začíná s trénováním tak, jak má, a trenéři s vedením mají 
čas na složení kvalitního mančaftu,“ sdělil Petru Lundákovi.  

180cm, 88kg 
hůl pravá 

19Z, 13G, 16A, 
+3 +/‐,  20TM 

 

Jeho příchod ovšem vzbudil v řadách Jihočechů 
rozpaky. Jedná se sice o ikonu ruské KHL, ale loni si svou 
pověst hodně pošramotil. Ne každý příznivec Motoru tedy 
tuto zprávu uvítal s nadšením – pochybností bylo totiž 
opravdu hodně. Nicméně s odstupem několika měsíců je 
nutno říci, že Josef Straka se rozhodně Českým Budějovicím 
vyplácí. Je klidně možné, že právě on bude klíčovým mužem 
v cestě za návratem do nejvyšší soutěže. Však jmenovec 
(nikoliv příbuzný) plzeňské ikony přicházel do 1. ligy 

 



 

MIROSLAV 

KOPŘIVA 



 

Mezitím chytal buď v Houstonu (AHL), či o stupeň níže v Austinu (CHL) a Texasu (ECHL). Do 
nejprestižnější ligové soutěže světa však nikdy nenakoukl. Ano, strávil pár zápasů na střídačce, 
do hry ho však Wild nikdy nenasadili. Kopřivův sen byl sice blízko, ale nakonec mu těsně unikl.  

Když se mu jeho cíl v roce 2007 opět vzdálil (Minnesota ho poslala do CHL), tak se 
rozhodl své působení v zámoří ukončit. V prosinci pak ohlásil tehdy ještě 24letý gólman návrat 

  Piráti Chomutov konečně našli gólmanskou jistotu. Právě post brankáře 
byl každoročně největším problémem severočeského celku. Nyní už je ovšem 
tato pozice vyřešena. Miroslav Kopřiva, předsezónní posila ze Slovanu Bratislava, 
totiž chytá opravdu fantasticky. Pojďme si nyní připomenout význačné okamžiky 
jeho kariéry.  

Byfuglien či Jaroslav Halák).  
Na Kladně měl ovšem pohyblivý gólman velkou konkurenci. 

Brankoviště Středočechů totiž hájil Zdeněk Orct, v té době jeden z nejlepších 
brankářů naší nejvyšší soutěže. Za A‐tým si tak poprvé zachytal až v ročníku 
2003/2004. V téže sezóně pak vypomáhal Berounu, který dovedl k nejlepšímu 

do mateřského celku. „Dodnes jsem to nepochopil, proč mi v Americe nedali šanci. V létě mi 
řekli, že se mnou počítají a pak během týdne podepsali další dva brankáře. Už v září jsem tam 
chtěl skončit, ale pak jsem si to ještě rozmyslel, avšak po dalším měsíci mi bylo jasné, že je to 
marné," uvedl Kopřiva pro oficiální klubové stránky Kladna.  

  výsledku tamější historie (k prvnímu místu po základní části). Za Medvědy 
odchytal jednatřicet prvoligových duelů, v nichž se mu povedlo stlačit průměr 
gólů na zápas na hodnotu 1,9. Průměrně pak pochytal 93.1 procent na něj 
vyslaných střel. Ne nadarmo se o něm tehdy mluvilo jako o nejlepším hráči 1. 
ligy. „Trénoval tam pan Vejvoda a postavil se mančaft z mladých kluků, kteří se 
chtěli prosadit v extralize. V kariéře mi to pomohlo,“ uvedl Kopřiva pro 
piratichomutov.cz.  

HOKEJOVÉ ZAČÁTKY 
  Cesta Miroslava Kopřivy k nejrychlejší kolektivní hře byla snadná. Je 
rodákem z Kladna, takže který jiný sport než hokej by si asi tak mohl vybrat, že? 
Krom toho lední hokej aktivně hrával i jeho otec, jenž rovněž jako jeho syn 
působil na postu gólmana (chytal například za Příbram). Sečteno podtrženo, jiná 
volba snad ani nebyla... 

 
RAKETOVÝ VZESTUP  

  Hned v témže ročníku (tedy 2007/2008) se dokázal Miroslav Kopřiva stát jednou 
z hvězd naší nejvyšší soutěže. Ve zbytku základní části ELH odchytal sice jen 10 utkání, zato 
v nich ale předváděl neuvěřitelné výkony – úspěšnost zákroků dokázal vyšponovat na 95,4 
procent! Stal se i týmovou jedničkou pro vyřazovací boje. A aby toho nebylo málo, po 
vypadnutí Středočechů z play‐off zamířil 192 centimetrů měřící brankář na reprezentační kemp. 
Za národní tým si dokonce zahrál i ve dvou přípravných duelech před blížícím se mistrovství 
světa. Tam se nakonec gólman s dobrými reflexy nepodíval. Byl prvním necestujícím 
náhradníkem (brankářský tandem tvořili Hnilička, Pinc a Svoboda). I bez vysněné účasti na 
světovém šampionátu si ovšem Miroslav Kopřiva svůj návrat domů nemohl představovat lépe. 
Skutečně průlomový ročník... 

  Sezóna 2004/2005 se nesla v podobném duchu. Čas od času se vysoký 
gólman, který v brance zabere opravdu hodně místa, představil v dresu Kladna, 
jinak však hájil svatyni Berouna. Medvědi opět hráli na špici tabulky a opět za 
to mohli vděčit fenomenálním výkonům Miroslava Kopřivy. Ten znovu stlačil 
průměr gólů na zápas pod 2.00, navíc se mohl pyšnit úspěšností zákroků, jež 
převyšovala 93.4 procentní hranici. Zkrátka a dobře, nikdo tehdy nepochyboval 
o tom, že z Kopřivy roste prvotřídní brankář. Kladenský odchovanec jim dal 
brzy za pravdu... 

  Jeho začátky byly přesto velmi komplikované. Kariéra Miroslava Kopřivy 
totiž málem skončila hned po prvním tréninku. „Neuměl jsem bruslit a šel jsem 
na led s kluky o rok staršími. Když jsme chodili podél mantinelu, všichni mě 
předbíhali. Odlezl jsem na prostředek a začal řvát, že chci mámu," uvedl pro 
iDnes.cz. „Táta pro mě musel přijít, narval mě do auta. Zastavil jsem se až v 
kuchyni. I s bruslemi." Brusle si nazul až po dalším půl roce. Naštěstí už ho však 
tento sport chytil a Kopřiva u něj zůstal dodnes.  

 
 BEROUNSKÁ OPORA 

BOJ O NHL  Sezóna 2008/2009 byla pro ex‐berounského brankáře dokonce ještě úspěšnější než ta 
předešly. Tedy po individuální stránce. Miroslav Kopřiva totiž opět patřil k nejlepším gólmanům 
soutěže ‐ úspěšnost zákroků znovu udržel nad 93 procenty! Zejména jemu tak mohlo Kladno 
vděčit za záchranu elitní soutěže. Krom toho, že střežil branku Středočechů, byl Kopřiva i 
reprezentační jedničkou na Euro Hockey Tour. Na turnajích této série odchytal sedm duelů. 
Nominace na mistrovství světa však bezmála metrák vážícímu gólmanovi podruhé za sebou  

 Miroslav Kopřiva byl velkým brankářským talentem už od mládí. 
Pravidelně chytal za různá reprezentační mládežnická družstva, účastnil se i 
mistrovství světa hráčů do 18 let v roce 2001. Hned dvakrát v řadě pak dovedl 
kladenské juniory k extraligovému titulu. O jeho schopnostech určitě dobře 
svědčí i to, že si ho v roce 2003 ze 187. pozice na draftu NHL zamluvilo vedení 
Minnesoty Wild (až po něm šli na řadu Joe Pavelski, Tobias Enströn, Dustin  

  Po dvou povedených letech ve druhé nejvyšší soutěži se Miroslav 
Kopřiva rozhodl odejít do zámoří. Jakožto hráč draftovaný Minnesotou se chtěl 
pokusit probojovat do NHL. Samozřejmě věděl, že ho nečeká nic lehkého a 
bude muset strávit tvrdé roky v nižších farmářských soutěžích. 
  Ve Spojených státech amerických nakonec strávil necelé tři roky.  
   

STATISTIKY 
Sezóna  Klub                             Z Min.  OG  Zás. Prům.  %  SO 
1999-00 HC Kladno - dor. (E)            46 2510 121 1283  2,63 91,97 2 
        HC Kladno - dor. (E,p-o)         4  249  13   96  3,13 88,07 0 
2000-01 HC Kladno - jun. (E)            26 1478  65  719  2,50 91,84 2 
2001-02 HC Příbram (2.liga)              6  363  25   25  4,13 50,00 0 
        HC Kladno - jun. (E)            34 1974 111  957  3,37 89,61 4 
        HC Kladno - jun, (E,p-out)       7  393  13  194  1,98 93,72 1 
2002-03 HC Rabat Kladno (TpCup)          2  120   8   64  4,00 88,89 0 
        HC Kladno - jun. (E)            42 1464  80 1091  1,97 93,79 5 
        HC Kladno - jun. (E,p-o)        11  661  16  334  1,45 95,43 2 
2003-04 HC Kladno (E)                   13  687  46  441  4,02 90,55 2 
        HC Berounští Medvědi (1.liga)   31 1837  58  790  1,89 93,16 3 
        HC Kladno - jun. (E)             4  240  10  107  2,5  91,45 1 
2004-05 HC Rabat Kladno (E)             10  426  19  212  2,68 91,77 1 
        HC Berounští Medvědi (1.liga)   31 1841  59  839  1,92 93,43 4 
        HC Berounští Medvědi (p-o)       1   58   2   46  2,07 95,83 0 
2005-06 Houston Aeros (AHL)             12  649  38  309  3,52 89,00 - 
        Austin Ice Bats (CHL)           15  900  35  532  2,33 93,80 - 
2006-07 Texas Wildcatters (ECHL)        19  910  46  404  3,03 89,80 - 
        Houston Aeros (AHL)             13  677  42  372  3,72 89,90 -   
2007-08 Austin Oce Bats (CHL)           10  540  33  309  3,66 90,40 - 
        HC GEUS OKNA Kladno (E)         10  494  15  312  1,82 95,41 1 
        HC GEUS OKNA Kladno (E,p-o)      6  359  17  213  2,84 92,61 0 
2008-09 HC GEUS OKNA Kladno (TpCup)      2  125   3   79  1,44 96,34 0 
        HC GEUS OKNA Kladno (E)         42 2556 116 1547  2,72 93,02 2 
        HC GEUS OKNA Kladno (E,p-out)   10  610  24  331  2,36 93,24 0 
2009-10 HC GEUS OKNA Kladno (TpCup)      3  180   6  101  2,00 94,39 0 
        HC GEUS OKNA Kladno (E)         43 2440 121 1261  2,98 91,24 2 
        HC GEUS OKNA Kladno (E,p-out)    1   34   1   10  1,76 90,91 0 
2010-11 HC Slavia Praha (TpCup)          2  119   7   54  3,53 88,52 0 
        HC Slavia Praha (E)             48 2831 113 1278  2,39 91,88 1 
        HC Slavia Praha (E,p-o)         18 1021  51  490  3,00 90,57 1 
2011-12 HC Slavia Praha (E)             23 1280  62  580  2,91 90,34 0 
        HC Slavia Praha (E,p-out)        8  453  18  211  2,38 92,14 0 
2012-13 HC Slavia Praha (E)             25 1348  45  590  2,00 92,91 4 
        HC Slavia Praha (E,p-o)          4  239   3   83  0,75 96,51 1 
2013-14 HC Slovan Bratislava (KHL)      17  871  38  374  2,62 90,80 0 
        HC Slovan Bratislava (KHL, um.)  1   23   1   59  1,02 95,80 0 

 



 

těsně unikla. Přednost dostali Mensator, Prusek a Štěpánek. 
„Ale vůbec dostat se z Kladna, které hrálo o záchranu, do 
reprezentace byl malý zázrak,“ je si vědom gólman, jenž měl na 
své masce rád motiv kopřiv (důvod je asi zřejmý, že?).  
  Na Kladně pak strávil ještě jednu další sezónu. Ta už 

semifinále, v ročníku 2011/2012 však Pražané hráli pouze play‐out. 
Miroslav Kopřiva podával ve Slavii spolehlivé výkony, fanoušci si ho 
oblíbili a mnohokrát mohli vidět jeho tradiční pozápasovou oslavu, 
kdy si vítězoslavně vyskočí na branku. Do pamětí fanoušků se 
mimo jiné zapsal parádním výkonem ve čtvrtfinále loňského play‐

nedostal víc prostoru, když se mi dařilo. Roku v KHL však 
rozhodně nelituju. Byla to velká zkušenost,“ dodal pro Libora 
Kulta.  
 

Z KHL DO 1. LIGY 

UBRANKÁŘI, KTEŘÍ V CHOMUTOVĚ VYHOŘELI 
 

JAN LUNDELL 
Do Chomutova přicházel tento Fin před sezónou 
2008/2009 s obrovským renomé. Jednalo se o 
gólmana, který jakožto jednička IFK Helsinky dlouhá 
léta patřil k největším hvězdám SM‐Ligy. V základní 
části chytal opravdu skvěle, ale v play‐off přišel 
nečekaný zvrat. Jan Lundell se psychicky sesypal, před 
sérií s Kometou Brno trpěl obrovskou nervozitou a 
není žádným tajemstvím, že dělal vše pro to, aby do 
brány nemusel (musel být dokonce kontrolován, jestli 
si nezahřívá teploměr!). Lundella tak nahradil před 
klíčovými zápasy Hanuljak.  

ovšem nebyla tak povedená jako minulé dva ročníky. Tradiční 
hokejová bašta opět hrála play‐out, navíc ani Miroslav Kopřiva 
nechytal nijak výjimečně. I nadále byl sice na reprezentační 
soupisce, ale jakožto brankářská trojka národního týmu do hry 
nezasáhl. Sečteno podtrženo, bylo jasně patrné, že gólman se 
zkušenostmi ze zámoří potřebuje nový impuls. Oním impulsem 
byl přestup do Slavie Praha. Nutno však dodat, že Kopřiva od 
Kladna nedostal návrh na prodloužení stávajícího kontraktu. 
Takže když mu za jeho odchod k Sešívaným fanoušci Rytířů 
dlouho a hlasitě spílali, neměli tak úplně pravdu. Kopřiva 
Kladno rozhodně nezradil. „Na Kladno však mám rozhodně 
krásné vzpomínky.“  

off. Proti mateřskému Kladnu svou svatyni doslova zabetonoval. Ve 
čtyřech duelech, které v této sérii odchytal, pustil za svá záda 
pouze tři kotouče! Proto hodně překvapilo, když Vladimír Růžička 
v semifinále proti Plzni vsadil na mladičkého Furcha. I ten sice 
chytal výborně, ale do finále svůj tým nedovedl. Nicméně Slavia i 
tak brala bronzovou medaili, což byl Kopřivův sen i cíl, když 
se tomuto pražskému celku v roce 2010 upsal. 

  Po ukončení bratislavského angažmá přišel velký šok. 
Miroslav Kopřiva nesetrval v KHL, nezamířil ani jinam do 
zahraničí, ba ani zpět do české extraligy. Jednatřicetiletý gólman 
totiž podepsal smlouvu v Chomutově, jenž na jaře 2014 sestoupil 
po dvou letech do druhé nejvyšší soutěže! „Dostal jsem ale 
dobrou a seriózní nabídku, ze které jsem cítil velký zájem klubu,“ 
uvedl pro oficiální klubový web. „Navíc v klubu pracuje spousta 
kvalitních lidí, jejichž jediným cílem je návrat do extraligy, a v 
nové hale mají hráči příjemné zázemí,“ pokračoval. „Sice jdu do 
první ligy, ale prostředí v Chomutově je na vynikající úrovni. 
Všichni víme, jaké cíle budeme v sezoně mít. Jednoznačně 
budeme chtít vrátit Chomutov, kam svým zázemím patří. Právě 
kvůli tomu tady jsem,“ dodal v interview s Liborem Kultem.  

  Po nejlepším ročníku mezi Sešívanými se však statný 
brankář rozhodl změnit adresu. Bylo totiž zbytečné, aby ve Slavii 
působili dva tak ambiciózní a kvalitní gólmani. Když pak Kopřivovi 
na stole přistála nabídka ze Slovanu Bratislava, nebylo co řešit. KHL 
je prostě obrovským lákadlem. „Kdybych se v Česku upsal na dva, 
na tři roky, tak bych se ve 32 letech už možná těžko někam podíval. 
Cítil jsem, že to může být jedna z posledních šancí, tak jsem si šel za 
svým cílem,“ uvedl pro iDnes.cz.  

 
SLAVIA A SLOVAN BRATISLAVA    Miroslav Kopřiva si za svým cílem opravdu jde. Podle 

očekávání je klíčovou osobností Chomutova a bylo by velkým 
překvapením, kdyby svůj tým nedotlačil počtvrté v řadě do 
baráže o extraligu. V ní by Severočeši mohli uspět, a to hlavně 
díky tomuto brankáři. Sečteno podtrženo, Piráti po letech 
hledání konečně našli gólmana, který je pro tým oporou. Určitě 
to není levná investice, ale na jaře se může Chomutovu vrátit i 
s úroky... 

  Jak již bylo zmíněno, poté co zůstal bez smlouvy, začal 
vyjednávat o novém působišti. Kopřiva toužil po angažmá 
v některém z týmů s reálnou nadějí na úspěch. Proto byl velice 
rád, když ho do svých řad zlákal Vladimír Růžička, trenér 
pražské Slavie, jež v té době zažívala malou hokejovou revoluci 
(do Omsku zamířil Roman Červenka, kariéru pak ukončil 
legendární Josef Beránek). Současný trenér reprezentace 
hledal zkušeného brankáře k nadějnému Furchovi, z něhož 
v partnerském Berouně rostl prvotřídní gólman.  

Ve Slovanu, kde se potkal například s Martinem Škoulou, 
Miro Šatanem, Michalem Vondrkou či Tomášem Mojžíšem, však 
Kopřivovi pšenka nekvetla. Naskočil pouze do sedmnácti duelů 
základní části, zbytek odchytal jeho kolega Jaroslav Janus. 
Z individuálního hlediska tedy spíše nic než moc. O týmovém ani 
nemluvě. Nejslavnější slovenský celek totiž nepostoupil do 
vyřazovacích bojů. Po příchodu Švéda Johana Backlunda na jaře 
2014 se tak Kopřiva musel opět stěhovat o dům dál. Po pouhém 
roce... „Zachytal jsem si nejlepší soutěž v Evropě, i když cestování 
bylo docela náročné. Na druhou stranu člověk poznal nová místa,“ 
hodnotil krátkou epizodku v KHL. „Trochu mě mrzelo, že jsem  

JAN CHÁBERA 
Ročník 2009/2010 se současné jedničce Kladna vůbec 
nepovedl. Ve Spartě, kde se měl stát oporou týmu, se 
trápil. Neprobudil ho ani překvapivý příchod do 
Chomutova, kterému měl pomoci do nejvyšší soutěže. 
V play‐off nepůsobil moc jistě, proto se trenéři rozhodli 
udělat jedničku z Miroslava Hanuljaka, jenž pak 
odchytal celou baráž. Chábera po této sezóně 
z Chomutova zmizel do Lublaně.  

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
poznámka pod čarou: momentálně je ovšem Miroslav Kopřiva opět na 
marodce, v této sezóně již podruhé. Trápí ho bolesti zad. Nabízí se tedy 
otázka, zda se v následujících měsících vyhne zdravotním problémům. 
Pro Chomutov by byla jeho absence opravdu citelná...  

  V sezóně 2010/2011 byla jasnou jedničkou posila 
z Kladna, v nadcházejících dvou ročnících se pak oba gólmani 
rovnoměrně střídali. Dvakrát pomohli svému týmu do  

  
  
 
 
 

 

TOMÁŠ DUBA 
Stejně jako Miroslav Kopřiva, i Tomáš Duba přišel do 
Chomutova z KHL – ze Lva Poprad. Oproti současné 
opoře Pirátů však na sever Čech zamířil až před 
přestupovou uzávěrkou. Bohužel angažmá 
v Chomutově se mu vůbec nezdařilo. Inkasoval spoustu 
laciných branek, zranil se a play‐off s baráží proseděl 
na lavičce.  

HRÁČSKÉ INFO 
5. 12. 1983 
192cm, 94kg 
hůl levá 
brankář 

12Z, 1.40 G/Z, 94.77%, 3ČK 
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GÓLMANI HORÁCKÉ SLAVIE

Tto období vzpomínám. Byli jsme parádní parta. A do budoucna mi to určitě pomohlo adaptovat 
se v mužském hokeji,“ uvedl pro změnu Michal Valent, jenž hájil svatyni Horáků v ročníku 

 o právoplatné odchovance, i tak ovšem nelze tomuto tradičnímu prvoligovému celku upřít 
zásluha, že z Horácké Slavie pravidelně odchází gólmani za vysněnou extraligou. 

Horácká Slavia má už několik let pověst hokejové líhně kvalitních gólmanů. Dokonce by 
se dalo hovořit o jakési třebíčské brankářské škole. Ano, v mnohých případech se sice nejedná 

2006/2007. 
  V letošní sezóně se v brance partnerského týmu Olomouce a Brna objevilo hned šest 
gólmanů! Úvod sezóny zde strávil Tomáš Štůrala, který chytal opravdu skvěle a nebylo divu, že 
si ho zanedlouho stáhl extraligový Zlín. Ten na Vysočinu na oplátku poslal velezkušeného 
Luboše Horčičku. Bývalý brankář Znojma však za Třebíč odchytal pouze jediný zápas, načež se 
zranil a situace v brankovišti Horácké Slavii se opět diametrálně změnila. Tentokráte však 
vypomohla Kometa, jež Třebíči zapůjčila Marka Čiliaka, fantoma prvoligové sezóny 2012/2013. 
Slovenský gólman o návrat do Horácké Slavie požádal sám. Úvod extraligového ročníku ho totiž 
nezastihl v dobré formě. V Třebíči, v níž odchytal dvě utkání, už se jeho výkonnost zlepšila a 
svou nabytou formu uplatnil i v Brně. V dalších zápasech se v dresu Horácké Slavie objevili 
tamější odchovanci  Karel Vejmelka (na fotce v pravém horním rohu) a Lukáš Dusík, jenž je 
v současnosti rovněž na marodce. 

Platí to zejména v případě předcházejících čtyř ročníků, kdy se v bráně vystřídali Pavel 
Francouz, Šimon Hrubec, Marek Čiliak či Martin Falter (první dva jmenovaní jsou dnes 
v reprezentaci). V podobném trendu Třebíč pokračuje i letos. Do Horácké Slavie si totiž svého 
gólmana odložil úřadující mistr ze Zlína. Valaši se však již od začátku sezóny trápili a po sérii 
bídných výsledků Tomáše Štůralu stáhli zpět. Léčba tímto zkušeným gólmanem skutečně 
zabrala a Zlín se opět vzepjal. Horácká Slavia si tedy může odškrtnout jméno dalšího brankáře, 
jemuž výraznou měrou pomohla k nabrání herní pohody a skvělé formy.  
  Čím to je, že právě Třebíč vysílá do hokejového světa velké talenty gólmanského 
řemesla? Náš magazín se na názor zeptal Šimona Hrubce (nyní Třinec) a Michala Valenta 
(donedávna Mladá Boleslav). „Věřím, že nic není náhoda, bude to určitě tou šancí, kterou jsme v 
Třebíči dostali, a i když se třeba nepovedl zapas nebo dva, i přes to v nás měli trenéři důvěru. 
Potom určitě hraje velkou roli výběr hráčů do týmu, kde je důležité nejen jaký je hokejista, ale i 
člověk, tím pádem se tam sejde skvělá parta (mluvím pouze z vlastní zkušenosti z mé sezóny). 
Nevím, jak to vidí ostatní brankáři, co prošli Třebíčí, je to jen můj názor, ale podle výsledku které 
teď Třebíč předvádí, nevěřím, že by se jim tak dařilo nebýt skvělé party,“ uvedl první 
jmenovaný, který za Horáckou Slavii odchytal celou sezónu 2011/2012 (náš magazín ho tehdy 
dokonce vyhlásil nejlepším hráčem základní části druhé nejvyšší soutěže). „Určitě to není 
náhoda. Je to opodstatněné tím, že všichni ti gólmani přišli do Třebíče jako mladí z 
extraligových týmů, aby dostali víc příležitostí v mužském hokeji. Většina odchytala velkou porci 
zápasů, což každému brankáři pomůže k většímu sebevědomí. A potom ten přechod do extraligy 
je o něco lehčí,“ sdělil exkluzivně pro náš občasník Michal Valent, rodák ze Slovenska.  

Nyní následuje měsíční výpomoc Martina Faltera, loňského hrdiny play‐off. „Šest 
gólmanů po patnácti kolech je skutečně moc, něco takového se nevidí ani za celou sezonu," 
uvedl pro hokej.cz Zdeněk Orct, rekordman v počtu nul získaných v nejvyšší soutěži. „Třebíč má 
ale dobré výsledky a hraje v pohodě, což může gólmanům pomoct hlavně po psychické stránce. 
Nasají v kabině vítěznou atmosféru," dodal bývalý gólman Ústí nad Labem, Kladna či Litvínova. 
„Na druhou stranu, než si na sebe zvykne obrana s brankářem, tak to chvilku trvá. Na začátku 
vždycky ta komunikace trošku vázne. Jakmile si třebíčští hráči zvyknou na jednoho gólmana, tak 
už tam mají dalšího," pokračoval v rozhovoru s Adamem Bagarem.  

Jak již bylo zmíněno, v současnosti má Horácká Slavia k dispozici Martina Faltera, který 
má na svém kontě i několik zápasu v Kontinentální hokejové lize. Co bude dál je však otázkou... 
„Když se vám během patnácti zápasů protočí šest gólmanů, není to nic jednoduchého,“ sdělil 
pro čtenáře hokej.idnes.cz Jiří Mička, hlavní trenér týmu. „Ale doufáme, že se kluci brzy uzdraví 
a budeme mít stanovenou dvojici, která odchytá převážnou část sezony,“ dodal v rozhovoru 
s Janem Salichovem.  

  V čem dalším pomohlo třebíčské angažmá zmíněné dvojici? „Mně osobně přineslo 
působení v Třebíči sebevědomí v brance. Umět se vypořádat s psychickým tlakem, který na 
brankáře je a bude vždy vyvíjen. A po fyzické strance umět se připravit, a snažit se udržet 
vysokou výkonnost při téměř celosezonní porci zápasů. Za to patří Třebíči mé diky,“ sdělil 
Hrubec, odchovanec vimperského hokeje. „Já jsem byl v Třebíči krátkou dobu, ale moc rád na 

I přes hrozivý počet nasazených gólmanů se situace Horácké Slavii nevymkla z rukou a i 
nadále se drží na špičce tabulky. Kdo ovšem bude její jedničkou v dalším průběhu sezóny? 

 

JAN CHÁBERA  MAREK ČILIAK FILIP LUŇÁK
sezóna 2006/2007  sezóny 2012/2013 a 2013/2014  sezóny 2003/2004 až 2007/2008 

    
Současná jednička Kladna toho za Horáckou Slavii moc neodchytala, přesto 
zanechal v Třebíči velký dojem a dodnes se na něj vzpomíná. Tým z Vysočiny 
tehdy zažíval celkem úspěšnou sezónu (6. místo po základní části), ke které 
pomohl tehdy 22letý Chábera dvěma vítězstvími z pěti odehraných utkání. 
Jeho kariéra následovala působeními v Mladé Boleslavi, Plzni, Spartě, 
Chomutově a Lublani. Od roku 2011 chytá za Rytíře.  

post brankářské jedničky Komety Brno. Právě z tohoto klubu předloni 
v Třebíči hostoval. Zejména díky výkonům slovenského gólmana tehdy zažili 
Horáci fenomenální ročník. Marek Čiliak totiž dovedl svůj tým do semifinále 
play‐off, kde Třebíč sehrála velmi vyrovnanou sérii s Boleslaví. 

Odchovanec Zvolena střežil branku Třebíče v sezóně 2012/2013, do pár 
zápasů pak naskočil i v nadcházejícím ročníku, v němž už ovšem zastával i 

V Horácké Slavii se v posledních letech brankáři hodně točili, to ovšem neplatí o éře, v níž 
úřadoval Filip Luňák. Tento brankář dostal v Třebíči druhou šanci (přišel z druholigového 
Pelhřimova), kterou chytil za pačesy a vypracoval se v jednoho z nejlepších gólmanů druhé 
nejvyšší soutěže. V dresu Horácké Slavie odchytal pět sezón a stal se obrovským miláčkem tribun, 
které bavil fantastickými děkovačkami. Po odchodu z Třebíče zamířil do Hradce Králové. Doplatil 
ovšem na přesun licence. Od té doby se v profesionálním hokeji nepohybuje.   
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MARTIN FALTER  ŠIMON HRUBEC FILIP NOVOTNÝ
sezóna 2013/2014  sezóna 2011/2012   sezóna 2013/2014  

     
Sympatický brankář přicházel do Třebíče zcela v jiné pozici než jeho 
předchůdci. Do Horácké Slavie totiž nezamířil na začátku své kariéry, nýbrž 
v její polovině. Martin Falter, jenž má zkušenosti i z KHL, loni kvůli konkurenci 
v podobě Jiřího Trvaje a Marka Čiliaka potřeboval zápasové vytížení, a tak 
svolil k angažmá v 1. lize. V Třebíči odvedl kus dobré práce a dovedl ji až do 
semifinále play‐off. Nyní je opět na místě činu. Jak dlouho v HST setrvá? 

Šimon Hrubec zazářil již v ročníku 2010/2011, kdy byl oporou trápícího se 
Písku. V nadcházející sezóně se Hrubec definitivně zařadil mezi 
nejspolehlivější gólmany soutěže. Díky tomu, že takřka sám dotlačil Třebíč až 
do play‐off, byl dokonce naším magazínem vyhlášen nejlepším hráčem 
základní části. Hrubec po tomto ročníku odešel do Třince, kde se rovněž 
zařadil mezi klíčové muže a vybojoval si nominaci na Euro Hockey Tour. 

Když se loni zranil Martin Falter, Horácká Slavia usilovně jednala o 
náhradě. Nakonec zlákala do svých řad sparťanského Filipa Novotného. 
Gólmana, jehož vychovala konkurenční Jihlava. Gólmana, který 
v minulosti naštval fanoušky Třebíče spornou srážkou s protihráčem. 
Přesto si Filipa Novotného fanoušci Horácké Slavie oblíbili. Chytal totiž 
opravdu neskutečně. V jedenácti zápasech hned 4x udržel čisté konto!  

 

 

STANISLAV NERUDA  PAVEL FRANCOUZ RADEK FIALA
sezóny 1995/1996 až 2003/2004 a sezóna 2010/2011  sezóny 2009/2010 a 2011/2012  sezóny 2008/2009 a 2010/2011 

     
Stejně jako Filip Luňák, i Stanislav Neruda je nesmazatelně zapsán v srdcích 
třebíčských fanoušků. Společně se Zdeňkem Kučírkem totiž tvořil 
brankářskou dvojici v nejslavnějších časech Horácké Slavie. S Třebíčí se 
rozloučil v roce 2003, pak se upsal Pelhřimovu, načež odstartoval 

V sezóně 2009/2010 byl Pavel Francouz věkem ještě junior, přesto byl 
klíčovou postavou Horácké Slavie v prvoligovém play‐off. O dva roky později 
pak výkony plzeňského odchovance ještě stouply. Třebíči se tehdy vůbec 
nedařilo a vypadalo to, že bude bojovat o záchranu, jenže po příchodu Pavla 

Radek Fiala býval obrovským talentem. Do extraligy vlétl jako uragán a 
jakožto brankář Litvínova byl vyhlášen nováčkem sezóny 2005/2006. 
Jenže pak jeho kariéra uvadala... V ročnících 2008/2009 a 2010/2011 tak 
putoval na hostování do Třebíče, to už byl ovšem kmenovým hráčem Ústí 

dlouholetou éru v Havlíčkově Brodě, kterému pomohl k postupu do 1. ligy. 
Zachytal si i v extralize (Slavia Praha). Do Třebíče se vrátil na závěr sezóny 
2010/2011. S Horáckou Slavii absolvoval i osmifinále play‐off proti Hradci 
Králové.   

Francouze, současné hvězdy Litvínova, se vyšvihla až na pozice zaručující 
play‐off. Na Francouze se tak v Třebíči jen tak nezapomene... Zvláště když se 
jim neustále připomíná v barvách reprezentačního týmu, s nímž by rád 
odcestoval do Prahy na domácí mistrovství světa.  

nad Labem. V Horácké Slavii se gólmanovi, který v roce 2011 ukončil 
kariéru, vždy velmi dařilo a patřil k oblíbencům třebíčských tribun. 
Opravdu velká škoda, že tak brzy skončil s ledním hokejem. Ale zkrátka 
pochopil, že je pro něj lepší se zabezpečit v jiném oboru... 
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JAKUB KOVÁŘ  FILIP ŠINDELÁŘ MARTIN ŠTEFL
sezóna 2005/2006  sezóna 2008/2009   sezóna 2010/2011  

    
V ročníku 2008/2009 sice Jakub Kovář odchytal přes dvacet 
extraligových utkání, mihl se ovšem i v dresu Třebíče. V dresu Horácké 
Slavie sice odehrál pouze tři duely, přesto mu toto krátké angažmá 
pomohlo nabýt sebevědomí. Současná hvězda Jekatěrinburgu a opora 
české hokejové reprezentace zanechala v Třebíči opravdu velký dojem. 
Fanoušci si tak jeho působení velmi rádi připomínají.  

Martin Štefl měl v sezóně 2010/2011 vytvořit velmi silnou brankářskou dvojici se 
Šimonem Hrubcem. Jenže po první čtvrtině soutěže se Horácká Slavia s tímto 
gólmanem rozloučila. Za jeho odchodem stály problémy v kabině. Štefl si svým 
mimohokejovým životem pokazil slibně rozjetou kariéru. Býval oporou Vsetína, 
získal lukrativní angažmá ve Spartě Praha. Jenže pak nastal prudký pád. Dnes už 
se Štefl hokejem neživí. Smutný příběh... 

Filip Šindelář do Třebíče přicházel v roce 2005. Měl za sebou angažmá 
v Mladé Boleslavi a patřil mezi prvoligové hvězdy. Ale až díky angažmá 
v Třebíči se vyšvihl do nejvyšší soutěže. V sezóně 2005/2006 se totiž 
Šindelářovi dařilo a nebýt jeho, kdo ví, jestli by se Horácká Slavia s 1. ligou 
nerozloučila. Zajímavé je, že se Filip Šindelář prosadil až na stará kolena. 
Neuvěřitelnou formu měl například v play‐off 2013, kdy chytal za Vítkovice. 

MARTIN RŮŽIČKA  MICHAL VALENT JAKUB LEV
sezóny 2006/2007 a 2008/2009  sezóna 2006/2007   sezóny 2008/2009 a 2009/2010 

     
Horácká Slavia se v ročníku 2006/2007 nemusela strachovat o 
záchranu a do play‐off se kvalifikovala z krásného šestého místa. 
Hodně za to mohla vděčit Martinu Růžičkovi, brankáři, který v Třebíči 

V ročníku 2005/2006 úspěšně střežil brankoviště Berouna, do Třebíče už 
tedy přicházel s cennými zkušenostmi. V ročníku 2006/2007 byl největší 
předností Horácké Slavie post brankáře, na němž se krom Valenta vystřídali 

Jakub Lev měl za sebou spoustu zkušeností z nejvyšší soutěže, proto jeho příchod 
do Horácké Slavie fanoušci ocenili. Upřímně řečeno však Jakub Lev k nejlepším 
brankářům druhé nejvyšší soutěže nepatřil. Přesto se na něj vzpomíná v dobrém, 

hostoval z Pardubic. Za tým z Vysočiny odchytal i play‐off, kde opět 
potvrdil své kvality. Prosadil se i v extralize, loni pak chytal za 
Chomutov, kterému ovšem k záchraně nepomohl, přestože mnohdy 
předváděl opravdu neskutečné věci... Momentálně je bez angažmá. 

ještě Luňák, Chábera a Růžička. Současný gólman Nitry, kam odešel 
v průběhu letošní sezóny z Mladé Boleslavi, tak odchytal pouze čtrnáct 
duelů, přesto mu může Třebíč vděčit za mnohé. I na Valenta se na Horácku 
dodnes vzpomíná s velkou úctou.  

protože to byl právě on, kdo za Třebíč odchytal převážnou část sezóny 2009/2010, 
kdy Horácká Slavia po letech záchranářských starostí zaujala pátým místem. Rok 
nato ovšem ukončil kariéru. Je jedním z mnoha, kdo dal v nedávné době přednost 
civilnímu zaměstnání. 



MARTIN 
 

JAKÚBEK 



 

Když v létě roku 2013 přicházel na zkoušku do Havířova, 
nepředpokládalo se, že by se mohl stát jednou z opor týmu. 
Jenže Martin Jakúbek, synovec zesnulého Pavla Demitry, uspěl 
a stal se nejproduktivnějším hráčem týmu! Popišme si nyní 
kariéru tohoto šikovného forvarda. 

2013 odešel na zkoušku k nováčkovi 1. ligy, kde zaujal a podepsal 
s Havířovem kontrakt. Vraťme se teď ovšem k osudnému datu 7. 
září 2011... 
 

VELKÁ ZTRÁTA  

UKDO BYL PAVOL DEMITRA? 

  ... tehdy totiž zahynul kompletní tým Lokomotivu Jaroslavle. Na 
palubě havarovaného letadla bohužel nechyběl ani Pavol 
Demitra, ikona slovenského hokeje. Byla to velká ztráta pro celou 
zemi, ale hlavně pro rodinu tehdy 36letého hráče. Hodně těžce 
tragickou smrt nesl i Martin Jakúbek, Demitrův synovec. 

Z DUBNICE DO TRENČÍNA 
  183 centimetrů vysoký křídelník se narodil v roce 1992. 
A to v Dubnici nad Váhom, kde na svět přišel i Pavol Demitra, 
Jakúbkův strýc. V tomto městě začal i s ledním hokejem, brzy 
ale pochopitelně musel rodnou obec opustit, aby mohl svůj 
talent rozvíjet. Stejně jako jeho velký vzor Demitra se tak vydal 
do Trenčína.  

„V létě 
jsme spolu trénovali, jezdili na různé výlety či grilovačky. 
Nevěřím, že to všecko už je pryč. Neumím si totiž vůbec 
představit, že to s ním už nikdy nezažiju, a to, že ho už vůbec 
neuvidím, absolutně ne. Je to hrozné, strašně mi chybí,“ uvedl pár 
dní po katastrofě útočník s velkým citem pro hru. „Když jsem byl 
sám, tak jsem neustále plakal. Ještě jednou mu chci do nebe 
vzkázat.: ´Byl si  jako můj otec, nikdy na tebe nezapomenu, budeš 
mi chybět!´.“ 

V této hokejové baště ho ovšem nečekalo nic lehkého. 
V sezóně 2008/2009 dokonce musel podstoupit velmi těžkou 
zkoušku. Ve starším dorostu ho trenéři přehlíželi a Jakúbek 
vysedával na střídačce. Nic tehdy nenasvědčovalo tomu, že se 
z tohoto 22letého forvarda vyklube profesionální hokejista. 
„Potvrdilo se, že bez důvěry trenéra se hrát jednoduše nedá,“ 
uvedl pro webhokej24.sk. „Znechutilo mě to, velmi znechutilo, 
ale nad myšlenka o skoncování s hokejem jsem vůbec 
nepřemýšlel,“ dodal.  

 
Pavol Demitra, rodák z Dubnice nad Váhom (*29.11.1974), byl jeden z nejlepších hráčů slovenské hokejové historie. Svou 
kariéru zahájil v Dubnici, odkud odešel za profesionálním hokejem do slavné Dukly Trenčín. Do NHL byl draftován Ottawou, 
proslavil se ovšem až působením v St. Louis Blues. V tomto klubu si vytvořil i individuální rekord. V sezóně  totiž 2002/2003 
zaznamenal fenomenálních 93 kanadských bodů. Následně hájil barvy Los Angeles Kings, Minnesoty Wild a Vancouver Canucsk. 
V roce 2010 se vrátil do Evropy, kam ho jako obrovskou posilu zlákala Jaroslavl. V ní ovšem odehrál pouze jednu sezónu, 7. září 
2011 totiž zahynul se svými spoluhráči z Lokomotivu po tragickém leteckém neštěstí. Slovensko ten den ztratilo ikonu 
reprezentačního týmu. Pavol Demitra totiž v národním mužstvu pokaždé odváděl fantastické výkony. Na ZOH 2006 měl vůbec 
nejlepší statistiku +/‐ ze všech hokejistů, o čtyři roky později dokonce vyhrál kanadské bodování vancouverského turnaje a 
zároveň byl nominován do all‐star týmu. Poslední soutěžní zápas kariéry odehrál na domácím mistrovství světa. Jako kapitán 
Slováků! 

  Martin Jakúbek si předsevzal, že udělá vše pro to, aby na 
něj byl jeho strýc pyšný. Rád by se mu vyrovnal, ale k tomu 
pochopitelně vede ještě velmi dlouhá cesta. Pavol Demitra však 
věděl, že se v jeho synovci skrývá velký talent. „Je to velmi 
šikovný hráč, už delší čas se ukazuje ve vynikajícím světle. Poukd 
na sobě bude pracovat, tak to může dotáhnout velmi daleko. Má 
velký talent, velmi dobře čte hru. Takových hokejistů, jako je on, 
není na Slovensku moc. Myslím si, že má před sebou skvělou 
budoucnost,“ sdělil legendární útočník. Ano, to má! 

Jenže Martin Jakúbek je i charakterově velmi 
nadprůměrný hokejista, o čemž svědčí to, že ho tento ročník 
nerozházel, zaťal zuby a dokonale se připravil na nadcházející 
sezónu. A v té zazářil! Stal se totiž nejproduktivnějším hráčem 
extraligy staršího dorostu (79 kanadských bodů ze 39 
odehraných utkání) a opět se začal hokejem bavit. Hokejový 
vzestup Demitrova synovce pokračoval i v nadcházejících 
ročnících. V sezóně 2010/2011 se totiž stal druhým 
nejproduktivnějším juniorem Trenčína a zároveň debutoval i ve 
slovenské extralize (za slovenskou dvacítku). V dalším ročníku, 
který bohužel poznamenalo tragické úmrtí jeho strýce (o této 
smutné události ještě bude v tomto článku řeč), už dostal 
příležitost i v seniorském týmu Dukly, vyzkoušel si ovšem i 
angažmá v Považské Bystrici. Tehdy už o Jakúbkových 
schopnostech nikdo nepochyboval, tak jako tomu bylo 
v krizovém ročníku 2008/2009. 

 
OPOROU HAVÍŘOVA 

  Jak již bylo zmíněno, po skončení sezóny 2012/2013 
zamířil do České republiky. V Trenčíně už pokračovat nechtěl a 
dohodl se s klubem na rozvázání smlouvy. Toužil po angažmá 
přímo v 1. lize, kde mu agent nakonec našel působiště právě 
v Havířově, nováčkovi soutěže.  

V AZetu ihned sáhnul po dresu s číslem 38 na památku 
Pavla Demitry (ve slovenské nejvyšší soutěži nosil na jeho počest 
83, protože 38 byla v Trenčíně z pochopitelných důvodů 
vyřazena). Další hmatatelnou upomínkou jsou zelené rukavice, 
které jeho vzor nosil během angažmá v Minnesotě Wild. 
V několika prvoligových duelech se v nich objevil i Martin 
Jakúbek. Krom toho stále používá hokejky, které od svého 
strýčka kdysi dostal. Možná i tyto relikvie pomohly Jakúbkovi  

  V sezóně 2012/2013 už toto pravé křídlo hrálo mezi 
seniory pravidelně. V Trenčíně strávil celou sezónu, ve 48 
zápasech si připsal šest kanadských bodů a potvrdil tak, že 
přechod mezi muže zvládl na výbornou. A jak jistě víte, v létě  
 

STATI TIKY S
 
 

HRÁČSKÉ INFO 
27. 8. 1992 
183cm. 85kg 

útočník  
hůl levá 

20Z, 2G, 10A, 
‐1 +/‐, 22TM   



 Havířova hodně pochvaloval. „

Tv adaptaci na českou nejvyšší soutěž. Slovenskému 
štírkovi totiž vyšla na jedničku hned první sezóna 
mimo domov. Se třiceti kanadskými body (12+18) 
se stal dokonce nejproduktivnějším hráčem týmu!  
T  Není tedy divu, že si první rok v dresu 

UDEMITROVI ZESNULÍ SPOLUHRÁČI 
Z JAROSLAVLE 

 
KARLIS SKRASTINŠ 

Tak v první řadě 
musím říct, že jsem byl hodně překvapený, jaká je 
úroveň české prvoligové soutěže a taky jak je o 
hráče v klubu postaráno. To je se Slovenskem 
nesrovnatelné. A co říkám na své výkony? No 
myslím, že se to dá ještě vylepšit, ale na to, že se 
mi předešlá sezona moc nevydařila, tak ta letošní 
mi vyšla. Ale to hodně souvisí s tím, že to vyšlo 
celému týmu! Jako nováček jsme si vedli výborně, 
takže jasně převládá spokojenost,“ uvedl pro hc‐
havirov.cz.  

 

RUSLAN SALEJ

 
LETOŠNÍ SEZÓNA 

  Slovenský útočník má sice letos na svém 
kontě pouze dvě vstřelené branky, přesto si na 
dosavadní průběh ročníku nemůže stěžovat. Jeho 
Havířov se totiž drží na čele tabulky a po více než 
čtvrtině odehraných kolech udělal smělý krok 
k přímému postupu do čtvrtfinále. 

 
 

STEFAN LIV 

  Jakúbkovi se sice bodově nedaří jako 
v loňské sezóně, nicméně druhá formace AZetu ve 
složení Tomi‐Šlahař‐Jakúbek stále patří 
k nejnebezpečnějším v soutěži. 
  Jakúbkovi je dvaadvacet let, což je věk, 
v němž už by pomale ale jistě mohl sbírat 
zkušenosti s extraligovým hokejem. Bude tedy 
zajímavé sledovat, zda o tohoto hokejistu 
neprojeví  v létě zájem někdo z nejvyšší soutěže... 

 
 

ALEXANDR VASJUNOV 

DOTAZNÍK MARTINA JAKÚBKA 
zdroj: hc‐havirov.cz 

Jaké je vaše nejoblíbenější jídlo? McDonald.    
 

Jak dlouho spíte po zápase? Po zápase vůbec 
nemůžu rychle usnout. Chodím velmi pozdě, 
někdy až o půl jedné v noci.  

JAN MAREK 
JOSEF VAŠÍČEK 

KAREL RACHŮNEK 
ALEXANDR VJUCHIN 

Co děláte mimo trénink? Hrajeme xbox, 
chodíme na oběd a máme pohodičku.  

PAVEL TRACHANOV 
MICHAIL BALANDIN 
IVAN TKAČENKO 

Jakou hokejkou budete hrát tuto sezonu? 
Máme tady „fišerky“, v loňské sezoně jsem 
začal hrát s ccm, ale ty se mi strašně moc 
lámaly. Tak jsem si nechal udělat mírovky. 
Důležité je, že mám svůj záhyb.  

ALEXANDR GALIMOV 
ROBERT DIETRICH 

VITALIJ ANIKEJENKO 
GENNADIJ ČURILOV 
ANDREJ KIRJUCHIN 
MARAT KALIMULIN 

Jaká je vaše nejoblíbenější hokejová značka? 
Bauer. 

ALEXANDR KALJANIN 
SERGEJ OSTAPČUK 
ARŤOM JARČUK 

S kým si v týmu nejvíce rozumíte? Rozumím si  NIKITA KLJUKIN 
se všemi, ale na baráku jsem s Peťou 
Bezuškou, Jurim Repem a Kubou Šlahařem. 
Navíc přišli i noví kluci, všichni jsou úplně v 
pohodě.  

JURIJ URYČEV 
DANIIL SOBČENKO 
PAVEL SNURNICYN 
MAXIM ŠUVALOV 
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 ponožky, kolikrát ani trenéři nevěděli, že někdo přijde. Stálo to 
velké peníze. Hokejisté se kupovali natvrdo, přitom dnes chodí 
na hostování, na střídavé starty,“ prozradil pro idnes.cz 
současný lídr ústeckého hokeje Jan Čaloun. 

Již od samého startu ročníku 2013/2014 tak 

majiteli jsem nabyl dojmu, že někteří akcionáři se na klub dívali 
jako na výdělečný podnik a chtěli z něj mít finanční prospěch, bez 
ohledu na existující dluhy klubu. Pokud vím, náš akcionář Milan 
Hagan je toho názoru, že nejdříve se platí dluhy a pak se může brát. 
Je přesvědčen, že v současné době v Česku nelze na sportu obecně 

 toho totiž stalo opravdu hodně. Zatímco ještě 
před nedávnem Slovan zbrojil na útok do 
extraligy, vzhledem k čerstvě uniknutým 
informacím o špatné finanční situaci je nyní 
jediným úkolem Severočechů poklidná 
záchrana. Jak je možné, že se z tradičního 
prvoligového favorita stal průměrný celek?  

  Ještě před dvěma lety netoužilo Ústí 
nad Labem po ničem jiném, než opustit  brány 
druhé nejvyšší soutěže. Od sezóny 2013/2014 
však Severočeši dělají vše pro to, aby v ní 
zůstali. Jak je to možné? Za zmíněné období se 

ušetřit peníze a zkusit to později. Bohužel se 
tady jelo dál a poslední dva tři roky se už 
nesehnaly peníze. Přesto byl kádr i 
padesátičlenný, to mi hlava nebere, to nedělají 
ani extraligové týmy! Hráči se tu střídali jak  

 
ZBROJENÍ ZA OBROVSKOU CENU 

  Když v sezóně 2007/2008 hrálo Ústí 
nad Labem nejvyšší soutěž, nasekaly se 
obrovské dluhy. Vlastně již od této doby začaly 
finanční potíže Severočechů, byť by to při 
pohledu na soupisku Slovanu nikdo 
nepředpokládal. Lvi totiž neustále zbrojili o 
osvědčená jména, která navíc museli 
přeplácet, aby je zlákali do první ligy. 
Managament zkrátka dělal vše pro to, aby se 
klub vyznávající modro‐žluté barvy vrátit do 
extraligy. A to na úkor toho, že se týmová 
pokladna dostávala do červených čísel a jelo se 
na dluh. „Je smutné, že se klub s takovou 
tradicí dostal do velkých finančních problémů. 
Všichni, i nové vedení s Honzou Čalounem 
a Vladimírem Evanem, se podivujeme nad tím, 
co předešlé vedení dokázalo. Že jeli na dluh 
takovou dobu a neřešili, kdy ho budou splácet. 
Tak přece nemůže fungovat žádný byznys. 
Současný šéf Slovanu Vladimír Evan přičítá 
velký podíl na té krizi i tomu, že předchozí 
hokejový tým a vedení klubu nebylo z Ústí,“ 
uvedl Milan Hejduk, nejslavnější odchovanec 
klubu.  

Vše se zlomilo v sezóně 2011/2012. 
Slovan měl tehdy velmi silný kádr a byl blízko 
postupu do extraligy. Jenže v prodloužení 
sedmého finálového duelu s Chomutovem Ústí 
nad Labem padlo. Od té doby už nebylo nic 
jako dřív. Sponzorům už totiž začala docházet 
trpělivost s tím, jak dlouho Slovanu trvá návrat 
do extraligy. Již v nadcházejícím ročníku pak na 
veřejnost prosákly první informace o 
nezaplacených pohledávkách. Zprvu jim sice 
nikdo nepřikládal velký význam, vždyť Ústí nad 
Labem mělo pověst prvoligového favorita, 
který nemá hluboko do kapsy. Jenže po dalším 
fiasku v podobě semifinálového vyřazení od 
Olomouce se problémy Lvů znovu nakupily. 
Odrazilo se to nejen na výrazném oslabení 
kádru, ale také na dalších a dalších dluzích. „Po 
sestupu se měl dát rok dva na návrat. A když to 
nešlo, mělo se zatáhnout za záchrannou brzdu, 

SOUPISKA
#  post  jméno  narozen  věk  výška váha hůl

48 brankář  Michael Petrásek  19.12.1991 22 let 182 cm 83 kg  L 
77 brankář  Martin Volke  17.1.1982  32 let 183 cm 100 kg P 
22 obránce Vladimír Brož  9.9.1990  24 let 190 cm 94 kg  L 
17 obránce Kamil Černý  20.11.1985 28 let 182 cm 82 kg  L 
82 obránce Ondřej Holomek  9.8.1990  24 let 185 cm 83 kg  L 
43 obránce Tomáš Kolafa  7.2.1984  30 let 185 cm 82 kg  P 
5  obránce Ondřej Smetana  26.8.1992  22 let 193 cm 106 kg L 
   obránce Miroslav Straka  27.12.1995 18 let 185 cm 78 kg  L 
73 obránce  Jan Trončinský  29.9.1995  19 let 186 cm 96 kg  L 
6  obránce Martin Vágner  16.3.1984  30 let 187 cm 96 kg  L 
3  obránce Martin Zdvořáček  14.8.1994  20 let 179 cm 82 kg  P 
14 útočník  Vladimír Bačák  10.4.1994  20 let 180 cm 83 kg  L 
71 útočník  Martin Baránek  13.6.1991  23 let 187 cm 91 kg  L 
11 útočník  Vít Budínský  19.7.1988  26 let 172 cm 77 kg  L 
93 útočník  Tomáš Faigl  19.8.1992  22 let 172 cm 71 kg  L 
10 útočník  Ladislav Gengel  25.6.1981  33 let 186 cm 80 kg  L 
35 útočník  Jan Kloz  7.3.1987  27 let 174 cm 85 kg  L 
9  útočník  Štěpán Kuchynka  26.6.1992  22 let 176 cm 82 kg  L 
27 útočník  Petr Markulinec  9.10.1988  26 let 182 cm 80 kg  L 
88 útočník  David Merta  20.5.1992  22 let 179 cm 85 kg  L 
30 útočník  Jakub Pořický  16.4.1991  23 let 175 cm 91 kg  L 
33 útočník  Petr Přeučil  21.1.1983  31 let 187 cm 96 kg  L 
24 útočník  Tomáš Rod  26.4.1988  26 let 182 cm 95 kg  L 
41 útočník  Jaroslav Roubík  16.9.1977  37 let 181 cm 97 kg  L 
95 útočník  Jakub Suchan  27.1.1995  19 let 181 cm 80 kg  L 
21 útočník  David Tůma  4.5.1991  23 let 187 cm 95 kg  L 
19 útočník  Tomáš Vávra  22.1.1991  23 let 179 cm 79 kg  P 
14 útočník  Lukáš Vykouk  20.5.1995  19 let 175 cm 70 kg  P 

   průměr:  25 let 182 cm 86 kg   

UNEJVĚTŠÍ OFENZIVNÍ HVĚZDY 
JAROSLAV ROUBÍK 

S čistým svědomím lze o Jaroslavu Roubíkovi 
hovořit jako o největší prvoligové legendě. Bývalý 

vydělávat a podporu kultury a sportu ve městě, kde žiji a pracuji či 
podnikám, bere jako morální povinnost a nikoliv jako činnost, ze 
které by mu měl plynout nějaký prospěch,“ sdělil pro 5plus2.cz Petr 
Kadlec, ředitel likérky Granette a Starorežná Distilleries a.s, která 
měla v následujících měsících výrazný podíl na tom, že se v Ústí 
nad Labem stále hraje profesionální soutěž (o tom ale ještě bude 
řeč). „Ne všichni akcionáři však chtěli dluhy zaplatit a klub oddlužit. 
Někteří toho hodně slíbili, ale málo splnili,“ dodal pro Vladimíra 
Mayera.  

hokejistům jejich výplaty nechodily včas (nebo spíš lépe řečeno 
takřka vůbec). „Už skoro nebylo za co přijet na trénink, na 
zápasy. Každý máme rodiny, musíme platit složenky,“ uvedl 
jeden nejmenovaný hráč. Hokejisté Slovanu dokonce hrozili 
stávkou. S mosteckými protějšky, kterým rovněž vedení 
neposílalo včas finanční odměnu, už totiž bylo dohodnuto, že 
se místo na ledě utkání na fotbalovém trávníku. Z tohoto 
netradičního protestu však nakonec sešlo, jelikož Lvům na účet 
přece jen nějaké peníze přišly.  

kapitán Hradce Králové letos dokazuje, že 
rozhodně nepatří do starého železa. Klidně se totiž 
může stát, že v sedmatřiceti letech získá svou první 
Korunu pro krále střelců!  

 
VÍT BUDÍNSKÝ 

V minulých letech byly jeho výkony jako na 
houpačce. Začátek loňského ročníku strávil v Ústí 
nad Labem, kde se mu však nevedlo podle jeho 
představ a byl poslán na hostování do Litoměřic. 
Tam procitnul a dobrou formu si přenesl i do 
letošního ročníku.  

To ovšem neznamenalo, že od té doby byla situace 
růžová. Ba právě naopak. Slovanu dokonce hrozilo odstoupení 
z rozehrané soutěže! Naštěstí pro Lvy se akcionáři dohodly na 
tom, že zbytek sezóny pokryjí. Ne všichni však své slovo 
dodrželi. „Z rozhovorů s vedením klubu a z rozhovoru s našimi  

Severočeši tak vzhledem k okolnostem nemohli  v loňském 
ročníku pomýšlet na nic jiného než na boj o záchranu. To se 
nakonec povedlo, nicméně i tak se jednalo o nejhorší rok 
v novodobé historii. To ale ještě nebylo nic proti tomu, co se stalo 
během letní přestávky... 

 TOMÁŠ ROD 
Tomáš Rod stále patří k nejlépe bránícím 
útočníkům soutěže. Bylo rozhodně překvapením, 
že v týmu setrval i přes finanční problémy. Tento 
hráč má totiž rozhodně navíc. Nicméně Slovan 
určitě jeho setrvání na severu Čech ani zdaleka 
nelituje.  

http://hcusti.cz/soupiska.asp?s=1&sezona=2015&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hcusti.cz/soupiska.asp?s=2&sezona=2015&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hcusti.cz/soupiska.asp?s=3&sezona=2015&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hcusti.cz/soupiska.asp?s=4&sezona=2015&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hcusti.cz/soupiska.asp?s=4&sezona=2015&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hcusti.cz/soupiska.asp?s=5&sezona=2015&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hcusti.cz/soupiska.asp?s=6&sezona=2015&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hcusti.cz/soupiska.asp?s=7&sezona=2015&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0


 

 

BOJ O BUDOUCNOST ÚSTECKÉHO 
HOKEJE 

  Na Ústecké Lvy totiž bylo uvaleno 
insolvenční řízení. Na veřejnost se tedy dostaly 
přesné částky klubových dluhů, a to včetně 

akciová společnost, jíž byly práva na 
druhou nejvyšší soutěž pouze 
pronajímány. Takže jakmile byla akciová 
společnost v insolvenci, občanské sdružení 
nabídlo licenci několika místním patriotům 

DOSAVADNÍ PRŮBĚH SEZÓNY
  Před startem sezóny 2014/2015 se 
toho tedy hodně událo. Krom vedení, nově 
založeného subjektu a proměněné soupisky se 
navíc obměnila i klubová identita (například 

v čele s olympijským vítězem Janem 
Čalounem, kteří slíbili pomoc a obrodu 
ústeckého hokeje. Ačkoliv lze s morální 
stránkou tohoto kroku polemizovat, jejich 
práce nakonec skutečně přinesla sladké 
plody. Slovan totiž i nadále hraje druhou 
nejvyšší soutěž a vypadá to, že ať už po 
ekonomické, tak i po sportovní stránce se 
v budoucnu vyhne tomu nejhoršímu. 

změna loga) a týmová filozofie. Jan Čaloun, 
jenž ve Slovanu zastává pozici sportovního 
manažera, se totiž inspiroval ve Finsku. Právě 
prvky skandinávského hokeje chce vštěpit i do 
Ústí nad Labem. „Chci razit tvrdou práci, tu 
poctivost, tu skromnost, tu pokoru. Ve Finsku 
jsem se to naučil a posunulo mě to po 
sportovní i lidské stránce. Finové si na nic 
nehrají, jsou slušní. A k sobě upřímní. Vědí: Teď 
na to nemáme, uděláme to jinak. Dávali velkou 
šanci mladým, v budoucnu se jim to vrátilo,“ 
sdělil v interview pro čtenáře hokej.idnes.cz. 
„Vím, že jsou české podmínky jiné, ale já se za 
to nestydím. Nedokážu ovlivnit celé Česko a 
myšlení lidí, ale chci to ovlivnit v tomhle klubu. 
Aby děti a jejich rodiče věděli, že se můžou 
dostat do áčka. A ne aby jako dosud z dorostu 
prchali, protože nikdo netušil, jestli bude mít 
vůbec šanci za áčko naskočit,“ dodal pro Petra 
Bílka.  

výplat. Šokující výše odměn pro jednotlivé hráče 
naleznete o dvě stránky dále. Ještě loni, kdy hrál 
Slovan pouze play‐out, měli Severočeši ve svém 
kádru hráče, kterým měli platit okolo sto tisíc 
korun měsíčně! Nelze se tedy divit, že si 
zaplacení takovýchto částek nemohlo vedení 
týmu dovolit a hráči ostrouhali... 

Celková výše dluhů nakonec činila 
neuvěřitelných 31 milionů korun! Loňská sezóna 
přitom vyšla na minus deset milionů! Jak je tedy 
možné, že prvoligový hokej v Ústí nad Labem 
přežil i přes tuto hrozivou cifru? Vlastníkem 
licence totiž  bylo občanské sdružení, nikoliv  

   Záchrana hokeje v krajském městě 
však rozhodně nebyla idylická a fanoušci 
Slovanu se někdy nestačili divit. Pobouřil 
například rozhovor s Janem Čalounem, 
který se obul do hokejistů, kteří hráli 
v předcházejících měsících v podstatě 
zadarmo! A to kvůli tomu, že nekývli na 
snížení platu. „Tihle dva se vůči ostatním 
zachovali hrubě a přijde mi to sobecké. V 
podstatě zahubí hokej,“ řekl velmi ostře 
pro iDnes.cz. Celé interview, jež rozhodně 
stojí za přečtení, čtěte 

STADION 
 

 

Zimní stadion v Ústí nad Labem už nenese název 
Zlatopramen aréna. Partnerská smlouva s tímto 
pivovarem totiž vypršela, takže se hledá nový 
sponzor. Stadion, který pojme až 6500 diváků, se 
může chlubit i multifunkční kostkou. Ta sice 
v úvodu sezóny nebyla využita, v nedávné době 
však byly dohodnuty podmínky jejího pronájmu.   

ZDE

NEJVĚTŠÍ DEFENZIV  HVĚZDYNÍ  
MARTIN VÁGNER 

Předchozí dvě sezóny se Martin Vágnerovi hrubě 
nepovedly. V té s datováním 2012/2013 byl sice 
kapitánem Hradce Králové, ale brzy o céčku na 
dresu přišel a klesala i jeho role v týmu. Loni 
v Havlíčkově Brodě pak dokonce několik zápasů 
strávil na tribuně jako nehrající náhradník. 
Angažmá v Ústí nad Labem pro něj znamená 
restart.  

TOMÁŠ KOLAFA 
Když hrál v Dukle Jihlava, pravidelně patřil mezi 
nejproduktivnější obránce soutěže. Po odchodu 
z bývalého armádního klubu však jeho výkonnost 
začala stagnovat. Příliš se mu nevyvedlo ani loňské 
angažmá v Havlíčkově Brodě. Větší produktivita se 
od tohoto přesilovkového dirigenta očekává i 
v dresu Slovanu. 

KAMIL ČERNÝ 
Ex‐karlovarský zadák přišel do Ústí n/L v roce 2010. 
Se Slovanem tedy zažil časy dobré, ale i ty zlé. 
Severočeském klubu však zůstal věrný až dosud, 
čehož si fanoušci samozřejmě velmi cení. 

MĚSTO 
 
 
Ústí nad Labem je město na severozápadě Čech, 
centrum Ústeckého kraje a okresu Ústí nad Labem. 
Jde o sedmé největší město České republiky. Žije 
zde 94 tisíc obyvatel. Mezi nejvýznamnější rodáky 
patří hokejový trenér Luděk Bukač, bavič Josef 
Carda, fotbalista Jiří Jarošík, hudebník a moderátor 
Petr Vondráček, herec Roman Zach či malíř Ernest 
Neuschul. Společně s hradem Střekov je 
nejvýraznější dominantou města Mariánský most 
(na fotografii), který byl přitom otevřen relativně 
nedávno ‐ v roce 1998.   

SLAVNÍ ODCHOVANCI
 
 
 
 
 
 
 

FANOUŠCI
 Ústí nad Labem mělo vždy nadprůměrné prvoligové 

fanoušky. To už ovšem neplatí. V posledních dvou 
letech je totiž podpora od kotelníků i ostatních 
diváků průměrná. Stejně tak jako samotná 
návštěvnost, jež se pohybuje lehce pod tisícovkou 
fanoušků na zápas. Loni byla dokonce průměrná 
návštěvnost pouze 803 diváků na utkání. Velká 
škoda, protože potenciál v Ústí nad Labem 
rozhodně je.  

.     Ústecký Slovan zatím hraje pod své 
možnosti. Vzhledem ke kvalitě kádru by měl 
podávat konstantnější výkony, i proto došlo ke 
změně na trenérském postu. Severočeši 
dokonce byli vůbec prvními, kdo odvolali 
trenéra. Milana Skrbka nahradil nepříliš 
zkušený Miroslav Mach. Rozhovor s bývalým 
extraligovým hokejistou naleznete 

  Problém s oddlužením se sice 
nakonec podařilo vyřešit, nové vedení však 
rozpoutalo vlnu nevole dalším radikálním 
krokem. Představitelé Slovanu totiž nechali 
uzavřít diskuzní fórum na oficiálních 
klubových stránkách. To pochopitelně 
nevlilo do žil fanouškům moc optimismu. 
Důvěra v nové vedení se tedy rozhodně 
nerodila snadno. S odstupem několika 
měsíců však lze hodnotit práci Jana 
Čalouna a jeho kolegů víceméně kladně.  

ZDE. 
Dovede nový trenér své svěřence do play‐off, 
nebo se podruhé v řadě Slovan do 
vyřazovacích bojů nepodívá? Zatím to vypadá 
na boj do posledního kola... 

foto: sportyusti.cz

 

Slovan se může chlubit zejména čtyřmi odchovanci. Dva z nich už pověsili brusle na 
hřebík, zbylá dvojice má však stále vše před sebou. U neaktivních hráčů máme na 
mysli Jana Čalouna (na fotce) a Milana Hejduka, olympijské vítěze z Nagana. 
Oběma skvělým kanonýrům leží osud Slovanu na srdcích, první jmenovaný je 
dokonce jednatelem klubu. Milan Hejduk je pak tzv. Ústeckým patriotem. Již 
v mladém věku toho dokázali v ledním hokeji opravdu hodně i Marek Trončinský a 
Michal Neuvirth. Oba dva si zahráli v reprezentaci, gólman Neuvirth dokonce chytá 
ve slavné National Hockey League. Dalšími hráči, kteří toho v budoucnu mohou 
hodně dokázat, jsou Vladimír Roth a Robin Hanzl. První jmenovaný je spoluhráčem 
Marka Trončinského v extraligovém Třinci, Hanzl je pak lídrem severočeského 
Litvínova.  

http://cs.wikipedia.org/wiki/Statut%C3%A1rn%C3%AD_m%C4%9Bsto
http://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cechy
http://cs.wikipedia.org/wiki/%C3%9Asteck%C3%BD_kraj
http://cs.wikipedia.org/wiki/Okres
http://cs.wikipedia.org/wiki/Okres_%C3%9Ast%C3%AD_nad_Labem
http://hokej.idnes.cz/slovan-usti-nad-labem-hokej-dluhy-dq1-/hok_1liga.aspx?c=A140809_2089365_hok_1liga_ten
http://hokej.idnes.cz/vitezna-premiera-kouce-hokejoveho-usti-fcr-/hok_1liga.aspx?c=A141024_2110598_hok_1liga_tof


 

ROZHAZOVÁNÍ V ÚSTÍ 
 Během okurkové sezóny unikly na veřejnost informace o dluzích Ústí nad Labem. V insolvenční zprávě se objevila 
i výše hráčských platů v předcházejících sezónách. Kdo tento dokument neviděl, tak zde je pro představu přehled 
finančních odměn hokejistů tohoto severočeského celku (i když to vůči samotným hráčům Lvů není zrovna 
korektní). Z těchto čísel je jasné, proč se Slovan potýkal s tak vážnými problémy. Jsou to totiž částky, které byly 
skutečně přemrštěné.  

JAN   DANIEL 
ALINČ  BOHÁČ 
   
Měsíční plat: 121,000,‐  Měsíční plat: 96,800,‐  
   
pozn.: sezóna 13/14  pozn.: sezóna 13/14 
   

    
ROBERT   DAVID  
KYSELA  LUDVÍK 
   
Měsíční plat: 115,200,‐  Měsíční plat: 108,900,‐ 
   
pozn.: funkcionář (staršího 
data) 

pozn.: sezóna 12/13 

 
 

 
ONDŘEJ   ZBYNĚK 
ŠMACH  SKLENIČKA 
   
Měsíční plat: 121,000,‐  Měsíční plat: 70,000,‐ 
   
pozn.: sezóna 12/13  pozn.: sezóna 13/14 

  

JAROSLAV  VLADIMÍR  
ROUBÍK  BROŽ ST. 

  
Měsíční plat: 84,700,‐  Měsíční plat: 30,000,‐ 
   
pozn.: sezóna 13/14  pozn.: kustod 
  

LUKÁŠ  ROBIN 
HANDLOVSKÝ  KOVÁŘ 
   
Měsíční plat: 121,000,‐  Měsíční plat: 65,000,‐ 
 
pozn.: sezóna 12/13 

 

 
pozn.: sezóna 12/13 

 
foto na levé straně: Miroslav Rosendorf



 

PETR TENKRÁT



Cincinnati, kde pak strávil zbytek sezóny s datováním 2000/2001. 
  V nadcházejícím ročníku to měl v Anaheimu ještě těžší. V průběhu rozjeté sezóny byl 
dokonce z Kalifornie vytrejdován do Nashvillu. V dresu Predátorů se Petr Tenkrát chytil, v 58 
zápasech totiž nasbíral solidních 24 kanadských bodů. To bylo však vše, co za klub z města 
country hudby odehrál. Po skončení sezóny totiž ohlásil návrat do Evropy.  

NOČNÍ MŮRA SE ZMĚNILA V KRÁSNOU REALITU
... Ruským angažmá se totiž Petr Tenkrát doslova protrápil. A to nejen kvůli tomu, že se 

mu na ledě vůbec nedařilo (v 19 duelech nedal ani jednu branku!), ale hlavně kvůli tomu, že 
tam narazil na neodpovídající klubové podmínky. Tenkrát sice diplomaticky nechtěl události 
v tomto celku blíže komentovat, vyprávění Martina Štěpánka, jenž byl tehdy jeho spoluhráčem, 

 

Petr Tenkrát je jednou z největších osobností druhé 
nejvyšší soutěže. Zkušený forvard má za sebou skutečně skvělá 
angažmá. Zahrál si v NHL, účastnil se několika světových 
šampionátů, vybojoval titul v SM‐lize... Pojďme si tedy 
připomenout nejvýznamnější okamžiky Tenkrátovy kariéry.  

nikdy neměli lehké, o čemž se mohl přesvědčit i Petr Tenkrát. 
Tomu si sice u Kačerů bodově dařilo (ve 46 utkáních čtrnáct 
kanadských bodů), jenže trenéři Mighty Ducks postupem času 
dávali víc a víc příležitostí kanadským rváčům, což pochopitelně 
Tenkrátovi nesvědčilo a vyústilo to v jeho odeslání na farmu do  

  Přímočarý forvard, jenž si umí prorazit cestu až do brány (přestože se nejedná o 
žádného obra), vyměnil slunný Anaheim za chladné Oulu. Co se týče hokeje si však nemohl na 
nic stěžovat. Kärpät měl opravdu silný tým s ambicí na zisk titulu. To se sice týmu okolo Jussi 
Jokinena či Joni Pitkänena nepovedlo, ale k vytyčenému cílu nebylo daleko. Oulu totiž 
skončilo druhé. Petr Tenkrát sice nebyl tím dominantním hráčem jak se od něj očekávalo, ale 
nikdo nemohl zpochybnit jeho nemalé zásluhy na stříbrné medaili.  

  však bohatě postačí na to, abyste si o prostředí v Chimiku mohli udělat obrázek sami. 
„Voskresensk na mě zapůsobil jako hrozné město. Bydlení příšerné, žádná restaurace, kam by se 
dalo zajít na jídlo. Neviděl jsem ani žádný supermarket, jen tržnice a pultový prodej. Vůbec jsem 
si nepřipadal jako v Evropě," uvedl Štěpánek, mistr světa z roku 2000. „Ani z hokejového 
hlediska to nebylo zdaleka ideální. Tým postoupil do superligy po čtyřech letech, ale museli jsme 
si například kupovat izolace na hokejky nebo ručníky. Nepralo se tam ani prádlo,“ dodal pro 
sport.cz.  

PŘED ODCHODEM DO ZAHRANIČÍ 
  Ačkoli se často můžete dočíst, že je Petr Tenkrát 
odchovancem Kladna, není to pravda. Současná opora Rytířů se 
narodila v Děčíně, kde začala i s ledním hokejem. Do Kladna zamířil 
až v pozdějším věku. Nicméně je jasné, že v Děčíně by se jeho 
talent nemohl rozvíjet tak rychle jako na Kladně, takže obě 
působiště měly na rozvoj Tenkrátovy kariéry zhruba stejný vliv. 

Po skončení ročníku 2002/2003 se však znovu stěhoval. A to do Ruska, kde se upsal 
Chimiku Voskresensk. S odstupem času se ukázalo se, že to rozhodně nebyla správná volba...     Petr Tenkrát si nakonec dokázal vymodlit odchod z tohoto klubu a začal jednat o 

novém angažmá. Chtěl se vrátit do mateřského Kladna, jenže to nedokázalo najít s vyhlášeným 
kanonýrem společnou řeč. Děčínský odchovanec se tak rozhodl vrátit do Kärpätu. A v něm si  

STATISTIKY

 

  Rychlonohý křídelník debutoval v nejvyšší soutěži v sezóně 
1994/1995. Víc už toho ovšem v tomto ročníku nenastřádal. Více 
příležitostí dostal až v nadcházející sezóně, opravdový hokejový 
průlom však u Tenkráta nastal až v ročníku 1996/1997. Za Kladno 
tehdy odehrál 43 utkání s bilancí 5+9. Dobré výkony vynesly 
nevysokého útočníka dokonce na juniorské mistrovství světa. Tam 
však nikterak nezazářil a i proto se mu vyhýbal draft do NHL. 
Zástupci z této ligy si Tenkráta zamluvili až v roce 1999. To už 
ovšem nebyl hokejista s držením hole napravo vyjekaným 
juniorem, ba naopak hvězdou naší extraligy. Za dva roky se toho 
totiž v Tenkrátově životě hodně změnilo... 

 

  Děčínský odchovanec zazářil zejména v sezóně 1998/1999. 
Tehdy byl největším tahounem středočeského týmu, kterému tak 
vydatně pomohl jednadvaceti vstřelenými brankami k těsné 
záchraně. Tenkrát si pochopitelně odbyl i debut za národní tým. Za 
ten si nakonec zahrál hned ve čtrnácti duelech, účast na světovém 
šampionátu však musel ještě na nějaký ten čas oželet.  
 

Z FINSKA DO NHL A ZASE ZPĚT 
  Po skvělém ročník 1998/1999 ještě nezamířil do NHL, nýbrž 
setrval v Evropě. Ale už ne na Kladně. Tenkrát totiž zamířil na první 
zahraniční angažmá – do finské SM‐ligy. Tamější styl hokeje 
založený na bruslení a technice pochopitelně tvořivému 
křídelníkovi vyhovoval, takže i ve Skandinávii se Petr Tenkrát stal 
jednou z hvězd soutěže. 
  Nejprve mohli jeho um obdivovat příznivci Hämeenlinnan 
Pallokerho (HPK), kde ve 32 duelech nasázel rovných dvacet 
branek. V průběhu ročníku však 180 centimetrů vysoký útočník 
zamířil o dům dál. Před play‐off totiž posílil Ilves Tampere. I tam se 
Tenkrátovi střelecky dařilo. V součtu obou angažmá nasázel  
v tomto ročníku úctyhodných 35 branek! Ani toto skvělé číslo však 
v současnosti již 37letému forvardovi nestačilo k vítězství ve 
střelecké statistice. Ještě více gólů totiž nasázeli Jan Čaloun a Kai 
Nurminen (ten se blýskl jednačtyřiceti trefami!), Aby těch třetích 
míst nebylo málo, i jeho nový zaměstnavatel z Tampere bral pouze 
bronz. Pro Tenkráta se jednalo o první medaili z finské nejvyšší 
soutěže. Zdaleka však ne poslední. Ale o tom už na jiném místě... 
Za zmínku jistě stojí i jeden zajímavý úkaz z ročníku 1999/2000. 
Mezi čtrnácti nejlepšími střelci SM‐ligy tehdy byla hned osmička 
Čechů (krom zmíněného Čalouna a Tenkráta i Bednář, Z. Nedvěd, 
Meluzín, Vlasák, Ton, Machulda)! Opravdu nevídané... 
  Po skončení této sezóny však skvělý bruslař, který stále nic 
neztratil ze své rychlosti, přece jen zamířil do NHL. Upsal se 
Anaheimu, jenž ho v roce 1999 draftoval. Evropané to v zámoří 



 úspěch.“ 

dokonale spravil náladu. S Oulu totiž uspěl v play‐off a vybojoval vytoužený titul! Petr Tenkrát 
tak k bronzové a stříbrné medaili přidal i tu zlatou a zkompletoval tak svou sbírku cenných 
trofejí z finské nejvyšší soutěže. Ze dna až na vrchol během jednoho ročníku. Vskutku 
obdivuhodný příběh, který naštěstí skončil happy‐endem. „Byl jsem zralý na to skoncovat s 
hokejem,“ řekl pro hokej.cz. „Ze životní krize jsem se však dostal a mohl tak slavit tento skvělý 

své vytyčené úkoly.  
 

ROK V BOSTONU  
Po oslavách druhého místa na světovém šampionátu začal Petr Tenkrát řešit svou 

klubovou budoucnost. Nejprve se dohodl na smlouvě se švýcarským Bernem, jenže pak přišla 

Dvojnásobný vítěz SM‐ligy se však přece jen dočkal. Vedení Bostonu 
totiž Tenkráta z farmy povolalo zpět do hlavního týmu. Do AHL už se 
pak forvard, jenž dokáže nastupovat jak na levé tak na pravém křídle, 
vracet nemusel, sezónu už dohrál u Bruins. „Lidé z klubu asi ocenili, 
že jsem to nevzdal a makal i na farmě. Strašně jsem se snažil, abych 
dokázal, že na NHL mám. Byla to motivace jako hrom," netajil se 
útočník, jenž za Medvědy nakonec odehrál 64 zápasů s bilancí 9+5.  

lákavá nabídka z Bostonu Bruins. To se pochopitelně neodmítá... 
  Bouřlivé oslavy mistrovského titulu si Oulu zopakovalo i v nadcházející sezóně, byť 
díky výluce v NHL výrazně vzrostla konkurence. Kärpät ovšem i tak dokázal obhájit vítězství 
v play‐off, k čemuž mu hodně pomohl i Tenkrát, nejlepší střelec vyřazovacích bojů. Kladenský 
špílmachr zabodoval i v osobním životě. V témže ročníku se totiž stal pyšným tatínkem – jeho 
žena mu porodila dvojvaječná dvojčátka. Zkrátka, když se daří, tak se daří...  

  Ročník 2006/2007 byl pro Tenkráte zkouškou ohněm. V přípravném kempu se 
nedokázal prosadit do hlavního týmu, a tak byl Bostonem zapsán na waiver list, odkud ho 
mohl získat jakýkoliv tým NHL. Nikdo však o zkušeného forvarda neprojevil zájem a Tenkrát 
tak zamířil na farmu Bruins. „Bylo to pro mě hodně těžké období,“ zavzpomínal pro čtenáře  

  Boston tehdy, v sezóně 2006/2007, nebyl elitním týmem NHL 
jak je tomu dnes, ba naopak se držel na chvostu této prestižní 
soutěže. Petr Tenkrát byl tedy po skončení základní části k dispozici 
trenéru Hadamczikovi. A ten jeho služeb rád využil. Stejně jako na 
MS 2006 dal na turnaji jednu branku, tentokráte to ovšem k medaili 
nevedlo. Cenného kovu se však rychlonohý útočník přece jen dočkal, 
byť to bylo o pět let později. Ale nepředbíhejme... 

serveru hokej.cz. „S tím, že mě poslali na farmu, jsem se nesmířil. Vrátil jsem se do Ameriky, 
abych mohl hrát v NHL a myslel si, že právě kvůli tomu mě angažovali. Nechtěl jsem se vzdát. 
Rozhodl jsem se, že půjdu do AHL, budu na sobě tvrdě pracovat a doufat, že dostanu další 
příležitost," dodal v interview s Martinem Hrubým.  

  I když Oulu i nadále zbrojilo (k Tenkrátovi a Ujčíkovi přibyl Michal Broš), k zlatému 
hattricku to nevedlo. Kärpät bral tentokráte pouze bronz. Útočník, jenž dokáže krom 
brilantních kousků s pukem hrát i tvrdě do těla, ovšem nemusel dlouho smutnit. Na stará 
kolena si totiž vybojoval účast na premiérovém mistrovství světa v Rize. Jak jistě víte, 
podceňovaný tým bez velkých hvězd tehdy senzačně postoupil až do finále a bral stříbro. 
Tenkrát sice neměl na tomto nečekaném úspěchu až tak zásadní podíl (dal jen jednu branku), 
nicméně i tak neradno podceňovat jeho zásluhy. Reprezentace vedená Aloisem 
Hadamczikem totiž tvořila opravdu kompaktní celek, v němž měl každý hráč své dané místo a  

 I když Petr Tenkrát zaťal zuby a dělal vše pro to, aby se vrátil do Bostonu, nešlo to 
vůbec hladce. Vicemistr světa už dokonce uvažoval o návratu do Evropy, kde se o něj 
ucházelo několik švédských celků. „Už jsem měl skoro sbaleno. Na farmě jsem hrál dva týdny, 
udělal nějaké body, ale z prvního týmu se nikdo neozval. Tak jsem pomalu přestával věřit a 
počítal spíš s tou Evropou," přiznal.  

 
  I když Petr Tenkrát po ročníku 2006/2007 věřil v setrvání 
v NHL, žádnou adekvátní nabídku nedostal, přestože si za 
předcházející rok udělal v zámoří celkem dobré jméno. Tenkrátovi  
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 extralize o nějaký ten čas později, takže nebylo výjimkou, 
že se hráči hrající v této prestižní lize před zahájením 
Elitserien vrátili na start ročníku domů, aby se na sezónu 
nejen dobře připravili, ale rovněž i pomohli svým 
mateřským celkům. Petr Tenkrát se tak po deseti letech 
vrátil na Kladno, kde odehrál 13 zápasů, načež tedy 
definitivně odcestoval do Timrå. V zajímavě 
poskládaném týmu (Hahl, Regin, Pääjärvi, Pyörälä, 
Backlund, Hedström, Lander) sice patřil k lídrům, ale 
upřímně řečeno se od něj čekalo přece jen více.  

Útočník, jenž se narodil v roce 1997, se však za své výkony rozhodně stydět nemusel. V sezóně 
2011/2012 nasbíral úctyhodných 48 kanadských bodů, rok nato pak nasázel solidních osmnáct gólů. 
O jeho dobrých výkonech v týmu Sparty navíc svědčí i fakt, že ho do svých plánů zařadil reprezentační 
trenér Alois Hadamczik. Dnes již bývalý kouč národního týmu Tenkráta nominoval jak na MS 2012, tak 
i na to konané o rok později. Obě rozhodnutí hodně překvapila, přece jen asistent kapitána pražské 

tedy nezbývalo nic jiného, než se vrátit zpět na starý 
kontinent. Podle očekávání zamířil do Skandinávie, byť 
vyměnil milované Finsko za sousední Švédsko. Ještě než 
zamířil do Timrå, se však vrátil se na Kladno. Je totiž 
známou věcí, že švédská Elitserien začíná oproti české 

Smutné... 
  V ambiciózním týmu z Holešovic strávil dva 
ročníky. To hlavní, s čím do Sparty přicházel, tedy 
s touhou vyhrát titul, se však Tenkrátovi nepodařilo. 
Ambiciózní klub totiž v play‐off pokaždé vyhořel.  

mateřské celku, ba právě naopak. Jeho návrat do sestavy Rytířů však mnohé překvapil. Přece 
jen se jednalo o účastníka dvou předcházejících světových šampionátů, takže jeho přestup do 
podprůměrného extraligového celku se na první pohled zdál jako krok zpět. Na druhou stranu 
se však na Kladně skládal skutečně kvalitní celek. K Paterovi, M. Hořavovi či Douderovi totiž 
v létě přibyli krom Tenkráta i Hlaváč a později také Tomáš Kaberle. Jaromír Jágr, majoritní 

Sparty už nebyl nejmladší a nejednalo se o zrovna perspektivního hráče. Na MS 2012 se však Tenkrát 
uvedl ve velmi dobrém světle, v deseti duelech nasbíral čtyři body a pomohl reprezentaci k bronzové 
medaili (děčínský rodák tak ke stříbru z roku 2006 přidal další cenný kov). Rok nato, na svém čtvrtém 
mistrovství v kariéře, už se však nedařilo ani České republice, ani samotnému Petru Tenkrátovi. Ten 
na začátku nastupoval ve třetí formaci s Tomášem Hertlem a Petrem Vránou, potom dokonce povýšil 
ještě výše, přesto na ledě působil  takřka neviditelným dojmem a rozhodně zůstal za očekáváním. 
Nebylo tedy pochyb o tom, že se jedná o jeho reprezentační derniéru. Svou kariéru v národním týmu 
tak sice mohl ukončit hezčím způsobem, ale už vůbec samotná nominace na světový šampionát se 
rovná velkému úspěchu.  

vlastník klubu, dokonce směle hovořil o útoku na titul.  
Jenže Středočechům se vůbec nedařilo. Svůj podíl viny na tom pochopitelně nese i 

Tenkrát, který rozhodně zůstal za očekáváním. Získal pouze dvacet bodů, což rozhodně není 
kdovíjak velký příspěvek do produktivity. Jak jistě víte, Kladno společně s Chomutovem muselo 
do baráže, kde oba celky z nejvyšší soutěže neuspěly a spadly do 1. ligy. Zatímco Piráti se ihned 
pokusí o návrat do extraligy, na Kladně to zřejmě bude běh na dlouhou trať. V začátcích obtížné 
cesty bude Rytířům nápomocen i Petr Tenkrát, jenž v týmu setrval i přes šokující sestup. 
Otázkou však je, zda se návratu do nejvyšší soutěže dočká ještě jako hráč, nebo až jako 
funkcionář, kterým by po skončení kariéry mohl být... 

  Zatím se Rytíři hodně trápí. Fanoušci požadují vyhazov Jiřího Čelanského, nicméně bez 
viny pochopitelně nejsou ani samotní hráči. Upřímně řečeno se čekalo více i od Petra Tenkráta. 
Na to, že ještě před dvěma lety reprezentoval Českou republiku na mistrovství světa, je jeho 
současná bilance 7+9 zklamáním. Určitě však neřekl poslední slovo, stejně tak jako celé Kladno.  

ZPÁTKY DOMA   Nadcházející sezóna s datováním 2008/2009 se 
nesla v podobném duchu. Tenkrát jí opět zahájil na 
Kladně a opět pokračoval v Timrå. A opět to od 
rychlonohého útočníka nebyly žádné gólové hody. 
Zkušený forvard se tak od tohoto ročníku přestával 
objevovat v reprezentačních výběrech. A upřímně 
řečeno, nic nenasvědčovalo tomu, že by se do národního 
týmu ještě někdy vrátil...  

  Ještě během MS 2013 se Petr Tenkrát ocitl bez smlouvy. Jednání se Spartou nedospěla do 
zdárného konce, navíc není tajemstvím, že se dnes již 37letý forvard rozhodně nebránil návratu do  
 
 

  Sečteno podtrženo, za dva roky v Timrå moc 
nepřesvědčil. Po sezóně 08/09 tak v rámci Elitserien 
změnil působiště. Jeho novým zaměstnavatelem se stala 
Skellefteå. Tam se však musel smířit s méně důležitější 
rolí, prim totiž hráli jiní. Sám Petr Tenkrát nemohl najít 
pohodu, jakou oplýval kdysi v SM‐lize. Nakonec se tak 
jeho střelecký účet zastavil na devíti brankách, což je 
bilance, která je u hráče jeho kalibru mírně řečeno 
zarážející (nutno však dodat, že Tenkrát  
nehrál v optimálním zdravotním stavu). Takže ani 
v Skellefteå kdovíjaké štěstí nenašel.  

Švédsko tak Tenkrát opustil již na startu 
nadcházejícího ročníku a vrátil se do klubu, kde prožil 
skvělé časy – tedy do Oulu. Tam se sedmnácti brankami 
stal nejlepším střelcem, stejně tak i nejproduktivnějším 
hráčem (33 kanadských bodů) tamějšího Kärpätu. Na 
tituly z let 2004 a 2005 se mu však navázat nepodařilo. 
„Po hokejové stránce jsem si tam ovšem spravil chuť. 
Hokej mě začal zase bavit,“ uvedl pro Libora Kulta, 
tehdejšího redaktora serveru hokej.cz.   
 
ZE SPARTY PRAHA NA MISTROVSTVÍ SVĚTA 

  Po dvanácti letech strávených vesměs za 
hranicemi naší země se Petr Tenkrát rozhodl pro návrat 
do vlasti, byť s ním Kärpät chtěl pokračovat ve 
spolupráci. Rozhodly však rodinné důvody.  
  Dalo by se očekávat, že se bývalý hokejista 
Bostonu či Anaheimu upíše mateřskému Kladnu, jenže to 
se potýkalo s finančními problémy a nebylo jasné, zda 
extraligu  bude vůbec hrát. A jelikož chtěl Petr Tenkrát 
zůstat v Čechách, rozhodl se pro pražskou Spartu, byť se 
jedná o velkého rivala kladenského celku. Každý rozumný 
fanoušek Rytířů však musel jeho krok pochopit. Přesto na 
něj někteří příznivci Kladna pokřikovali „Jidáši“. 



 

10. JAROSLAV KOMA 
O, 29 LET, CHOMUTOV 
 
Po loňském rozpačitém ročníku se na 
Jaroslava Komu pohlíží jinak. Před jeho 
odchodem do Havířova se o něm 
hovořilo velmi kladně, právem byl 
označován za jednoho z nejlepších 
obránců soutěže. Jenže angažmá 
v AZetu se mu nevydařilo podle 
představ a Slezany před play‐off 
opustil. Letos sice povýšil, hraje za 
ambiciózní Chomutov, nicméně musí 
neustále dokazovat, že ze své 
spolehlivosti zdaleka nic neztratil... 

11. ALEŠ STANĚK
Ú, 32 LET, ŠUMPERK 
 
Moskal‐Žalčík‐Staněk. To je jedna 
z nejlepších formací dosavadního 
průběhu prvoligového ročníku. Aleš 
Staněk se s Patrikem Moskalem, 
nejproduktivnějším Drakem 
současnosti, zná již z Komety Brno, 
v níž dělal této dvojici dvorního centra 
David Appel. V Šumperku hraje s tímto 
produktivním duem neméně šikovný 
Lukáš Žalčík, tamější odchovanec. 

12. VÍT BUDÍNSKÝ
Ú, 26 LET, ÚSTÍ N/L 
 
Že by se Vít Budínský konečně probudil 
ze zimního spánku? Od sezóny 
2010/2011 to šlo s tímto drobným 
forvardem s kopce. Tehdy mu pouze o 
dvě vstřelené branky unikla Koruna 
pro krále ligových střelců... Jenže 
v nadcházejícím ročníku dal jen 16 
branek, pak dokonce pouhých 11! Ani 
letos metu dvaceti tref nepokoří, zato 
však sbírá hodně bodů za asistence.  

U13. ALEŠ PAVLAS 
O, 32 LET, KADAŇ 
 
Zkušený obránce měl před sezónou 
namířeno do Ústí nad Labem. Slovan 

 

už se na něj těšil, kdo by také nechtěl 
zadáka, jenž odehrál bezmála 200 
extraligových utkání. Jenže z jeho 
přesunu do ekonomicky sužovaného 
Ústí nad Labem nedošlo. Chomutov se 
totiž se svým konkurentem nedokázal 
domluvit na podmínkách jeho 
odchodu. Ex‐kladenský Pavlas tak 
zamířil na farmu, kde strávil i loňský 
ročník. 

14. JAN PLODEK
15. ROMAN MIKEŠ

Ú, 35 LET, BENÁTKY N/J 
Ú, 22 LET, JIHLAVA   
 Zkušený útočník podstatnou část 

letošního ročníku promarodil. Právě na 
zranění je Jan Plodek hodně náchylný. 
Každopádně pokud je zdravý, tak na 
ledě patří k těm nejlepším. Dokázal to 
v Liberci, odkud se málem odrazil až do 
reprezentace. Poslední tři roky pak 
bojuje za prvoligové Benátky. Dokáže 
se Plodek po dlouhé rekonvalescenci 
vrátit do formy? Dokáže, že do tohoto 
žebříčku patří právem? 

Prvním zástupcem Dukly Jihlava v tomto 
žebříčku, a jak brzy zjistíte, zdaleka ne 
posledním, je Roman Mikeš. Ač byste to 
do tohoto mladíčka neřekli, donedávna 
byl parťákem Adama Zemana a Tomáše 
Čachotského v elitním jihlavském útoku 
(všichni tři přitom měří 177 nebo méně 
centimetrů!). V současnosti však na 
křídle prvního útoku působí z Olomouce 
zapůjčený Richard Diviš. Jeho hostování 
má však pouze měsíční trvání... 

 TOP 15: HOKEJISTÉ DO 177cm 



 

5. ADAM ZEMAN
Ú, 22 LET, JIHLAVA 
 
Šikovný kanonýr, který těží z přihrávek 
prvoligového génia Čachotského, loni 
dlouho bojoval o Korunu pro krále 
střelců. Na konci minulého ročníku však 
zvolnil a na vítězného Nouzu ztratil hned 
sedm branek. Nejlepším střelcem 1. ligy 
se nestane ani letos. Adam Zeman, který 
si vyzkoušel i extraligu v dresu Pardubic, 
se totiž do ideální střelecké formy 
dostává velmi pozvolně. Možná nepokoří 
ani metu dvaceti branek!  

4. DAVID KAŠE 
Ú, 17 LET, CHOMUTOV 
 
Největší talent, jenž se ukrývá v druhé 
nejvyšší soutěži? Jednoznačně David 
Kaše! Ač je tomuto drobnému 
forvardovi teprve sedmnáct (!) let, má 
na svém kontě hned několik 
kanadských bodů. Mladší bratr dalšího 
šikovného hráče Chomutova Ondřeje 
navíc neoslňuje pouze svou 
produktivitou, ale i nevídanou 
hokejovou drzostí a ojedinělou 
technikou. Zahraje si zámořskou NHL? 

6. ŠTĚPÁN HŘEBEJK 
Ú, 32 LET, CHOMUTOV 
 
Štěpán Hřebejk, který patří k nejlepším 
defenzivním forvardům soutěže, 
působí v Chomutově již od sezóny 
2010/2011. S Piráty tak prošel těžkými 
dobami, zažil však i ty povedené časy 
včetně postupu do nejvyšší soutěže. 
Jak dopadne pro ex‐budějovického 
forvarda letošní ročník? Dokáže se 
bývalý reprezentant podepsat pod 
dalším postupem? Nebo zůstane jeho 
přání nevyslyšeno?   

U7. JAKUB ČUŘÍK 
Ú, 29 LET, TŘEBÍČ 
 
Motorová myš, která nikdy nic nevzdá 
a nevypustí ani jeden souboj. Tak by se 
dal ve stručnosti charakterizovat 
třebíčský forvard s číslem čtyři na 
dresu ‐ Jakub Čuřík. Bývalý hokejista 
Olomouce odvádí na ledě spoustu 
černé práce, kterou umí fanoušci 
náležitě ocenit. Není tedy divu, že se 
tento poctivý forvard zařadil mezi 
největší oblíbence náročného publika. 
Dočká se s Třebíčí třetího postupu do 
semifinále v řadě? 

8. PETR JÍRA 
Ú, 36 LET, KADAŇ 
 
Petr Jíra je opravdu hokejový unikát. 
Až na výjimky (zejména na počátku 
tisíciletí) nikdy nepůsobil v jiné 
organizaci, než v té chomutovské. 
Poslední tři ročníky však Petr Jíra tráví 
na farmě v Kadani. Jedna 
z prvoligových ikon samozřejmě patří 
k lídrům mladého mužstva. I díky jeho 
výkonnosti může Sportovní klub směle 
pomýšlet na postup do vyřazovacích 
bojů. 

9. LUKÁŠ DANEČEK 
B, 26 LET, HAVÍŘOV 
 
Havířov má opravdu ojedinělé 
brankářské duo. Petr Matoušek, mladší 
z obou gólmanů, má pouhých 172 
centimetrů. 26letý Lukáš Daneček pak 
měří o pouhé tři čísla více. Když se tito 
muži vsoukají do výstroje, tak svou 
postavou připomínají brankáře 
dorosteneckého věku. Lukáši Danečkovi 
se sice letos nedaří, stále ho však 
neradno podceňovat. Vždyť loni byl 
jedním z lídru havířovského celku.   

 

3. LUKÁŠ HAVEL
Ú, 32 LET, TŘEBÍČ 
 
Sám o sobě řekl, že neumí bránit. Moc dobře tedy ví, že 
týmu musí být platný alespoň v ofenzivě. Po bezmála 
polovině základní části může být Lukáš Havel spokojený. 
Nejenže se daří Třebíči, ale dobrou formou oplývá i on 
samotný. Havel, jenž je paradoxně odchovancem Jihlavy, 
s níž ovšem nemá zrovna ideální vztahy, je nejlepším 
střelcem týmu. Dal tak zapomenout na nepříliš oslnivé 
výkony v přípravě, kde se ne a ne trefit. Sečteno 
podtrženo, bývalý útočník pražské Slavie a někdejší 
reprezentant se Horácké Slavii opravdu vyplácí. Ano, je 
svůj, ale pokud do něj vložíte důvěru, málokdy zklame...  

2. MAREK MELENOVSKÝ
Ú, 37 LET, JIHLAVA 
 
Marek Melenovský sice patří k nejstarším hráčům druhé 
nejvyšší soutěže, zároveň se však řadí i mezi její nejlepší 
hráče. Angažmá v mateřské Dukle si vysloveně užívá. Kdo 
tedy čekal, že to v Jihlavě odklouže, tak se šeredně mýlil. 
Ale kdo Marka Melenovského dobře zná, tak ví, že to 
rozhodně není typ hokejisty, který by si potrpěl na 
hvězdné móresy. Vždy se jednalo o velkého bojovníka, 
jenž dokázal vydatnou měrou podporovat i týmovou 
ofenzivu. Své o tom vědí zejména v Karlových Varech a 
ve Zlíně. S oběma jmenovanými kluby totiž 172 
centimetrů vysoký veterán slavil extraligový titul.  

U1. TOMÁŠ ČACHOTSKÝ 
Ú, 32 LET, JIHLAVA 

 
 
 
 
 
 
Lídrem tohoto žebříčku pochopitelně nemůže být nikdo 
jiný než jihlavský Tomáš Čachotský. Mnozí z prvoligových 
znalců totiž tohoto 177 centimetrů měřícího forvarda 
považují za nejlepšího ligového hokejistu vůbec. Není divu, 
vždyť na ledě dokáže neskutečné věci.  
  Jestliže by tento útočník dostal adekvátní 
příležitost v nejvyšší soutěži, rozhodně by se zařadil i mezi 
nadprůměrné hráče extraligy. V létě konči Čachotskému 
pětiletý kontrakt, bude tedy zajímavé sledovat, zda 
zůstane věrný Dukle, nebo se pokusí probojovat do 
nejvyšší soutěže.  

 

 

  V rozhodování o jeho případném setrvání v Jihlavě 
však nebude hrát roli náročné cestování. Každodenní 
přesuny z Valče (okres) na Horácký zimní stadion totiž 
Čachotskému problémy nedělají. „To mi vůbec nevadí, 
opravdu. Já jsem zvyklej, jezdím takhle už od svých 
osmnácti let. Nemám s tím absolutně žádný problém,“ 
sdělil dvaatřicetiletý útočník.  
  Ale nepředbíhejme, do května 2015 je ještě 
spousta času. Třeba si Čachotský bude moci extraligu 
zahrát i v Jihlavě! Momentálně se to však zdá jako sci‐fi... 



 

MATOUŠ  

VENKRBEC
 



 

STATISTIKY 
Sezóna   Klub                                      Z  G  A  B  TM  
2003-04  HC Olomouc - dor. (E)                    20  1  3  4   6 
2005-06  HC Olomouc - dor. (E)                    44  9 21 30  66 
         HC Olomouc - dor. (E) p-o                 4  0  0  0   6 
         HC Olomouc - jun. (E)                     2  1  0  1   0 
2006-07  HC Olomouc - jun. (E)                    43 19 19 38  38 
         HC Olomouc - jun. (E) p-o                 8  7  4 11  33 
         HC Olomouc (1.liga)                       4  0  0  0   0 
2007-08  HC Olomouc - jun. (E)                    41 16 29 45  42 
         HC Olomouc - jun. (E) p-o                 1  0  0  0   0 
         HC Olomouc (1.liga)                       9  1  0  1   4 
2008-09  HC Olomouc (1.liga)                       4  0  0  0   4 
         HC Olomouc - jun. (E)                    31 10 21 31  38 
         HC ZUBR Přerov (2.liga)                   1  0  0  0   0 
2009-10  HC Olomouc (1.liga)                      21  5  7 12   4 
         HC Olomouc -(1.liga)p-o                   3  0  0  0   4 
         HC ZUBR Přerov (2.liga)                   4  0  1  1   2 
         HC ZUBR Přerov (2.liga)                   7  1  2  3   0 
         HC Olomouc - jun. (E)                    26 23 20 43  22 
2010-11  Nehrál                                 
2011-12  Nehrál                              
2012-13  Nehrál                                                     
2013-14  LHK Jestřábi Prostějov (2.liga)          43 20 38 58  69 
         LHK Jestřábi Prostějov (2.liga,p-o)      12  5  9 14  20 
         LHK Jestřábi Prostějov (baráž o 1.ligu)   8  4  5  9   4  

 

Matouš Venkrbec je hokejista 
s opravdu neuvěřitelným životním příběhem. 
Na tři roky přerušil kariéru, přesto se na něm 
tato dlouhá přestávka výrazněji neprojevila. 
No a důvod jeho pauzy? Studium teologie! 
Pojďme si nyní představit tohoto 
ojedinělého muže. 
 

OLOMOUCKÉ PŮSOBENÍ 
  Matouš Venkrbec se hokejovému 
řemeslu vyučil v Olomouci. Už od mládí bylo 
jasné, že se jedná o velký talent. Hráč 
ročníku 1989 debutoval mezi muži již 
v ročníku 2006/2007. V téže sezóně si připsal 
i jedno odehrané utkání za národní tým do 
osmnácti let.  
  V nadcházejí sezóně se dokonce 
blýskl i gólem – svým premiérovým v 1. lize. 
Pravidelně se objevoval i v dresu 
reprezentační dvacítky. Zkrátka a dobře, 
Matouš Venkrbec měl slušně nakročeno 
k povedené kariéře, přestože ročník 
s datováním 2008/2009 už tak úspěšný 
nebyl. 
  V následující sezóně už se však 
Venkrbec prosadil i mezi seniory. Za Moru 
odehrál jednadvacet utkání, v nichž se mu 
podařilo hned dvanáctkrát bodovat. Vysoký 
útočník navíc sbíral zkušenosti po boku 
Korhoně a Tomajka, s nimiž chvíli nastupoval 
v jedné formaci.  
   

PŘERUŠENÍ KARIÉRY 
Matouš Venkrbec však šťastný nebyl, 

i když zažíval opravdu parádní ročník. Hokej 
už ho prostě přestal naplňovat. Proto se 
rozhodl po sezóně 2009/2010 přerušit 
kariéru – v jednadvaceti letech! „Nejednalo  
 

 

Tse o náhlé rozhodnutí. Tuhle myšlenku jsem 
nosil v hlavě zhruba dva roky. Jen jsem musel 
sebrat odvahu a ten krok udělat,“ uvedl pro 
hokej.cz. „Nehledal bych jednoznačný 
impuls, i když uznávám, že mému rozhodnutí 

I když byl bez nejrychlejšího kolektivního sportu šťastný, dlouho bez něj nevydržel. 
Nejprve začal trénovat mládež, v roce 2013 ho poté kontaktoval kamarád Lukáš Luňák, jehož 
otec rozjel v Prostějově ambiciózní projekt (postup do 1. ligy a pak i útok na nejvyšší soutěž). 
Venkrbec začal o nabídce spolupráce uvažovat a nakonec se zapojil do přípravy Jestřábů. 
„Plány klubu jsou v podstatě to, co mě přitáhlo zpátky k hokeji. Jsem opatrnější člověk, ale  

napomohlo, že jsem byl přijat k dennímu 
studiu na vysoké škole,“ dodal pro Libora 
Kulta.  

Co přimělo hráče se slibnou 
budoucností k tam razantnímu rozhodnutí? 
„Už jsem neměl do hokeje chuť,“ uvedl. 
„Hokej mi v podstatě nic nedával. Neměl 
jsem z něj radost, netěšil jsem se na zápasy 
ani na tréninky. Postupně jsem zjišťoval, že 
nastal nejvyšší čas, abych ten krok udělal, 
protože už jsem v hokeji neviděl žádný 
smysl,“ pokračoval. „Říkal jsem si: Tak jo, 
hraju hokej, k čemu je to dobrý? Jenom k 
tomu, abych si vydělal peníze? Prostě mě ta 
práce vůbec nenaplňovala. Jsem ještě mladý 
a mám šanci život užít tak, jak chci já. Už 
jsem byl v zaběhlých kolejích a měl jsem 
narýsovaný život, který byl do jisté míry 
pohodlný, i když je hokej dřina. Ale byl jsem 
na ni zvyklý. Nějak bych se tím protloukl, 
vydělal peníze a žil si – dejme tomu – dobře,“ 
poodhalil pro čtenáře iDnes.cz. „Zkrátka 
jsem se cítil vyhořelý. Nedokázal jsem si 
představit, že bych hokej hrál ještě deset 
nebo patnáct let. Snažil jsem se být trpělivý, 
zkoušel jsem to překonat, ale nakonec jsem 
došel k jasnému rozhodnutí.“   

Venkrbcovo přerušení kariéry 
pochopitelně překvapilo všechny. Od 
fanoušků Olomouce, hokejových odborníků, 
ale i jeho spoluhráčů. „Když jsem však všem 
podrobně vysvětlil své pocity a co budu dělat, 
dala mi většina za pravdu. Musím říct, že   foto: Lubomír Tesař

jsem nečekal, že to hlavně kluci v kabině vezmou takhle v pohodě,“ prozradil pro hokej.cz.   DOTAZNÍK MATOUŠE VENKRBCE 
A kam tedy směřovaly další kroky jednadvacetiletého mladíčka? Krom toho, že 

pokračoval ve studiu managamentu sportu a trenérství, se dostal na vysokou školu se 
zaměřením na teologii. Opravdu hodně ojedinělý obor pro hokejistu. 

zdroj: lhkjestrabi.cz 
 

„Pocházím z věřící rodiny 
a i já sám jsem věřící. Chtěl bych do této problematiky proniknout víc, zajímá mě to,“ uvedl. 

 
Ale 

víru nemůžete převzít jako nějaké dogma. Byly chvíle, kdy jsem pochyboval, ale tím si prochází 
každý křesťan,“ dodal v rozhovoru s Janem Dočkalem. „Nemyslím si, že víra a sport se nějak 
vylučují. Je hromada věřících sportovců. Napadá mě třeba známý hokejista Josef Marha. Je 
potřeba, aby věřící ve sportu byli a neutíkali z něj,“ dodal. 

Jak jste se dostal k hokeji? 
Můj táta je bývalý hokejový hráč i trenér, takže si mě už coby malého 

kluka bral čas od času „do práce“, no a na ledě se mi zalíbilo. 
 

Máte nějaký předzápasový rituál a oblíbené číslo? 
Číslo 97 jsem si oblíbil, ale nijak na něm nelpím a rituály žádné 

neprovádím. 
  Bez hokeje nakonec strávil tři roky. Svého rozhodnutí nikdy nelitoval. „Musím přiznat, 
že mi hokej vůbec nechyběl. Ty tři roky bych rozhodně nezměnil. Beru to tak, že jsem udělal to 
nejlepší, co jsem mohl udělat,“ řekl Adamu Bagarovi. „To, co se mi poté otevřelo, bylo pro mě 
mnohem větší než hokej,“ pokračoval. „Najednou byla spousta času a poprvé jsem zažil i 
prázdniny. Dalo mi to úplně jiné prostředí kolem věřících mladých lidí. Rozhodně se mi nestalo, 
že bych doma seděl a nevěděl, co mám dělat. Dostal jsem se do úplně jiné oblasti života a tam 
jsem vkládal svou energii,“ dodal pro hokej.cz.  

 

Co Vám udělá největší radost?  
Když udělám radost někomu dalšímu. To je radost, která se násobí. 

  Co Vás naopak dokáže nejvíce naštvat?  
Vlastní selhání. NÁVRAT K HOKEJI 

Jak si představujete ideální dovolenou? 
Odříznutý od světa; s manželkou a přáteli; alespoň měsíční. 

 
 



 soutěž. „Kdo ho nezná, nepozná to. Hokejista to byl a zase 
bude,“ uvedl trenér Josef Málek.  

 když vidím, jak se projekt rozbíhá a jak zatím funguje, tak se 
tady tvoří opravdu něco, co moc nemá obdoby,“ sdělil. 

I přes obtížné začátky nakonec olomoucký odchovanec 
nabral kondici a na ledě opět předváděl úžasné kousky. 
Rozhodně byste nehádali, že tři roky nehrál profesionální 

jako loni byl jednou z klíčových postav moravského celku. Proč 
píšeme byl? Protože je momentálně na marodce. Jeho absence 
je pochopitelně hodně znát, každopádně podle informací 
trenérů by měl být brzy k dispozici... Dokáže pomoci Jestřábům 
k záchraně první ligy? 

  Prostějovský kouč měl pravdu. Venkrbec patřil 
k nejlepším hráčům třetí nejvyšší soutěže. Ve 43 zápasech 
základní části nasbíral hned 58 bodů. Zářil i v play‐off a baráži, 
v níž vydatnou měrou přispěl k postupu Jestřábů do 1. ligy.  
  Dobře zapadl i do kabiny, byť se  
nezapojoval coby věřící do různých sázek, které partu 
nepochybně utužují. Jeho vyznání pochopitelně vyvolává 
spoustu narážek. Čas od času mu někdo řekne „Boží muž“. 

Jinak byste však nepoznali, že se jedná o hráče, jenž si 
rád zazpívá ve sboru a po zápasech si čte v bibli. „Nechci říci, že 
jsem rozdvojená osobnost, ale prostředí hokejové a prostředí 
věřících mladých lidí je hodně odlišné. Mají rozdílné pohledy na 
svět a chtěl bych to nějak propojit, abych dokázal být 
křesťanem v hokeji, stejně jako hokejistou v církvi.“ 

 Jistým způsobem dokonce Venkrbcovi  jeho víra 
v kariéře pomáhá. „Víra vás provází pořád a nejde to oddělit od 
nějaké oblasti nebo práce. Mám prioritu v Bohu, potom je 
manželka a případně zdraví. Hokej se pak najednou v mém 
žebříčku hodnot propadne. Ale neznamená to, že jej nedělám 
naplno. Znamená to, že mám nějaký nadhled a že hokej není 
úplně to nejdůležitější a nehroutí se kvůli němu svět. To jsem si 
před třemi lety nedokázal říci a v tom mi víra hodně pomohla,“ 
prozradil pro server hokej.cz.  
Jeho návrat k hokeji však přinesl i jeden nemalý problém. 
Nelíbí se mu totiž, že ho sport odtahuje od osobních záležitostí. 
„To není proti hokeji, baví mě moc. Jen přemýšlet nad něčím 
třeba i důležitým pak není kdy. Mám méně času na manželku, 
sebe i na vztah s Bohem,“ řekl pro iSport.cz. „K modlitbě se 
člověk potřebuje trochu sebrat, některé myšlenky vypustit. Není 
to snadné po tréninku nebo v autobusu. Takhle má v hlavě 
hokej a pak padne únavou. To není ideální,“ dodal v interview 
s Jiřím Punčochářem. 

I tak je však Matouš Venkrbec rád, že dal hokeji druhou 
šanci. Letní dřina se vyplatila a sport ho opět začal bavit. „Když 
to vezmu od začátku sezony tedy od června, kdy jsem se začal 
připravovat, tak jsem nevěděl, co od toho můžu čekat. Nebylo 
jasné, jestli opravdu hrát budu. Začal jsem v Prostějově 
trénovat děti a zkusil jsem to jako hráč. Nakonec se to povedlo. 
Velkou zásluhu na tom má Vláďa Stejskal, který hned po svém 
příchodu hrál se mnou a táhl mě nahoru. Za to mu musím 
poděkovat. Chytil jsem se, sice ještě vnímám ve svém výkonu 
velké rezervy,“ uvedl pro prostejovsky.denik.cz. „Jsem moc rád, 
že mě hokej zase chytl a baví,“ uzavřel v rozhovoru s Lukášem 
Horákem.  
  Matouš Venkrbec, jakožto jeden ze základních 
stavebních kamenů postupového mužstva, v kádru zůstal i pro 
prvoligový ročník. Jeho výkonnost byla otazníkem, přestože 
nikdo nepochyboval o tom, že talent má tento 193 centimetrů 
vysoký forvard opravdu obrovský. Nicméně ex‐oloumoucký 
forvard se nakonec na tempo 1. ligy dokázal adaptovat a stejně  HRÁČSKÉ INFO 

11. 5. 1989 
193cm, 92kg 

útočník 
hůl levá 

8Z, 2G, 1A, ‐1 +/‐, 6TM 
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PIRATICHOMUTOV.CZ  HCDUKLA.CZ

hokejista překonal významný milník v počtu startů či branek atd.). 
To je pochopitelně velké plus. Povedené jsou i sestřihy z utkání, 
které uveřejňuje klubová televize HS ICE TV. 

 

VZHLED (7/10): Nenadchne, ale ani neurazí. Rozhodně se však 
jedná o přehledné webovky. Malou vedou snad je jen to, že odkaz 
na sekci „ptejte se“ není k nalezení pod sekcí „fanoušci“, ale jen 
v dolní straně pod aktualitami. Kdo to nezná, tak si může myslet, že 
rubrika „ptejte se“ na stránkách Dukly neexistuje.   

VZHLED (10/10): Chomutovské oficiální stránky patří graficky 
k nejlepším v zemi. Klub si dává na fanoušcích hodně záležet, což je 
vidět i na designu webu, který je možná nejhezčí mezi všemi 
prvoligovými celky.  
   
ČLÁNKY (10/10): Pirátské stránky byly co se týče obsahu snad 
nejlepší i v extralize, v parádním servisu navíc redakce webu 
pokračuje i o soutěž níže. Fanoušek si opravdu nemůže přát více.  

ČLÁNKY (8/10): Tradiční servis. Zajímavá bývá anketa o nejlepšího 
hráče měsíce.  
 

  FOTOGRAFIE (6/10): Jihlavské stránky vždy měly nadstandardní 
fotografie, letos to však neplatí. Z většiny dosud odehraných 
domácích duelů totiž nebyly uveřejněny žádné snímky! Je tedy 
jasné, na čem by měla Dukla v budoucnu zapracovat.  

FOTOGRAFIE (8/10): Snímky z chomutovských utkání mívají 
slušnou kvalitu. Nicméně ničím výjimečné nejsou.  
 
OSTATNÍ (10/10): Chomutov dává důraz na mládež, i na klubových 
stránkách tak naleznete zajímavé rozhovory se začínajícími 
hokejisty. Velkým plusem jsou navíc i videorozhovory, momenty 
utkání, YouTube kanál či propojení s účtem na Twitteru.  

 
OSTATNÍ (7/10): Videosestřihy zajišťuje PromoTeam. Plusem je to, 
že se fanoušci mohou ptát v sekci „ptejte se“ jednatele klubu.  

HODNOCENÍ: 70%
HODNOCENÍ: 95% 

RYTIRIKLADNO.CZ  HSTREBIC.CZ

VZHLED (5/10): Kladenské stránky patří svým vzhledem k průměru 
1. ligy, možná i podprůměru. Na první pohled nejsou moc 
přehledné, špatně řešená je i soupiska týmu. Krom toho chybí i 
archiv fotografií. Snímky ze zápasů tak naleznete pouze pod 
shrnutím jednotlivých utkání.  

VZHLED (8/10): Jedná se o velmi přehledný web, který působí 
velmi příjemným dojmem. Velmi povedená je i lišta na pravé 
straně stránek (viz dolní fotografie vedle), kde jsou odkazy na 
profily nejvýznamnějších osobností třebíčského hokeje. 

 
 

ČLÁNKY (8/10): Po utkáních dělá redakce videorozhovory, nechybí 
ani předzápasové preview či články o mládeži. Zkrátka solidní 
servis.  

ČLÁNKY (8/10): Nechybí preview, shrnutí zápasu, ohlasy po utkání 
(i v audio formě)... Zkrátka a dobře, perfektní servis pro náročné 
třebíčské publikum.  

 
 

FOTOGRAFIE (7/10): Samotná kvalita fotek rozhodně není špatná, 
nicméně absence fotogalerie hodně škodí. Mnozí fanoušci jiných 
klubů nemusí snímky vůbec najít.  

FOTOGRAFIE (9/10): Není žádnou novinkou, že fotografie na webu 
hstrebic.cz patří k nejlepším v lize.  
 

 
OSTATNÍ (8/10): Když se do webu ponoříte hlouběji, začnete 
objevovat různá zajímavá statistická fakta (např. který třebíčský OSTATNÍ (9/10): Co se týče propojení klubových stránek 

s Twitterem, Google+ či Facebookem, nelze rozhodně nic vytknout. 
Ba právě naopak, odkazy na tyto sociální sítě musíme pochválit. 
Krom toho zaslouží ocenění i klubová televize Rytir.tv.  

HODNOCENÍ: 70% HODNOCENÍ: 80%
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HCREBEL.CZ 

však je to, že u sestřihů ze zápasů chybí některé góly a zajímavé 
situace. 

HCLITOMERICE.CZ

dlouho nefungoval, přesto má benátecký web další nedostatky. 
Chybí například sestřihy ze zápasů.  

VZHLED (8/10): Velmi zajímavé je zejména pozadí klubového 
webu. Logo s oprýskanou zdí je opravdu velmi zajímavým 
grafickým prvkem. Upoutávka na zápasy je rovněž velmi vhodně 
umístěna. 

VZHLED (6/10): Průměr. Nic světoborného to rozhodně není, ale 
na potřeby prvoligového celku to bohatě stačí.  
 
ČLÁNKY (6/10): Litoměřická redakce dělá přesně to, co je potřeba. 
Tedy preview k utkání, shrnutí zápasu a v neposlední řadě i ohlasy. 
Jenže nic nadstandardního se na webu hclitomerice.cz neobjevuje. 
Mnohdy tak nastanou hluchá místa, kdy se na stránkách neobjeví 
žádný nový článek.  

 
ČLÁNKY (7/10): Stručně řečeno prvoligový standart. Pozitivum je, 
že nechybí články o mládeži.  
 

 FOTOGRAFIE (7/10): Snímky jsou samy o sobě zajímavé, leč jejich 
kvalita je kolísavá. Nicméně se stále jedná o ligový standart, možná 
dokonce i nadstandard. 

FOTOGRAFIE (7/10): Litoměřické stránky se mohou pochlubit 
solidními fotografiemi, které jsou uveřejňovány po každém 
domácím zápase. Často jsou některé, zvláště ty detailní, snímky 
opravdu zajímavé. 

 
OSTATNÍ (8/10): Videosestřihy zápasů chybí, což je rozhodně 
minus. Přes web vysilamezive.cz však můžete sledovat zápasy 
Rebelu živě z pohodlí vašeho domova. To předchozí nedostatek 
vyváží. Čas od času na hcrebel.cz vyjde zajímavý článek. Vtipné 
bývají i pozvánky na derby, s nimiž si dává redakce velkou práci.  

 
OSTATNÍ (6/10): Na Facebooku Stadionu se pravidelně objevují i 
sestřihy z prvoligových utkání. To je pochopitelně v porovnání s 
ostatními weby plus.  

HODNOCENÍ: 75% HODNOCENÍ: 65%

HC‐HAVIROV.CZ  HOKEJBENATKY.CZ

 

VZHLED (6/10): Nejedná se o příliš designově povedený web. 
Určitě by stálo za to, zauvažovat o grafickém redesignu webu.  

VZHLED (6/10):Webové stránky Benátek nad Jizerou si na nic 
nehrají. Žádné grafické superefekty a podobně. A někdy je 
v jednoduchosti krása. Otázkou však je, zda je červená barva u 
nadpisů článků a v barvách některých sloupců kladem, nebo 
záporem. Nicméně i tak je barevné provedení webu opravdu na 
velmi dobré úrovni. 

ČLÁNKY (7/10): Mnohdy chybí textový přepis ohlasů po utkání, 
kvalita preview je pak kolísavá. Během okurkové sezóny však vyšla 
řada zajímavých článků – například ten o zákulisí K&K PNEU arény. 

 
ČLÁNKY (7/10): Čas od času vyjde opravdu zajímavý rozhovor. 
Obecně webové stránky Pojizeřanů nabízí poměrně solidní servis.  

FOTOGRAFIE (9/10): Na webu hc‐havirov.cz jsou uveřejňovány 
fotografie od více autorů, což rozhodně není na škodu. Jedná se o 
opravdu kvalitní snímky, které zachycují spoustu zajímavých 
detailů. Po této stránce rozhodně není co vytknout.  

 
FOTOGRAFIE (3/10): Dříve měly Benátky nad Jizerou velmi dobré 
fotky. Letošní i loňský archiv snímků ovšem zeje prázdnotou. 
Fotografie z domácích utkání tak nabízí alespoň agentura PPNA. 

 
OSTATNÍ (7/10): Klubová televize je rozhodně na velmi dobré 
úrovni. Ohlasy po zápase netrvají pouhou minutu, mnohdy se 
naopak interview dostane i k zajímavějším tématům. Minusem 

 
OSTATNÍ (5/10): Nedávno se konečně opravil archiv článků, který 

HODNOCENÍ: 70% HODNOCENÍ: 55%



WEBY PRVNÍ LIGY - HODNOCENÍ

 

HOKEJSUMPERK2003.CZ 

hcusti.cz. Jenže letos klubová televize nefunguje. A to i z důvodu 
toho, že nebyla spuštěna kostka. Ta by však brzy měla být opět 
spuštěna. Dočkáme se videosestřihů? 
 

HCMOTOR.CZ

podtrženo, web Kadaně je průměr, který sice stačí, ale nic 
k chlubení to není. 

VZHLED (6/10): Šumperský web zůstal věrný liště napravo, nikoliv 
nahoře jak bývá v poslední době módní. Záleží na jednotlivci, který 
z těchto dvou způsobů preferuje, ale vizuálně vypadá přece jen 
lépe menu nahoře.  

VZHLED (9/10):Web Motoru má v sobě zakomponovány všechny 
moderní prvky. Skvělým způsobem jsou stránky propojeny 
s Facebookem a Twitterem. I přes množství odkazů a informací je 
web velmi přehledný. I když byly tyto stránky dělány tak trochu 
narychlo, určitě se povedly.  

ČLÁNKY (7/10): Stránky Draků jsou v lecčems nadstandardní. 
Objevují se tam totiž i články, které se přímo netýkají pouze 
Šumperka, ale obecně první ligy. Některé informace se dokonce na 
hokejsumperk2003.cz objeví ještě dříve, než se zpráva dostane do 
světa. Informační náskok je hodně důležitý.   

 
ČLÁNKY (10/10): Redakce hcmotor.cz je zvyklá pracovat 
v extraligových podmínkách. Fanoušci se při návštěva stránek 
rozhodně mají na co těšit, jelikož velmi často vychází velmi 
zajímavé rozhovory.  

   
FOTOGRAFIE (6/10): Fotky bývají po každém zápase, bohužel jsou 
ale v malém rozlišení, což negativně ovlivňuje jejich kvalitu. 

FOTOGRAFIE (8/10): Fotek z utkání by rozhodně mohlo být více. 
Čas od času ovšem na zápas Motoru dorazí Petr Kraus, zřejmě 
nejlepší sportovní fotograf pořizující snímky z druhé nejvyšší 
soutěže.  

 
OSTATNÍ (10/10): Propojení s Twitterem a Facebookem je na 
špičkové úrovni. Živé přenosy Life TV jsou pak obdivuhodným 
počinem.  

 
OSTATNÍ (9/10): Nechybí videosestřihy, fanoušci se mohou ptát 
v sekci „ptejte se“ klubového vedení. Zkrátka, palec nahoru. 

HODNOCENÍ: 75% HODNOCENÍ: 90%

HCUSTI.CZ  SKKADAN.CZ

 
VZHLED (6/10): Zkrátka šedý průměr. Nic úchvatného. Na klub, 
který není zrovna hojně navštěvován, je  to ovšem odpovídající. 
Hráči měnící se na pozadí stránek jsou  nicméně rozhodně 
zajímavým prvkem. 

VZHLED (8/10): Webové stránky jsou velmi přehledné. Nedávno 
naštěstí zmizela tragická „oplatka“ v pravém rohu (viz starší 
obrázek dole)... 

 
 

ČLÁNKY (6/10): Redakce skkadan.cz na sebe může být pyšná. 
Neztrácí motivaci a čas od času udělá opravdu povedený rozhovor.  

ČLÁNKY (9/10): Zdeněk Kamínek mladší patří k nejlepším 
prvoligovým redaktorům. Jeho rozhovory jsou opravdu na špičkové 
úrovni. Na oficiálních stránkách severočeského celku je neustále co 
číst, což by mělo být vůbec to nejdůležitější.   

I co se týče pozápasových ohlasů nabízí tyto stránky pro své 
čtenáře velmi slušný standart.  
 

 
FOTOGRAFIE (4/10): Fotky jsou pořizovány nepravidelně. A nutno 
dodat, že vzhledem ke kvalitě fotoaparátu rozhodně nepatří 
ke špičce 1. ligy.  

FOTOGRAFIE (6/10): Poté, co přestal fotky na web dodávat 
Miroslav Rosendorf, šla kvalita dolů. Nyní fotografie klubový web 
postrádá. Snímky jsou k dostání alespoň na adrese sportyusti.cz.  

 
 

OSTATNÍ (5/10): Videosestřihy chybí. V rubrice „ptejte se“ jsou off‐
line rozhovory s hráči výjimkou potvrzující pravidlo. Sečteno 

OSTATNÍ (8/10): Lion´s TV, to bývala hlavní dominanta webu 

HODNOCENÍ: 75% HODNOCENÍ: 50%



WEBY PRVNÍ LIGY - HODNOCENÍ

 

HCMOST.CZ 

pozápasové ohlasy hráčů či se podívat na sestřihy z jednotlivých 
utkání.  

KONEČNÉ HODNOCENÍ
 

  1. PIRÁTI CHOMUTOV 95%

VZHLED (3/10): Na první pohled je vidět, že tyto stránky nepochází 
z dílny eSports. Podivné rozlišení fotek na úvodní stránce je rovněž 
zarážející a působí značně amatérsky. Propojení s Facebookem je 
však vyřešeno zajímavě.  
 

 ČLÁNKY (6/10): V závěru loňské sezóny sice redakce na chvíli 
rezignovala a nepsala ani shrnutí zápasů, ale jinak rozhodně 
nepatří k nejhorším. Preview k utkání obsahují aktuální informace 
o sestavě pro dané utkání, což nebývá zvykem a fanoušci Mostu to 
jistě ocení. Na webu se navíc velmi často objevují rozhovory 
s vedením klubu, což bývá velmi zajímavé.  

2. ČEZ MOTOR ČESKÉ BUDĚJOVICE 90%

 
3. SK HORÁCKÁ SLAVIA TŘEBÍČ 80%FOTOGRAFIE (2/10): Loni jste z jednotlivých zápasů nalezli ve 

fotogalerii minimum fotek, letos ovšem ani to ne... 
 

3. LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV 80%OSTATNÍ (6/10): Největším pozitivem na mosteckých stránkách je 
jistě fakt, že tam bývají zveřejňovány sestřihy ze zápasů.  

5. HC SLOVAN ÚSTÍ NAD LABEM 75%
HODNOCENÍ: 45% 

LHKJESTRABI.CZ  6. HC REBEL HAVLÍČKŮV BROD 70%

6. HC DUKLA JIHLAVA 70%

6. SALITH ŠUMPERK 70%

 
6. RYTÍŘI KLADNO 70%

VZHLED (8/10): Prostějovské stránky prošly přes léto rekonstrukcí. 
Ani před ní nebyly rozhodně nepovedené, redesign však posunul 
jejich vzhled ještě o třídu výše.  Navíc jsou ještě přehlednější, 
jelikož jsou vyvedeny v moderním stylu.  

6. AZ HAVÍŘOV 70%

 
ČLÁNKY (9/10): Redakce Jestřábů patří k nejlepším v 1. lize. Nejde 
jí takřka nic vytknout. Chybí pouze některý originální prvek, kterým 
by tyto stránky byly typické, tak jako Chomutov svými momenty 
utkání nebo Ústí nad Labem rozhovory Zdeňka Kamínka mladšího.   11. HC STADION LITOMĚŘICE 65%
 
FOTOGRAFIE (7/10): Fotek je sice hodně, ale nejsou kvalitní tak 
jako na webech, kterým jsme v tomto hodnocení dali osm bodů a 
výše.  

12. HC BENÁTKY NAD JIZEROU 55%

 
OSTATNÍ (8/10): V klubové televizi si můžete poslechnout  13. SK KADAŇ 50%

14. HC MOST 45%

HODNOCENÍ: 80% 



 

foto: Petr Kraus

PETR PUNČOCHÁŘ 



 

Kadani, načež před začátkem play‐off posílil 
Duklu Jihlava, jež tehdy rovněž hrála druhou 
nejvyšší soutěž.  

Právě na Vysočině nakonec 
Punčochář konečně zakotvil. Zatímco 

tepu, prasknout. Veškerá krev by šla do 
břicha a bylo by po mě do dvou vteřin,“ sdělil 
čtenářům iSport.cz.T „ TPrvní co mě napadlo 
bylo, že je konec s hokejem, že už si nikdy 
nezahraju,“ uvedl pro hokejcb.cz.  

v sezóně 2002/2003 zažil pocity ze sestupu, 
v ročníku 2003/2004 si vše vynahradil. 
Nejprve pomohl Dukle k vítězství v 1. lize a 
poté se podílel i na úspěšně zvládnuté baráži 
s Českými Budějovicemi.  
  Petr Punčochář byl obránce 
extraligových kvalit, takže v Jihlavě logicky 
setrval i pro nadcházející sezónu v nejvyšší 
soutěži. Dukle se však ročník poznamenaný 
výlukou v NHL vůbec nepovedl. Stejně jako 
v předcházejících dvou letech si tak Petr 
Punčochář prodloužil sezónu 
nevyzpytatelnou a nepříjemnou baráží. 
Tentokráte s hořkým koncem pro něho i 
celou Duklu. Nejúspěšnější celek 
československé hokejové historie totiž mezi 
elitou vydržel pouze jeden rok. 
  Petr Punčochář však v extralize 
setrval. Nadcházejících pět dlouhých let totiž 
strávil v tradiční hokejové baště – 
v Litvínově. Tam se vypracoval mezi 
spolehlivého člena týmu, byť v produktivitě 
tento defenzivně laděný zadák nikterak 
nevyčníval. Po pěti ročnících už však 
Punčochář potřeboval změnit prostředí. 
Dohodl se na ukončení spolupráce a přijal 
nabídku Vítkovic. 
  Hned premiérová sezóna mezi 
Ostravany přinesla Punčochářovi ojedinělý 
úspěch. Nejenže si vytvořil osobní rekord 
v počtu získaných bodů (2+11), ale hlavně 
pomohl svému celku k postupu do finále 
play‐off. Tam sice Slezané nestačili na 
nedaleký Třinec, i tak se však jednalo o velmi 
povedený ročník, na který bude Petr 
Punčochář jistě mile rád vzpomínat. 
  Sezóna 2011/2012 už tak povedená 
nebyla. A to jak z individuálního, tak i 
týmového hlediska. Punčochář byl určitě 
z tohoto ročníku rozmrzelý, jenže jak záhy 
zjistil, že hokej je oproti vlastnímu zdraví 
pouze malicherná záležitost. 
 

BOJ S NEMOCÍ 
  V létě roku 2012 byly totiž Petru 
Punčochářovi v rámci předsezónní lékařské 
prohlídky diagnostikovány problémy s 
aortou, tepnou rozvádějící okysličenou krev 
ze srdce do těla. Doktoři pochopitelně 
zakázali Punčochářovi vyvíjet jakoukoli 
namáhavou činnost. „Doktoři mi říkali, že 
aorta mohla při střetu, nebo při zvýšeném 

 Petr Punčochář zažil ojedinělý životní příběh. 
K hokeji má silné pouto. Přestože mu byly na konci roku 
2012 diagnostikovány potíže se srdcem, po náročné 
operaci se k milované hře opět vrátil. Zkrátka srdcař jak 
se patří. Popřejme mu tedy, ať už se zdravotním lapáliím 

slušně našlápnuto ke skvělé kariéře.  
  V ročníku 2001/2002 už byl hokejista 
s držením hokejky napravo stabilním členem 
karlovarské defenzivy. Odehrál 32 zápasů, v nichž 
se mu povedlo dvakrát bodovat a hlavně skončit 
v kladných hodnotách ve statistice +/‐.  podobného rázu konečně vyhne. 

    To následující sezóna už byla plná 
cestování. Z Karlových Varů v průběhu sezóny 
chodil vypomáhat Chomutovu, před koncem 
ročníku pak talentovaného mladíka, jenž si týž rok 
zahrál i na juniorském mistrovství světa, získal 
Havířov, který se připravoval na boj o udržení. 
Jenže ani příchod Punčocháře Predátorům 
nepomohl k záchraně. Slezané totiž podlehli 
Kladnu poměrem 4:2 na zápasy. Trpká zkušenost 
pro táborského rodáka. 

BRZKÉ EXTRALIGOVÉ ZAČÁTKY 
  Petr Punčochář, rodák z Tábora, se narodil v roce 
1983. Už o sedmnáct let později pak debutoval v nejvyšší 
soutěži. A to za Karlovy Vary, kam přišel coby člen 
reprezentační osmnáctky  z Českých Budějovic.  
  Již v nadcházející sezóně s datováním 2000/2001 
se Petr Punčochář zapsal i mezi střelce. Talent to tedy byl 
nesporný, o čemž nejlépe svědčí i jeho skvělé výkony MS 
hráčů do osmnácti let 2001. Na tomto turnaji totiž 
v sedmi zápasech nasbíral hned pět bodů a byl vůbec 
nejlepším obráncem České republiky. Na šampionátu tak 
logicky upoutal pozornost zámořských skautů. Petr 
Punčochář byl nakonec do NHL opravdu draftován, a to 
ze 186. pozice zástupci Chicaga Blackhawks. Až po něm 
šli na řadu takoví hráči jako Jussi Jokinen, Brooks Laich, 
Johnny Oduya, Marek Svatoš či P. A. Parenteau. Sečteno 
podtrženo, 184 centimetrů vysoký zadák měl více než  

 
JIHLAVA – LITVÍNOV‐ VÍTKOVICE 

  Stejně jako ročník 2002/2003, i sezóna 
následující se nesla ve znamení neustálého střídání 
týmů. Punčochář si dokonce zahrál za šest různých 
celků! Nejenže hrál za A‐tým Karlových Varů, ale i 
za jejich juniorku, krátce se pak mihl i na hostování 
ve Znojmě, hodně toho odehrál v prvoligové  
  

STATISTIKY 
 

 



 

 

TVeřejnost o jeho problémech dlouho nevěděla. Obětavý obránce 
totiž tajil důvody své absence v extraligových duelech. Svůj 
zdravotní stav prozradil až poté, co se na diskuzních fórech dočetl 
o tom, že své problémy pouze předstírá.  
T  Po oznámení smutné zprávy však Petra Punčocháře zavalily 

uvedl Punčochář v rozhovoru s Adamem Bagarem.  
Ex‐jihlavský obránce měl ale znovu neuvěřitelnou smůlu. 

Ve druhém kole loňského extraligového ročníku mu totiž 
poranila kotník jím zblokovaná střela. „Ke konci zápasu už jsem 
měl krvavé tkaničky, tušil jsem, že to nebude dobré,“ řekl. 

přestože ta cesta byla opravdu hodně trnitá. Zaslouží si tedy velký 
obdiv! „Myslím si ale, že k hokeji přistupuji pořád stejně, že ty 
potíže se srdcem můj přístup k hokeji nezměnily. Snažím se makat, 
abych co nejvíc pomohl týmu. Už nejsem nejmladší, takže o to víc 
se musím snažit,“ uvedl pro hcmotor.cz.  

DALŠÍ HOKEJISTÉ SE  
SRDEČNÍMI PROBLÉMY 

 
SERGEJ ŽOLTOKS 

Jedné z legend lotyšského hokeje bezprostředně po 
zápase selhalo srdce. Jednalo se o obrovskou 
tragédii, kterou nikdo nemohl čekat. Další ránou pro 
lotyšský národní tým pak bylo datum 7. září 2011, 
kdy zahynul Karlis Skrastinš, bek Jaroslavle.  

 přání brzkého uzdravení. Všichni pak napjatě sledovali, jak 
dopadne prosincová operace. K úlevě všech fanoušků a zejména 
rodiny žádné komplikace nenastaly a zkušený zadák se uzdravil. 
„

Zranění, které se normálně vyléčí do čtrnácti dnů, provázely 
komplikace, kvůli nimž Punčochář chyběl hned měsíc! „Měl jsem 
díru až na kost a rána nechtěla srůst,“ sdělil pro iSport.cz. 
„Psychickou sílu to bere strašně. Celý minulý rok jsem se od 
prosince připravoval na suchu, měl jsem radost, že můžu zase 
hrát zápasy… A hned ve druhém kole přijde tohle! Běžný zákrok, 
běžný blok střely a víc jak měsíc jsem nehrál,“ dodal v interview 
s Květoslavem Šimkem.  

ZPĚT DOMA NA JIHU ČECH 
  Po skončení loňské sezóny už s ním Vítkovice kontrakt 
neprodloužily. Petr Punčochář si tedy hledal nové angažmá. 
Nakonec se dohodl s Českými Budějovicemi, kde působil již 
v mládežnických kategoriích. „Hrát doma bude příjemná změna,“ 
řekla čerstvá akvizice Motoru pro Jaroslava Peška. „Vždycky jsem 
to měl nastaveno tak, že jsem v srpnu odjel a domů se vrátil zase až 
na konci sezony. Radost má určitě i rodina, že se nemusí stěhovat," 
uvedl pro hokej.cz.  

Jizvu mám od krku do půlky břicha, ale cítím se dobře,“ poslal 
povzbudivý vzkaz z nemocnice.  

 Spolehlivého beka ale pochopitelně čekala dlouhá 
rekonvalescence. Punčochář už nakonec do sezóny 2012/2013 
nezasáhl. „První měsíc po operaci jsem šel třeba jen na krátkou 
procházku a už jsem toho měl dost. Byl jsem ve stavu, kdy mě 
vůbec nenapadlo, že bych ještě mohl vrcholově sportovat,“ řekl pro 
hokej.cz.  

Poté, co se mu podařilo kotník konečně vyléčit, už se 
objevoval pouze v dresu Havířova, kam byl Vítkovicemi poslán na 
rozehrání. „Bylo to psychicky hrozně náročné. Zranění mi v 
podstatě zavřelo cestu do extraligy," uvedl pro hokej.cz.  

  Poctivý obránce má po XY odehraných zápasem na svém 
kontě X kanadských bodů, které vznikly součtem tří branek a šesti 
asistencí. Daří se mu i v kolonce +/‐. Drží se totiž v plusových 
vodách této statistiky (+3). Kariéra bezmála metrákového obránce 
tedy po vážných zdravotních problémech opět nabírá zajímavé 
obrátky. Nabízí se tedy otázka – dokáže Punčochář pomoci Českým 
Budějovicím k návratu mezi elitu? „Fanoušci tady mají hokej rádi a 
zasloužili by si určitě  více než první ligu," uzavřel zkušený obránce. 

 
NÁVRAT K HOKEJI  Za AZet nakonec sehrál devětadvacet prvoligových duelů (včetně 

čtvrtfinále play‐off) s bilancí 1+5. Punčochář si užíval jak herní 
vytížení, tak i hlasitou podporu publika. „Líbilo se mi tam po 
všech stránkách. Dobrá atmosféra i parta kluků, opravdu skvělé 
na rozehrání," dodal v interview s Adamem Bagarem.  

  Přípravu na nadcházející ročník už ovšem nevynechal. 
Přestože to neměl zdaleka lehké, chtěl zabojovat o místo v sestavě 
extraligových Vítkovic. A jeho sen se díky neuvěřitelné dřině a 
odhodlání vyplnil! „Jsem zase zpátky v partě mezi kluky a žiji opět 
hokejem, což je takový splněný sen, který jsem si po operaci dal,“  

ALEXEJ ČEREPANOV 
Návrat do profesionálního hokeje se mu tedy podařil,   Čerepanov byl obrovský talentem ruského hokeje. 

New York Rangers na něm chtěli postavit 
budoucnost. Jenže nesmírně šikovný forvard zemřel 
v devatenácti letech. Zradilo ho srdce. Umíral přímo 
před očima svého spoluhráče z Omsku Jaromíra 
Jágra. Obrovská tragédie... 

  
  
  
 

 

JIŘÍ FISCHER 
Český hokejista měl narozdíl od výše uvedených 
štěstí. Přímo na střídačce Detroitu ho totiž dokázali 
zachránit lékaři. Bohužel slibně rozjetou kariéru 
ukončit musel. Hokeji se ovšem věnuje dál. 

HRÁČSKÉ INFO DALŠÍ...  
8. 6. 1983  Rich Peverley – útočník Dallasu musel přerušit 

184cm, 94kg 
obránce 
hůl pravá 

18Z, 3G, 6A, 
+3 +/‐, 16 TM 

kariéru zrovna v době, kdy zažíval nejlepší sezónu v 
životě 
Lukáš Sláma – třebíčského obránce zachránili 
olomoučtí protihráči, dokázal se vrátit k hokeji 



LEGENDA

 JIŘÍ CMUNT 
Jiřího Cmunta určitě znají i ti, kteří 1. ligu v minulosti nesledovali úplně do detailů. Nikomu však nemohlo 

uniknout, jak v poslední dekádě minulého století tento hokejista v druhé nejvyšší soutěži dominoval.  
  Je rozhodně zajímavé, že Jiří Cmunt nikdy extraligu nehrál, tedy pravidelně. Jediný ročník, který strávil mezi 
elitou, byl ten s datováním 1993/1994. Tehdy oblékal barvy Jindřichova Hradce a vedl si výborně. Sbíral průměrně více 
než půl bodu na zápas.  Po sestupu Vajgaru se ovšem vrátil do 1. ligy, v níž strávil dalších šest.  
  Do roku 1996 oblékal barvy jihočeského celku, kde s hokejem začínali třeba Jiří Novotný či Jan Marek. 
V poslední sezóně v barvách Jindřichova Hradce si vytvořil i rekord v počtu branek (24), který už Cmunt nikdy 
nepřekonal.  
  Poté, co se rozloučil s mateřským celkem, zamířil do čím dál ambicióznějšího Berouna. V ročníku 1997/1998 
zaznamenal úctyhodných 62 kanadských bodů. Ani tato úchvatná bilance mu však nestačila na triumf v této statistice. 
Vše si ovšem vynahradil v sezóně 1999/2000. Tehdy dal 21 branek, k nimž přidal třicet asistencí. V obou statistikách byl 
nejlepší v celé soutěži.  
  Hodně tedy překvapilo, když se po tomto životním ročníku odebral na první zahraniční angažmá – do Německa. 
To samozřejmě není to zmiňované překvapení. Šokovalo totiž, že nezamířil do elitní soutěže, nýbrž až do třetí ligy 
našich sousedů!  
  Nakonec však v této poloprofesionální soutěži strávil pouze rok, jelikož ho zlákal Regensburg, tým z 2. německé 
ligy. I tam patřil k nejproduktivnějším hráčům svého zaměstnavatele.  
  Tato zahraniční štace skončila v roce 2004. Tehdy se vrátil do Jindřichova Hradce, který už ovšem hrál pouze 
třetí nejvyšší soutěž. V nadcházející sezóně s datováním 2005/2006 se opět vydal za hranice. Tentokráte za teplem do 
přímořské Itálie (opět do 2. nejvyšší soutěže). Poslední tři roky své kariéry pak strávil v Jindřichově Hradci, kde 
naposledy nazul brusle v ostrém zápase v roce 2009.  
  Jiří Cmunt byl zkrátka hokejista, na kterého se jen tak nezapomíná. Se svou úspěšnou kariérou se navíc rozloučil 
opravdu velkým stylem. V posledním ročníku před odchodem do hokejového důchodu sice odehrál dohromady (včetně 
play‐off) jen dvanáct duelů, ale bodovat se mu podařilo hned devatenáctkrát.  

Sečteno podtrženo, 176 centimetrů měřící Jiří Cmunt je po zásluze považován za jednu z legend 1. ligy.  
 

STATISTIKY  
 

 



ARCHIV MAGAZÍNU O 1. LIZE

 
ROČNÍK 2012/2013  ROČNÍK 2013/2014  ROČNÍK 2014/2015 

  

1. číslo: ZDE

OBSAHY ČÍSEL 
 
1. číslo: Průvodce sezónou, TOP 10 hráčů do 175 cm 
 
2. číslo: Michal Mikeska, Mario Cartelli, Martin Filip, Milan Toman, 
Lukáš Pabiška, BK Mladá Boleslav, Královští Lvi Hradec Králové, Jiří 
Novotný, TOP 10: brankáři 
 
3. číslo: Jiří Cetkovský, Marian Morava, Nikola Gajovský, David 
Vrbata, Radim Kucharczyk, Aleš Totter, HC Stadion Litoměřice, HC 
Benátky nad Jizerou, TOP 10: mladíci, Žebříček dresů, Legenda: 
David Mikšan 
 
4. číslo: Radim Vrbata, Zdeněk Ondřej, Jan Plodek, Petr Přindiš, 
David Ludvík, Nathan Walker, HC Rebel Havlíčkův Brod, SK Kadaň, 
Přehled rváčů, bláznů a průšvihářů, Movember v 1. lize, TOP 10: 
veteráni 
 
5. číslo: David Výborný, Lukáš Poživil, Martin Vágner, Pavel Selingr, 
Lukáš Cingeľ, Michal Tvrdík, Aleš Holík, Milan Přibyl, Martin Filip, 
Salith Šumper, SK HS Třebíč, TOP 10: Praváci, Pavel Šebesta 
 
6. číslo: Průvodce play‐off, Boris Žabka, Ladislav Slížek, Richard 
Diviš, Daniel Boháč, Daniel Hodek, Luděk Brož, TOP 10: cizinci, 
Alexandr Elsner 
 
7. číslo: Shrnutí sezóny, TOP 100 hráčů sezóny, udílení trofejí, 
shrnutí play‐off/out, výroky, Pavel Maláč 

 

     5. číslo: ZDE  1. číslo: ZDE 5. číslo: ZDE 1. číslo: ZDE
 
2. číslo: ZDE     6. číslo: ZDE 
 
3. číslo: ZDE               7. číslo: ZDE 
 
4. číslo: ZDE 

 
 

    
   

ZDE2. číslo:     6. číslo: ZDE   ZDE
 
3. číslo: ZDE   7. číslo: ZDE 
       
4. číslo: ZDE 
 

OBSAHY ČÍSEL
 
1. číslo: Průvodce sezónou, TOP 15 letních posil, přehled posledních 
dvaceti prvoligových sezón 
 
2. číslo: Viktor Ujčík, Angel Krstev, Martin Falter, Peter Jánský, Karel 
Hromas, Petr Opršal, Lubomír Vosátko, Medvědi Beroun 1933, Michal 
Vodný, TOP 15: Junioři, Speciál: Největší prvoligové osobnosti za 
posledních 10 let, Legenda: Michal Černý 
 
3. číslo: Aleš Kotalík, Michal Mikeska, Martin Chabada, Petr Kanko, Tomáš 
Fořt, Michal Důras, Martin Tůma, Lukáš Nahodil, Petr Přikryl, Petr Jíra, 
Milan Mikulík, HC Motor České Budějovice, Legenda: Michal Černý, TOP 
15 útočných formací 
 
4. číslo: Michal Broš, Jakub Čuřík, Jan Novák, Jaroslav Roubík, Rostislav 
Malena, Marek Černošek, Jiří Kuchler, Žebříček klubů 2013, Efekty posil, 
Jak se vyplácí posily?, HC Slovan Ústečtí Lvi, TOP 15 týmů za posledních 
deset let, Richard Brančík 
 
5 číslo: Ctirad Ovčačík, Niko Kapanen, Zbyněk Hrdel, HC Dukla Jihlava, 
Tomáš Klimenta, Lukáš Sáblík, Marek Laš, Karel Plášek, žebříček trenérů, 
Ladislav Rytnauer, Roman Prošek, David Pojkar, Prvoligová nej, Oldřich 
Válek  
 
6. číslo: Průvodce play‐off/play‐out, Václav Skuhravý, Marek Schwarz, 
Petr Šachl, Patrik Moskal, Václav Meidl, Martin Koudelka, David Pazourek 
 
7. číslo: Shrnutí sezóny, TOP 100 hráčů sezóny, udílení trofejí, shrnutí 
play‐off/out, výroky, Vítězslav Jankových 

 

2. číslo:      
 

OBSAHY ČÍSEL
 
1. číslo: Průvodce sezónou, TOP 15 letních posil, legenda: Milan Ministr 
 
2. číslo: Miroslav Hanuljak, Miroslav Holec, Tomáš Divíšek, LHK Jestřábi 
Prostějov, cizinci v Chomutově, slavné prvoligové zápasy, addon 1. liga do 
NHL 09, vzpomínkový článek na Miroslava Hlinku, článek věnující se 5. 
narozeninám magazínu o 1. lize, TOP 15 osobností, legenda: Jiří Kadlec 
 
 

 

DĚKUJEME MEDIÁLNÍM PARTNERŮM ZA PODPORU
 

TŘI KÁPĚ: TŘEBÍČ ČESKÝ NÁRODNÍ SPORT BYL, JE A BUDE VŽDY HOKEJ!!  WWW.HSTREBIC.CZ RYTÍŘI KLADNO 1. HOKEJOVÁ LIGA CZ  ESPORTS.CZ

 

http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-1.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-5.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-2.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-6.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-3.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-7.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-4.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/1-2014.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/5-2014.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/2-2014.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/6_2014.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/4-2014.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/7_2014.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/4_2014.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1415/1-2015.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1415/2-2015.pdf


ZÁBAVA KVÍZ

VÝSLEDKY NA DALŠÍ STRANĚ
 

 
KDO JE TO? 

NEJPOVEDENĚJŠÍ HOKEJOVÉ REKLAMY Z PROSTŘEDÍ NHL 
http://www.youtube.com/watch?v=NqLMURZNlj0 

 Za každou správnou odpověď dva body. 

Poznáš sezónu?  Poznáš hráče? 
1. indicie: nejproduktivnějším hráčem Musil  1. indicie: 18. 10. 1983, Šternberk 
2. indicie: suverénně poslední skončila Kometa  2. indicie: Havířov, Prostějov, Nitra 

Maximálně 10 bodů z obou 
tajenek. Za každou použitou 

indicii ‐1 bod. 

3. indicie: Liberec v této sezóně vystřídal Kladno  3. indicie: dříve měl problémy s hraním 
automatů, pokus o vyloupení firmy 4. indicie: extraligu tehdy opanovala Sparta 

5. indicie: MS tehdy vyhráli Slováci  4. indicie: produktivní obránce Šumperka   
 5. indicie: kř. jméno Tomáš 
  

NEJPOVEDENĚJŠÍ SAMOSTATNÉ NÁJEZDY V NHL 
10 otázekhttp://www.youtube.com/watch?v=5SLpyugVpHg 

 
 
Za každou správnou odpověď 1 bod 

6) Kdo loni vyhrál bodování Šumperka?  Vyhrál loni Nahodil klubové bodování 
Horácké Slavie? 1) Kdo loni vyhrál bodování Třebíče? 

a) Patrik Moskal a) Lukáš Nahodil 
b) Lukáš Žalčík b) Marek Laš 
c) Tomáš Sedlák c) Tomáš Vondráček 
d) Karel Plášek d) David Dolníček 
7) Kdo loni vyhrál bodování Motoru? 2) Kdo loni vyhrál bodování Rebelu? 
a) Petr Šachl a) Lukáš Havel 
b) Aleš Kotalík b) Petr Polodna 
c) David Kuchejda c) Roman Maliník 
d) Václav Skuhravý d) Ladislav Rytnauer  Vyhrál loni Kotalík bodování Motoru?
8) Kdo loni vyhrál bodování Olomouce? 3) Kdo loni vyhrál bodování Havířova? 
a) Jiří Řípa a)) Michal Sztefek 
b) Radim Kucharczyk b) Jan Maruna 
c) Jakub Herman c) Martin Jakúbek 
d) Denis Kindl d) Jan Daneček 
9) Kdo loni vyhrál bodování Berouna? 4) Kdo loni vyhrál bodování Kadaně? 
a) Zbyněk Hrdel a)  Jiří Charousek 
b) Jakub Marek b)  Karel Hromas 
c) Daniel Vrdlovec c)  Nikola Gajovský 

Pokud jste dosáhl/a… jste…
d)  Petr Jíra 
5) Kdo loni vyhrál bodování Benátek n/J? 
a) Michal Bárta 
b) Jan Plodek 
c) Josef Skořepa 
d) Vít Jonák 

10) Kdo loni vyhrál bodování Mostu? 
a) Zdeněk Tauš 
b) Tomáš Pavelka 
c) František Gerhát 
d) Pavel Pisařík 

d) Petr Šenkeřík 
20‐26 bodů   Prezident klubu 
16‐19 bodů   Manažer 
12‐15 bodů   Hlavní trenér 
7‐11 bodů   Asistent trenéra
3‐6 bodů   Trenér mládeže 
0‐2 bodů   Nosič vody 

 

http://www.youtube.com/watch?v=NqLMURZNlj0
http://www.youtube.com/watch?v=5SLpyugVpHg


DALŠÍ VYDÁNÍ

 
... vycházíme 9. prosince 

: VLADIMÍR RŮŽIČKA ML.  
 
: ROK PAJIĆ 
 
: VOJTĚCH KUBINČÁK 
 
: TOMÁŠ NOUZA 
 
: ŽEBŘÍČEK KLUBŮ 2014 
 
: TOP 15 JUNIORŮ 
 
: HISTORICKÉ BODOVÁNÍ 1. LIGY 
 
: RYTÍŘI KLADNO 
 
: LEGENDA ROMAN HLOUCH 
 

-------------------------------------------------------------------- 
foto: Petr Kraus (fotokraus.cz), google.cz, weby prvoligových klubů, Jiří Mokrý (hstrebic.cz), Miroslav 

Rosendorf, weby extraligových klubů, sportyusti.cz 
 
VÝSLEDKY KVIZU 
 
Kdo je to?  10 otázek
1. MIHA ŠTEBIH 
2. PETR GEWIESE 
3. HYNEK KŮDELA 
UPoznáš…?

 
1) b   5) c  9) b 
2) b   6) c  10) d 
3) c   7) b 
4) a   8) d 
 

UKontakt 
sezóna: 2001/2002 
hráč: TOMÁŠ SEDLÁK 

HTUMarek.Hedbavny@seznam.czUT 
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